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2 

00:03:01.310 --> 00:03:05.332 

Otwieram VI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

3 

00:03:05.392 --> 00:03:07.513 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, 

 

4 

00:03:07.553 --> 00:03:10.714 

Pana Wojciecha Sołtysa. 

- Dzień dobry. 

 

5 

00:03:10.754 --> 00:03:14.475 

- Witam Zastępcę Burmistrza, Pana Wojciecha 

Szefnera. 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:03:14.515 --> 00:03:16.856 

- Witam Zastępcę Burmistrza, Pana Marcina 

Górznego. 

 

7 

00:03:16.896 --> 00:03:18.576 

- Dzień dobry. 

 

8 

00:03:18.676 --> 00:03:21.617 

- Witam Sekretarza Gminy Sulechów, Panią 

Magdalenę Klucznik. 

 

9 

00:03:21.637 --> 00:03:23.318 

- Dzień dobry. 

 

10 

00:03:23.358 --> 00:03:26.579 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów, Pana Marcina 

Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

11 

00:03:28.359 --> 00:03:31.540 

- I tak się rozglądnę. 

 

12 

00:03:31.640 --> 00:03:34.381 

Witam Panią Wicestarostę Powiatu 

Zielonogórskiego, 

 

13 

00:03:34.421 --> 00:03:37.562 

Panią Agnieszkę Szeląg. 

 

14 

00:03:37.622 --> 00:03:38.962 

Kogo jeszcze powinienem przywitać? 

 

15 

00:03:40.798 --> 00:03:43.939 

Witam też Pana Ignacego Odważnego, byłego 

burmistrza Sulechowa. 

 

16 

00:03:43.959 --> 00:03:49.340 

Dzień dobry. 

 

17 

00:03:51.160 --> 00:03:54.401 

Witam Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów. 

 

18 

00:03:54.421 --> 00:03:56.542 

Witam kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 

 

19 

00:03:56.602 --> 00:04:00.303 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

20 

00:04:00.343 --> 00:04:03.263 

Serdecznie witam mieszkańców gminy Sulechów 

oraz wszystkich Państwa 

 

21 

00:04:03.303 --> 00:04:05.644 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

22 

00:04:05.704 --> 00:04:07.284 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

23 

00:04:07.324 --> 00:04:10.485 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 

publikowana. 

 

24 

00:04:11.623 --> 00:04:14.104 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie 

stwierdzenia w sposób 

 



Strona 2 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

25 

00:04:14.124 --> 00:04:18.725 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

26 

00:04:18.765 --> 00:04:21.505 

Miejskiej w Sulechowie, na dzisiejszej sesji obecnych 

 

27 

00:04:28.307 --> 00:04:29.327 

jest Panie Bartku? Sprawdźmy jeszcze. Jest 17 

radnych. 

 

28 

00:04:29.347 --> 00:04:32.747 

W związku z tym stwierdzam, że obrady VI sesji IX 

kadencji Rady 

 

29 

00:04:32.767 --> 00:04:35.348 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

30 

00:04:41.952 --> 00:04:44.373 

Mamy osiemnastu radnych teraz, tak? Panie 

Bartku? 

 

31 

00:04:46.253 --> 00:04:48.013 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, 

 

32 

00:04:48.053 --> 00:04:49.574 

a więc nie będę odczytywać porządku. 

 

33 

00:04:49.634 --> 00:04:52.734 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji ktoś z 

Państwa radnych 

 

34 

00:04:52.794 --> 00:04:57.035 

lub Pan Burmistrz chciałby zgłosić jakieś propozycje? 

 

35 

00:04:57.055 --> 00:05:03.497 

Tutaj wiemy, że są takie propozycje już w naszym 

porządku obrad 

 

36 

00:05:03.557 --> 00:05:07.338 

do złożenia i najpierw może ja zgłoszę, 

 

37 

00:05:07.398 --> 00:05:08.418 

potem Pan Burmistrz. 

 

38 

00:05:15.254 --> 00:05:17.874 

Na podstawie wniosku Komisji Skarg, 

 

39 

00:05:17.894 --> 00:05:22.775 

Wniosków i Petycji chciałbym zaproponować do 

porządku obrad dwa druki. 

 

40 

00:05:22.815 --> 00:05:28.656 

Druk numer 883 to jest druk w sprawie rozpatrzenia 

skargi 

 

41 

00:05:28.696 --> 00:05:31.897 

na działanie Dyrektora Szkoły Podstawowej numer 1 

im. 

 

42 

00:05:31.937 --> 00:05:34.037 

Generała Józefa Bema w Sulechowie. 

 

43 

00:05:34.077 --> 00:05:41.905 

To jest druk numer 883 oraz druk numer 884 to jest 

uchwała w sprawie 

 

44 

00:05:41.985 --> 00:05:45.207 

rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Szkoły 

Podstawowej 

 

45 

00:05:45.287 --> 00:05:46.588 

w Kalsku. 

 

46 

00:05:46.628 --> 00:05:58.014 

I chciałbym również zaproponować jeszcze jeden 

druk. 

 

47 

00:05:58.054 --> 00:06:03.417 

Chciałbym jeszcze zaproponować do porządku 

obrad druk numer 886 i to 
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48 

00:06:03.477 --> 00:06:06.479 

będzie uchwała w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu 

 

49 

00:06:07.091 --> 00:06:09.913 

Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla terenu 

 

50 

00:06:09.973 --> 00:06:14.137 

położonego przy ulicy Rafała Olbromskiego w 

obrębie Kruszyna. 

 

51 

00:06:14.197 --> 00:06:21.422 

Tak, to jest uchwała złożona z inicjatywy radnych i 

tutaj zebraliśmy podpisy. 

 

52 

00:06:21.482 --> 00:06:24.325 

Niektórzy się jeszcze za chwilę podpiszą. 

 

53 

00:06:24.385 --> 00:06:26.827 

Tak. Wszystkich którzy są dzisiaj oczywiście. 

 

54 

00:06:26.907 --> 00:06:29.149 

Już mamy to dla Ciebie. Podpisałaś się? 

 

55 

00:06:31.671 --> 00:06:34.673 

I teraz jeżeli chodzi o miejsce, to oczywiście są 

uchwały. 

 

56 

00:06:35.500 --> 00:06:39.823 

Chciałbym zaproponować, że ta uchwała druk 

numer 886 dotycząca 

 

57 

00:06:39.863 --> 00:06:43.166 

Kruszyny, możemy ją wprowadzić do porządku 

obrad jako pierwszą. 

 

58 

00:06:43.206 --> 00:06:45.587 

Wiem, że są mieszkańcy, więc myślę, 

 

59 

00:06:45.627 --> 00:06:49.470 

że najrozsądniej byłoby to wprowadzić w punkcie 

szóstym jako punkt 

 

60 

00:06:49.510 --> 00:06:50.831 

pierwszy. 

 

61 

00:06:50.871 --> 00:06:53.173 

Natomiast pozostałe uchwały według kolejności 

druków myślę, 

 

62 

00:06:53.193 --> 00:06:54.774 

że tutaj będzie naturalne. 

 

63 

00:06:54.814 --> 00:06:55.955 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

64 

00:06:58.507 --> 00:07:00.028 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

65 

00:07:00.088 --> 00:07:01.469 

Szanowni Państwo. 

 

66 

00:07:01.489 --> 00:07:04.732 

Chciałem prosić o wprowadzenie trzech druków 

dodatkowych uchwał. 

 

67 

00:07:04.792 --> 00:07:07.854 

Państwo otrzymaliście ode mnie wniosek na piśmie. 

 

68 

00:07:07.915 --> 00:07:13.519 

Natomiast jeśli pozwolicie, to ja odczytam o jakie 

uchwały wchodzi, chodzi. 

 

69 

00:07:13.559 --> 00:07:17.202 

Bardzo proszę o wprowadzenie druku 885 w 

sprawie nieodpłatnego 

 

70 

00:07:17.242 --> 00:07:20.264 

nabycia nieruchomości zabudowanej do gminnego 

Zasobu Nieruchomości 

 

71 
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00:07:20.304 --> 00:07:21.725 

Gminy Sulechów. 

 

72 

00:07:21.765 --> 00:07:26.590 

Druk numer 887 w sprawie przyjęcia przez gminę 

Sulechów zadania 

 

73 

00:07:26.650 --> 00:07:30.133 

województwa lubuskiego w zakresie opracowania 

dokumentacji budowy 

 

74 

00:07:30.153 --> 00:07:35.217 

drogi dla rowerów przy drodze wojewódzkiej numer 

278 na odcinku 

 

75 

00:07:35.257 --> 00:07:39.000 

od ulicy Rozwojowej w Sulechowie do skrzyżowania 

z drogą gminną numer 

 

76 

00:07:39.020 --> 00:07:43.061 

005511F w miejscowości Mozów. 

 

77 

00:07:43.121 --> 00:07:45.822 

I trzeci druk o zmianie uchwały w sprawie programu 

Sulechowska 

 

78 

00:07:45.862 --> 00:07:48.162 

Rodzina 3+ na terenie gminy Sulechów. 

 

79 

00:07:48.222 --> 00:07:50.243 

To jest druk 888. 

 

80 

00:07:50.243 --> 00:07:52.143 

Natomiast mam tutaj też taką uwagę, 

 

81 

00:07:52.203 --> 00:07:59.985 

prośbę. Ten druk 888 powinien być przegłosowany 

przed drukiem 877 po 

 

82 

00:08:00.625 --> 00:08:06.046 

to, żeby zachować, że tak powiem porządek prawny. 

 

83 

00:08:07.606 --> 00:08:09.707 

To właściwie tyle. Dziękuję. 

 

84 

00:08:09.767 --> 00:08:12.240 

- Dziękuję Panie Bartku. 

 

85 

00:08:12.280 --> 00:08:16.062 

To będziemy przechodzi, przejdziemy, nie widzę 

więcej zgłoszeń, 

 

86 

00:08:16.102 --> 00:08:21.104 

dlatego przejdziemy najpierw do głosowania zmian 

w porządku obrad, tak? 

 

87 

00:08:21.164 --> 00:08:22.625 

Na początek, które będziemy? 

 

88 

00:08:23.105 --> 00:08:25.806 

Po kolei? 

 

89 

00:08:25.846 --> 00:08:26.886 

Dobrze, to może zróbmy tak. 

 

90 

00:08:26.946 --> 00:08:31.829 

Druk numer 886 wprowadzamy w punkcie 6.1. 

 

91 

00:08:31.829 --> 00:08:34.810 

I numeracja się zmienia automatycznie, tak? 

 

92 

00:08:37.011 --> 00:08:38.571 

To jest Olbromskiego, tak? 

 

93 

00:08:38.631 --> 00:08:40.588 

Czyli Kruszyna. 

 

94 

00:08:40.628 --> 00:08:47.995 

Druk numer 886 wprowadzamy w punkcie 6.1. 

 

95 

00:08:47.995 --> 00:08:49.196 

Bardzo proszę o uruchomienie głosowania. 
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96 

00:08:49.236 --> 00:08:51.838 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

97 

00:08:55.357 --> 00:09:00.019 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

886 w sprawie 

 

98 

00:09:00.059 --> 00:09:02.480 

przystąpienia do sporządzenia projektu 

miejscowego planu 

 

99 

00:09:02.520 --> 00:09:06.041 

zagospodarowania przestrzennego, ulica 

Olbromskiego w obrębie 

 

100 

00:09:06.081 --> 00:09:07.142 

Kruszyna. 

 

101 

00:09:07.182 --> 00:09:09.963 

Za 20 radnych. Stwierdzam, że zmiana została 

przyjęta do porządku 

 

102 

00:09:10.023 --> 00:09:12.297 

obrad jednogłośnie. 

 

103 

00:09:12.357 --> 00:09:14.417 

W punkcie 6.1, tak? 

 

104 

00:09:14.417 --> 00:09:17.018 

Dobrze. To teraz mamy wniosek. 

 

105 

00:09:17.078 --> 00:09:22.119 

Ta uchwała o zmianie uchwały Pana Burmistrza w 

sprawie programu 

 

106 

00:09:22.179 --> 00:09:24.620 

Sulechowska Rodzina 3+ na terenie gminy 

Sulechów. 

 

107 

00:09:24.640 --> 00:09:27.000 

To jest druk numer 8.8.8. 

 

108 

00:09:27.220 --> 00:09:33.002 

I on powinien być wprowadzony przed drukiem 

którym? 

 

109 

00:09:33.082 --> 00:09:36.622 

Czyli w punkcie 6. 

 

110 

00:09:36.622 --> 00:09:38.023 

Teraz 9 będzie to, tak? 

 

111 

00:09:38.043 --> 00:09:40.394 

Teraz będzie 9. 

 

112 

00:09:40.394 --> 00:09:46.677 

Czyli po druku, przed drukiem 8.7.7, tak? 

 

113 

00:09:46.737 --> 00:09:49.839 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

114 

00:09:49.879 --> 00:09:53.941 

Zmiana uchwały, wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały o zmianie 

 

115 

00:09:53.961 --> 00:09:56.862 

uchwały w sprawie programu Sulechowska Rodzina 

3+ na terenie gminy 

 

116 

00:09:56.922 --> 00:10:01.365 

Sulechów. 

 

117 

00:10:01.385 --> 00:10:03.266 

W międzyczasie Panie Bartku radnych mamy ilu? 

 

118 

00:10:04.906 --> 00:10:12.391 

Skończmy głosowanie. 

 

119 

00:10:13.092 --> 00:10:15.274 
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Za 20 radnych. Stwierdzam, że uchwała została, 

 

120 

00:10:15.294 --> 00:10:18.456 

wprowadzona do porządku obrad została 

jednogłośnie i na sesji już 

 

121 

00:10:18.516 --> 00:10:22.039 

mamy 21 radnych. 

 

122 

00:10:22.099 --> 00:10:24.661 

Wszyscy są obecni. Panie Romanie nie trzeba klikać, 

 

123 

00:10:24.681 --> 00:10:28.204 

tylko trzeba się zalogować, żeby można było 

głosować. 

 

124 

00:10:28.264 --> 00:10:32.247 

Dobra. I pozostałe druki, które nam zostały 

będziemy teraz według 

 

125 

00:10:32.308 --> 00:10:37.312 

kolejności numeracji druków, czyli w punkcie 

szóstym od końca. 

 

126 

00:10:37.352 --> 00:10:39.613 

Najpierw druk numer 880. 

 

127 

00:10:40.754 --> 00:10:47.164 

Ile to było? 

 

128 

00:10:47.164 --> 00:10:50.726 

883. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie 

głosu na swoich 

 

129 

00:10:50.766 --> 00:10:54.167 

urządzeniach, wprowadzenie do porządku obrad 

druku numer 883 

 

130 

00:10:55.028 --> 00:10:58.490 

w punkcie szóstym na końcu. 

 

131 

00:10:59.350 --> 00:11:01.271 

Mamy policzone. 

 

132 

00:11:19.313 --> 00:11:20.754 

Punkt 6.16. Za 21 radnych. 

 

133 

00:11:20.834 --> 00:11:23.014 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

134 

00:11:23.074 --> 00:11:24.135 

jednogłośnie. 

 

135 

00:11:24.175 --> 00:11:28.536 

Kolejny druk, druk numer 884. 

 

136 

00:11:28.536 --> 00:11:35.478 

Rozpatrzenie skargi i w punkcie szóstym podpunkt 

siedemnasty. 

 

137 

00:11:35.538 --> 00:11:38.399 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

138 

00:11:38.419 --> 00:11:41.620 

wprowadzenie do porządku obrad kolejnego druku, 

 

139 

00:11:41.660 --> 00:11:47.270 

druk 884. 

 

140 

00:11:47.270 --> 00:11:48.811 

Za 21 radnych. 

 

141 

00:11:48.871 --> 00:11:50.772 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta 

 

142 

00:11:50.812 --> 00:11:53.074 

jednogłośnie. 

 

143 

00:11:53.114 --> 00:11:55.000 



Strona 7 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

Kolejna zmiana, druk numer 8 8 

 

144 

00:11:55.495 --> 00:12:01.679 

5. Punkt szósty, podpunkt osiemnasty. Tak? 

 

145 

00:12:01.719 --> 00:12:05.221 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

146 

00:12:05.241 --> 00:12:13.511 

Wprowadzenie do porządku obrad druku numer 

885. 

 

147 

00:12:13.511 --> 00:12:14.511 

Za 21 radnych. 

 

148 

00:12:14.511 --> 00:12:18.653 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

149 

00:12:19.413 --> 00:12:24.635 

886 już mamy, 887. 

 

150 

00:12:24.635 --> 00:12:26.656 

Szanowni Państwo, bardzo proszę o oddanie głosu 

na swoich 

 

151 

00:12:26.716 --> 00:12:30.917 

urządzeniach, wprowadzenie do porządku obrad 

druku numer 887, 

 

152 

00:12:31.817 --> 00:12:39.060 

punkt szósty, podpunkt... 

 

153 

00:12:39.100 --> 00:12:42.898 

Na końcu. 

 

154 

00:12:42.938 --> 00:12:44.279 

To będzie akurat ostatni Panie Bartku, nie? 

 

155 

00:12:48.442 --> 00:12:50.824 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich 

 

156 

00:12:50.884 --> 00:13:07.197 

urządzeniach. 

 

157 

00:13:07.477 --> 00:13:08.939 

Za 21 radnych. 

 

158 

00:13:08.979 --> 00:13:13.865 

Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

159 

00:13:13.885 --> 00:13:16.547 

Przegłosowaliśmy wszystkie zmiany w punkcie 

drugim. 

 

160 

00:13:16.567 --> 00:13:17.928 

Przechodzimy do punktu trzeciego. 

 

161 

00:13:17.988 --> 00:13:22.311 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

162 

00:13:22.371 --> 00:13:26.334 

podejmowanych w okresie międzysesyjnych i tutaj 

tradycyjnie ja już 

 

163 

00:13:26.394 --> 00:13:28.455 

tego sprawozdania nie będę odczytywać. 

 

164 

00:13:28.475 --> 00:13:31.017 

Państwo gdzieś tam mi w międzyczasie zgłaszacie 

pewne poprawki. 

 

165 

00:13:31.037 --> 00:13:35.000 

Ja je oczywiście wprowadzę, uzupełnimy. 

 

166 

00:13:35.040 --> 00:13:37.542 

Powiem tylko czegoś czego nie ma akurat w tym 

sprawozdaniu. 
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167 

00:13:37.582 --> 00:13:44.577 

Np. dostaliśmy takie podziękowanie od Ogrodów 

Działkowych Kolejarz 

 

168 

00:13:44.657 --> 00:13:46.838 

w Sulechowie za współpracę. 

 

169 

00:13:46.898 --> 00:13:51.921 

Ja również uczestniczyłem w innym Festynie 

Ogrodów Działkowych, 

 

170 

00:13:51.941 --> 00:13:55.824 

gdzie również otrzymaliśmy podziękowania za 

wsparcie, 

 

171 

00:13:55.884 --> 00:13:58.306 

także Panie Bartku tutaj przekazuję. 

 

172 

00:14:00.127 --> 00:14:04.870 

W międzyczasie jak Państwo wiecie odbywają się 

wybory sołtysów 

 

173 

00:14:04.930 --> 00:14:09.032 

i Państwo Radni uczestniczycie w tych zebraniach 

jako przewodniczący 

 

174 

00:14:09.092 --> 00:14:11.599 

zebrań. No i tutaj dzieją się różne rzeczy. 

 

175 

00:14:11.639 --> 00:14:15.923 

Z Panem Burmistrzem ustaliliśmy, że zrobimy jedno 

wspólne gdzieś tam 

 

176 

00:14:15.963 --> 00:14:18.446 

spotkanie starych, nowych sołtysów, 

 

177 

00:14:18.506 --> 00:14:22.189 

bo są oczywiście zmiany jak zwykle. 

 

178 

00:14:22.269 --> 00:14:23.611 

Mamy już nowych sołtysów, tak? 

 

179 

00:14:23.631 --> 00:14:26.453 

Więc może jest okazja, żeby przedstawić. 

 

180 

00:14:26.513 --> 00:14:30.998 

Tak, wiem, że sołtysem sołectwa Górki Małe został 

Pan Wojciech 

 

181 

00:14:31.038 --> 00:14:32.679 

Kołakowski. Tak? Dzisiaj chyba nie ma. 

 

182 

00:14:32.719 --> 00:14:34.541 

Jest, o jest Pan Wojciech. 

 

183 

00:14:34.601 --> 00:14:40.437 

Gratulujemy. [oklaski]. 

 

184 

00:14:40.498 --> 00:14:42.979 

Sołtysem Sołectwa Kruszyna została Pani Laura 

Vossen. [oklaski]. 

 

185 

00:14:44.321 --> 00:14:48.624 

Jest Pani Laura, gratulujemy. 

 

186 

00:14:48.664 --> 00:14:53.608 

Sołtysem Sołectwa Brzezie koło Sulechowa została 

Pani Agnieszka Falenta. 

 

187 

00:14:53.628 --> 00:14:56.310 

Też gratulujemy. [oklaski]. 

 

188 

00:14:56.350 --> 00:15:00.493 

No i też nowym Sołtysem Sołectwa Krężoły został 

radny Pan Piotr 

 

189 

00:15:00.533 --> 00:15:01.774 

Bodnar, także gratulujemy. [oklaski]. 

 

190 

00:15:04.254 --> 00:15:06.435 

Oczywiście gratulujemy również tym sołtysom, 
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191 

00:15:06.455 --> 00:15:08.936 

którzy zostali wybrani ponownie na swoje funkcje, 

 

192 

00:15:08.976 --> 00:15:11.518 

niektórzy po raz wielokrotny, tak? 

 

193 

00:15:11.558 --> 00:15:15.500 

Na przykład wczoraj Pani Sołtys Klępska i teraz nie 

pomylę się, 

 

194 

00:15:15.540 --> 00:15:18.081 

ale na pewno piąty, szósty? 

 

195 

00:15:18.121 --> 00:15:21.823 

Szósty, tak? Tak patrzę na Panią Elżbietę, 

 

196 

00:15:21.863 --> 00:15:27.466 

czy na pewno się nie mylę? Piąty? 

 

197 

00:15:27.506 --> 00:15:28.787 

No na pewno dużo. 

 

198 

00:15:28.807 --> 00:15:31.668 

Także serdecznie gratulujemy również tym 

sołtysom, 

 

199 

00:15:31.708 --> 00:15:36.073 

którzy oczywiście zostali wybrani po raz kolejny. 

 

200 

00:15:41.815 --> 00:15:44.796 

No okres międzysesyjny obfitował również w 

nagrody dla naszych 

 

201 

00:15:44.856 --> 00:15:47.837 

sołtysów. Tutaj z Panem Burmistrzem ustaliśmy 

właśnie, że na tym 

 

202 

00:15:47.877 --> 00:15:50.417 

spotkaniu będziemy te nagrody podkreślać, 

 

203 

00:15:50.477 --> 00:15:53.658 

ale dzisiaj tylko wspomnę, że jak Państwo pewnie 

wiecie, 

 

204 

00:15:53.698 --> 00:15:58.139 

Pani Sołtys Kalska Krystyna Talaga została 

uhonorowana tytułem Sołtys 

 

205 

00:15:58.179 --> 00:16:03.321 

Roku w 2023 organizowanym przez Gazetę Sołecką, 

 

206 

00:16:03.441 --> 00:16:09.102 

a Pani Maria Paszkiewicz została wybrana 

najlepszym Sołtysem Powiatu 

 

207 

00:16:09.142 --> 00:16:11.443 

Zielonogórskiego. 

 

208 

00:16:11.483 --> 00:16:12.843 

Serdecznie gratuluję wszystkim sołtysom. [oklaski]. 

 

209 

00:16:18.545 --> 00:16:20.806 

No i oczywiście jak mamy tutaj ten moment, 

 

210 

00:16:20.846 --> 00:16:22.387 

to zapytam Państwa Sołtysów. 

 

211 

00:16:22.447 --> 00:16:25.528 

Czy może ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym 

punkcie, 

 

212 

00:16:25.548 --> 00:16:27.909 

przedstawić się z nowych sołtysów, z wyróżnionych? 

 

213 

00:16:27.929 --> 00:16:30.610 

Jeżeli ktoś z Państwa Sołtysów chciałby coś 

powiedzieć, 

 

214 

00:16:30.650 --> 00:16:35.235 

to jest teraz chwila, żeby ewentualnie się 

przedstawić, 
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215 

00:16:35.275 --> 00:16:38.077 

jeżeli jest taka wola. 

 

216 

00:16:38.137 --> 00:16:41.340 

Wiem, że Pani Maria Paszkiewicz chciała zabrać 

głos. 

 

217 

00:16:41.360 --> 00:16:46.104 

Bardzo proszę Pani Mario. 

 

218 

00:16:46.164 --> 00:16:47.585 

Bardzo proszę o mikrofon, żebyśmy, 

 

219 

00:16:47.625 --> 00:16:49.387 

Panie Bartku, już idzie mikrofon, tak? 

 

220 

00:17:22.293 --> 00:17:25.774 

Czy Pani Sołtys wszystko działa, tak, czy nie? 

 

221 

00:17:25.814 --> 00:17:27.355 

Działa, działa. Pani Sołtys ma karteczkę, 

 

222 

00:17:27.415 --> 00:17:33.498 

także to ja może, może wspomnę, że Pani Sołtys nie 

ma zamiaru, 

 

223 

00:17:33.518 --> 00:17:35.318 

tylko Pani Sołtys jeszcze zdanie wspomnę. 

 

224 

00:17:35.358 --> 00:17:38.680 

Pani Sołtys nie ma zamiaru startować w nowych 

wyborach sołtysa, 

 

225 

00:17:38.700 --> 00:17:41.101 

dlatego to jest już ostatnie nasze, 

 

226 

00:17:41.121 --> 00:17:44.062 

znaczy może nie ostatnie, ale bo zapraszamy jako 

mieszkańca, 

 

227 

00:17:44.122 --> 00:17:47.323 

ale dlatego Pani Sołtys chciała tutaj zabrać głos. 

Bardzo proszę. 

 

228 

00:17:48.667 --> 00:17:51.709 

- Panie Przewodniczący Rady Miejskiej, 

 

229 

00:17:51.769 --> 00:17:59.974 

Panie Burmistrzu, Panie, Panowie 

Wiceburmistrzowie, 

 

230 

00:18:00.054 --> 00:18:05.258 

Panowie Radni, Panie przepraszam, Panie i Panowie 

Radni, 

 

231 

00:18:05.318 --> 00:18:08.720 

pracownicy urzędu oraz przyjaciele sołtysi. 

 

232 

00:18:10.244 --> 00:18:14.787 

Chciałabym na dzisiejszej sesji wszystkim bardzo 

serdecznie 

 

233 

00:18:14.887 --> 00:18:21.071 

podziękować za piękne wyróżnienie jakim jest 

Nagroda Sołtysa Powiatu 

 

234 

00:18:21.171 --> 00:18:23.192 

Zielonogórskiego. 

 

235 

00:18:23.232 --> 00:18:28.235 

W mojej długoletniej kadencji, a było ich pięć i parę 

miesięcy, 

 

236 

00:18:29.056 --> 00:18:31.217 

to drugie takie wyróżnienie. 

 

237 

00:18:31.277 --> 00:18:34.419 

Jestem bardzo szczęśliwa z tego powodu. 

 

238 

00:18:34.479 --> 00:18:39.022 

Ta piękna satysfakcja pozostanie w mojej pamięci do 

końca. 
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239 

00:18:40.062 --> 00:18:47.629 

Zawsze będę wspominać moją pracę i pomoc 

pracowników urzędu na każdą 

 

240 

00:18:47.729 --> 00:18:52.834 

moją prośbę, gdy zachodziła potrzeba wyjaśnienia 

jakiegoś 

 

241 

00:18:52.854 --> 00:18:55.978 

zagadnienia. 

 

242 

00:18:56.038 --> 00:18:58.800 

Bardzo się cieszę, że na koniec kadencji, 

 

243 

00:18:59.160 --> 00:19:05.965 

odchodząc na odpoczynek, w naszym sołectwie 

nastąpi zmiana pokoleń. 

 

244 

00:19:06.105 --> 00:19:11.368 

Jest spora grupa młodych ludzi chętnych do pracy i 

nowych zadań. 

 

245 

00:19:11.448 --> 00:19:14.810 

Dla mnie celem było wybudowanie sali, 

 

246 

00:19:14.910 --> 00:19:17.012 

tak jak mają inne sołectwa. 

 

247 

00:19:18.032 --> 00:19:20.634 

Jednak nie tracę nadziei. 

 

248 

00:19:20.694 --> 00:19:25.717 

Myślę, że młodzi będą kontynuować ten zamysł. 

 

249 

00:19:25.798 --> 00:19:31.642 

Wieś się rozbudowuje, więc taki obiekt jest 

potrzebny. 

 

250 

00:19:31.702 --> 00:19:35.844 

Spotkania z ciekawymi ludźmi, zebrania, 

 

251 

00:19:35.905 --> 00:19:39.367 

nowe programy, to potrzebne jest mieszkańcom na 

wsi. 

 

252 

00:19:39.880 --> 00:19:45.102 

Mam nadzieję, że tak się stanie przy odrobinie 

dobrej woli z obu 

 

253 

00:19:45.222 --> 00:19:48.483 

stron i dobrych chęci gminy. 

 

254 

00:19:48.564 --> 00:19:54.566 

Kończąc jeszcze raz dziękuję za piękną i nienaganną 

współpracę 

 

255 

00:19:54.726 --> 00:20:00.528 

z wszystkimi, z radą i z Panem Burmistrzem i 

pracownikami urzędu. 

 

256 

00:20:00.868 --> 00:20:07.238 

Życzę Państwu dobrych wyników i dużo sukcesów 

wynikających z waszych 

 

257 

00:20:07.298 --> 00:20:09.139 

zakresów czynności. 

 

258 

00:20:09.459 --> 00:20:11.219 

Dziękuję bardzo. [oklaski]. 

 

259 

00:20:18.142 --> 00:20:19.383 

- Dziękuję Pani Sołtys. 

 

260 

00:20:19.443 --> 00:20:23.424 

Ja tylko wspomnę, że Pani Sołtys przygotowała tutaj 

małe co nieco dla 

 

261 

00:20:23.464 --> 00:20:24.565 

nas wszystkich, tak? 

 

262 

00:20:24.645 --> 00:20:27.506 



Strona 12 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

Czyli tutaj trzy torty widzę Pani Sołtys, tak? 

 

263 

00:20:29.095 --> 00:20:31.637 

To po przerwie jakiejś. Czy może zrobimy przerwę za 

chwilę, 

 

264 

00:20:31.817 --> 00:20:34.559 

żeby ewentualnie skosztować tych pyszności, 

 

265 

00:20:34.619 --> 00:20:35.960 

to ustalimy. 

 

266 

00:20:36.001 --> 00:20:42.085 

Ja jeszcze zapytam czy ktoś jeszcze z sołtysów 

chciałby zabrać głos 

 

267 

00:20:42.105 --> 00:20:46.088 

może ktoś z nowych sołtysów? 

 

268 

00:20:46.108 --> 00:20:48.971 

Nie widzę. 

 

269 

00:20:49.091 --> 00:20:52.554 

Zrobimy przerwę, czy? 

 

270 

00:20:52.614 --> 00:20:54.095 

Tutaj zadaję Państwu radnym pytanie, 

 

271 

00:20:54.195 --> 00:20:57.134 

czy trochę zgłodniejemy to za chwilę, 

 

272 

00:20:57.174 --> 00:20:58.895 

może jeszcze nie teraz, nie? 

 

273 

00:20:58.935 --> 00:21:02.917 

Pani Sołtys. Za jakiś czas zrobimy przerwę. 

 

274 

00:21:02.997 --> 00:21:09.400 

Jeszcze nie teraz. 

 

275 

00:21:09.480 --> 00:21:12.181 

Czy mają Państwo pytania, jeżeli chodzi o punkt 

informacja 

 

276 

00:21:12.241 --> 00:21:14.442 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie o 

działaniach 

 

277 

00:21:14.482 --> 00:21:17.003 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym? 

 

278 

00:21:17.044 --> 00:21:19.265 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

279 

00:21:19.325 --> 00:21:22.126 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej 

w Sulechowie 

 

280 

00:21:22.206 --> 00:21:24.027 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

281 

00:21:24.612 --> 00:21:29.294 

Taką informację tutaj macie zawartą w 

odpowiednim protokole, 

 

282 

00:21:29.354 --> 00:21:32.075 

więc nie ma potrzeby oczywiście tej informacji 

odczytywać. 

 

283 

00:21:32.115 --> 00:21:33.455 

Chyba, że ktoś uważa inaczej. 

 

284 

00:21:33.515 --> 00:21:38.677 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

sprawozdań Przewodniczących 

 

285 

00:21:38.737 --> 00:21:43.579 

Komisji Rady Miejskiej w Sulechowie z prac w 

okresie międzysesyjnym? 

 

286 

00:21:43.619 --> 00:21:46.340 
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Nie widzę, zatem przejdźmy do kolejnego punktu. 

 

287 

00:21:46.420 --> 00:21:48.201 

Punkt piąty. 

 

288 

00:21:48.221 --> 00:21:50.161 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa 

w okresie 

 

289 

00:21:50.201 --> 00:21:51.902 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

290 

00:21:53.517 --> 00:21:55.478 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

291 

00:21:55.518 --> 00:21:57.759 

Ja podobnie jak Pan Przewodniczący, tradycyjnie w 

formie 

 

292 

00:21:57.779 --> 00:22:01.141 

elektronicznej i pisemnej wcześniej przekazałem 

swoje sprawozdanie, 

 

293 

00:22:01.161 --> 00:22:04.563 

więc nie będę go tradycyjnie też odczytywał. 

 

294 

00:22:04.583 --> 00:22:10.246 

Natomiast biorąc pod uwagę aktualną sytuację 

meteorologiczną 

 

295 

00:22:10.306 --> 00:22:13.387 

i problemy okołopowodziowe, jeśli tak mogę to w 

bardzo ogólny sposób 

 

296 

00:22:13.467 --> 00:22:18.250 

opisać, proszę Pana Przewodniczącego o możliwość 

uzupełnienia tej 

 

297 

00:22:18.290 --> 00:22:20.511 

informacji właśnie o te elementy. 

 

298 

00:22:21.211 --> 00:22:25.413 

Szanowni Państwo, jeśli chodzi o działalność sztabu 

kryzysowego, 

 

299 

00:22:25.493 --> 00:22:31.635 

to on funkcjonuje na dobrą sprawę i prowadzi pełen 

monitoring od 12 września. 

 

300 

00:22:31.675 --> 00:22:34.436 

Oczywiście nie tylko śledząc komunikaty 

meteorologiczne, 

 

301 

00:22:34.456 --> 00:22:38.638 

ale również działając w zakresie zabezpieczenia i 

uzupełnienia 

 

302 

00:22:38.678 --> 00:22:41.579 

naszych stanów magazynowych, ludzkich, 

 

303 

00:22:41.619 --> 00:22:46.441 

a także odnowienia kontaktów, bo czasami takie 

sytuacje były 

 

304 

00:22:46.481 --> 00:22:49.603 

potrzebne. 

 

305 

00:22:49.623 --> 00:22:52.045 

Właściwie w ostatnim roku, pozwólcie Państwo, 

 

306 

00:22:52.065 --> 00:22:57.230 

że tak powiem ogólnie, ale w ostatnim roku 

przewidując i tutaj chcę 

 

307 

00:22:57.270 --> 00:23:00.313 

pochwalić bardzo mocno Panią Monikę Michalak, 

 

308 

00:23:00.741 --> 00:23:04.302 

która jest szefem naszego można powiedzieć 

zespołu tak naprawdę, 

 

309 

00:23:04.342 --> 00:23:06.162 

bo to, że ja pełnię pewne funkcje, 
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310 

00:23:06.222 --> 00:23:08.363 

to jest kwestia formalna. 

 

311 

00:23:08.383 --> 00:23:10.724 

Natomiast Pani Monika prowadzi działania na co 

dzień. 

 

312 

00:23:10.764 --> 00:23:13.244 

Pani Moniko, nisko się kłaniam, ponieważ Szanowni 

Państwo, 

 

313 

00:23:13.324 --> 00:23:15.385 

od roku tak naprawdę myśląc o tym, 

 

314 

00:23:15.445 --> 00:23:18.345 

co ewentualnie może się wydarzyć, prowadziliśmy 

działania szeroko 

 

315 

00:23:18.385 --> 00:23:22.847 

zakrojone. Od wymiany sprzętu zgromadzonego w 

naszym magazynie mamy 

 

316 

00:23:23.467 --> 00:23:26.128 

100% nowych worków. 

 

317 

00:23:26.168 --> 00:23:30.130 

To może drobiazg, ale myślę, że dzięki temu nie 

będzie problemów już 

 

318 

00:23:30.170 --> 00:23:33.932 

zaraz na wałach i tam, gdzie te worki będą 

potrzebne. 

 

319 

00:23:33.952 --> 00:23:36.374 

One mam nadzieję nie będą po prostu się rwały, 

 

320 

00:23:36.394 --> 00:23:38.975 

tak jak często się niestety zdarza. 

 

321 

00:23:39.015 --> 00:23:41.616 

Mamy Szanowni Państwo uzupełnione te stany 

również o sprzęt, 

 

322 

00:23:41.636 --> 00:23:43.197 

który jest potrzebny. 

 

323 

00:23:43.237 --> 00:23:47.340 

Mamy firmy, które, że tak powiem zaopatrują nas w 

piasek, 

 

324 

00:23:47.380 --> 00:23:48.680 

mamy sprzęt. 

 

325 

00:23:48.700 --> 00:23:52.463 

Nawiasem mówiąc od dzisiaj w uzgodnieniu z 

sołtysami mamy siedem 

 

326 

00:23:52.523 --> 00:23:56.565 

punktów uzgodnionych, w których piasek zostanie 

dziś już dostarczony 

 

327 

00:23:56.585 --> 00:24:02.148 

przed południem, a po południu rozpoczynamy 

akcję workowania i przy 

 

328 

00:24:02.188 --> 00:24:04.510 

tej okazji pozwolę sobie Panie Przewodniczący 

jeszcze na końcu to 

 

329 

00:24:04.550 --> 00:24:09.352 

powiedzieć, ale przy tej okazji wszystkich Państwa 

mieszkańców proszę 

 

330 

00:24:09.392 --> 00:24:12.635 

o to, aby aktywnie włączyli się w pomoc tym 

sołectwom, 

 

331 

00:24:12.655 --> 00:24:15.517 

które są nadodrzańskie, jeśli tak możemy 

powiedzieć. 

 

332 

00:24:15.557 --> 00:24:18.299 
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I ważny komunikat dla mieszkańców samego 

Sulechowa, 

 

333 

00:24:18.319 --> 00:24:23.122 

bo to się niestety pojawia za każdym razem przy 

akcji powodziowej. 

 

334 

00:24:23.222 --> 00:24:25.904 

Sulechów jako miasto i te sołectwa, 

 

335 

00:24:25.924 --> 00:24:28.946 

których za chwilkę nie wymienię nie są Szanowni 

Państwo w żaden 

 

336 

00:24:28.966 --> 00:24:30.908 

sposób zagrożone tak wprost powodzią. 

 

337 

00:24:31.508 --> 00:24:37.753 

Nie ma potrzeby zaopatrywania się w wodę pitną 

tutaj w jakimś masowym wydaniu. 

 

338 

00:24:37.773 --> 00:24:40.115 

Niech się nie budzi w nas po prostu panika, tak? 

 

339 

00:24:40.155 --> 00:24:43.578 

Natomiast samych Sulechowian i mieszkańców 

innych sołectw będę 

 

340 

00:24:43.618 --> 00:24:47.301 

prosił, aby również pojawili się w tych 

nadodrzańskich sołectwach, 

 

341 

00:24:47.381 --> 00:24:49.683 

a więc w Górzykowie, w Leśnej Górze, 

 

342 

00:24:49.703 --> 00:24:53.606 

w Cigacicach, w Górkach Małych, w Pomorsku, 

 

343 

00:24:53.666 --> 00:24:57.329 

w Brodach. Będziemy na pewno też w okolicy 

Laskowa pracować. 

 

344 

00:24:57.409 --> 00:25:01.491 

Szanowni Państwo, kilka rzeczy bardzo konkretnych. 

 

345 

00:25:01.511 --> 00:25:05.071 

My spodziewamy się tego dużego przyrostu fali. 

 

346 

00:25:05.111 --> 00:25:09.072 

Ona się coraz bardziej dzięki działaniom Wód 

Polskich i temu co się 

 

347 

00:25:09.092 --> 00:25:12.673 

dzieje na południu wypłaszcza, natomiast będzie 

prawdopodobnie trwała 

 

348 

00:25:12.773 --> 00:25:14.093 

dużo dłużej. 

 

349 

00:25:14.113 --> 00:25:15.394 

Nie będzie to tylko szczytowa fala, 

 

350 

00:25:15.414 --> 00:25:20.775 

która przejdzie powiedzmy po 24 godzinach, zacznie 

znowu mocno opadać. 

 

351 

00:25:20.815 --> 00:25:25.676 

Spodziewamy się, że ta fala na dzisiaj rzeczywiście 

będzie z nami 

 

352 

00:25:25.696 --> 00:25:30.018 

około piątku. 

 

353 

00:25:30.078 --> 00:25:32.099 

Wysokie stany później, czyli sobota, 

 

354 

00:25:32.139 --> 00:25:34.561 

niedziela i przyszły tydzień. 

 

355 

00:25:34.621 --> 00:25:37.724 

I tak naprawdę w przyszłym tygodniu pewnie będą 

już wszystkie ręce 
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356 

00:25:37.784 --> 00:25:40.226 

na pokład. Ja gdybym miał dzisiaj Państwa o coś 

prosić, 

 

357 

00:25:40.286 --> 00:25:42.668 

to ja chciałbym, żebyśmy jako mieszkańcy, 

 

358 

00:25:42.708 --> 00:25:46.972 

jako wspólnota bardzo ciężko pracowali już 

właściwie od jutra, 

 

359 

00:25:47.012 --> 00:25:52.396 

od czwartku, ale tak jak mówię, my rozpoczynamy 

pewne prace już dzisiaj. 

 

360 

00:25:52.436 --> 00:25:53.817 

Proszę wszystkich Państwa o to, 

 

361 

00:25:53.877 --> 00:25:57.060 

abyście czytali tak naprawdę sprawdzone źródła. 

 

362 

00:25:58.518 --> 00:26:01.761 

Bo niestety, znowu muszę powiedzieć, jeszcze, 

 

363 

00:26:01.801 --> 00:26:03.983 

jeszcze się to dobrze nie rozpoczęło, 

 

364 

00:26:04.844 --> 00:26:07.146 

a już niestety podawane informacje są czasami 

takie, 

 

365 

00:26:07.166 --> 00:26:08.567 

które wprowadzają właśnie panikę, 

 

366 

00:26:08.647 --> 00:26:11.009 

ale też wprowadzają ludzi w błąd. 

 

367 

00:26:11.069 --> 00:26:16.013 

My swoje informacje publikujemy tylko i wyłącznie 

poprzez naszą 

 

368 

00:26:16.053 --> 00:26:18.896 

stronę i naszego Facebooka, czyli gminę Sulechów. 

 

369 

00:26:19.608 --> 00:26:20.950 

Nie stosujemy żadnych innych. 

 

370 

00:26:20.990 --> 00:26:25.515 

Żadne portale, które mają nazwę w nazwie 

Sulechów to nie są przez nas 

 

371 

00:26:25.575 --> 00:26:27.237 

prowadzone. W związku z tym wybaczcie Państwo, 

 

372 

00:26:27.257 --> 00:26:29.219 

ale muszę to w tym momencie powiedzieć, 

 

373 

00:26:29.279 --> 00:26:32.142 

nie bierzemy żadnej odpowiedzialności i 

przepraszam, 

 

374 

00:26:32.182 --> 00:26:36.707 

też powiem otwarcie, nie będziemy marnować 

czasu w tej sytuacji 

 

375 

00:26:36.747 --> 00:26:38.889 

na przeglądanie tych portali, na korygowanie. 

 

376 

00:26:39.950 --> 00:26:44.072 

Ja, no wybaczcie, że to powiem, ale też od dwóch 

dni przestałem 

 

377 

00:26:44.112 --> 00:26:46.553 

odpisywać na Messengerze i na innych, 

 

378 

00:26:46.593 --> 00:26:49.955 

że tak powiem komunikatorach, bo po prostu 

fizycznie brakuje mi czasu 

 

379 

00:26:49.995 --> 00:26:52.256 

na realne zadania. 
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380 

00:26:52.276 --> 00:26:57.278 

Przegląd wałów wykonaliśmy już kilka tygodni temu. 

 

381 

00:26:57.358 --> 00:27:01.880 

W poniedziałek, czyli wczoraj na nasz wniosek 

wojewoda zaopatrzył nas 

 

382 

00:27:01.920 --> 00:27:03.100 

w geowłókninę. 

 

383 

00:27:03.141 --> 00:27:06.662 

Ta geowłóknina będzie rozkładana na naszych 

wałach na powierzchni 

 

384 

00:27:06.722 --> 00:27:09.592 

około 2000 m2. 

 

385 

00:27:09.672 --> 00:27:11.793 

W tych miejscach, które były przez nas wcześniej, 

 

386 

00:27:12.913 --> 00:27:16.474 

no powiedzmy zdefiniowane jako problematyczne, 

 

387 

00:27:16.514 --> 00:27:18.475 

została uzupełniona ziemia. 

 

388 

00:27:18.555 --> 00:27:20.435 

Te miejsca zostały zabezpieczone tak, 

 

389 

00:27:20.455 --> 00:27:21.515 

jak się to robi. 

 

390 

00:27:21.535 --> 00:27:24.496 

Natomiast ze względu na to, że w wielu z tych 

miejsc ta trawa 

 

391 

00:27:24.536 --> 00:27:27.177 

nie ukorzeniła się tak, jakbyśmy tego oczekiwali, 

 

392 

00:27:27.197 --> 00:27:29.838 

tam właśnie rozkładamy geowłókninę, czyli to jest 

tak naprawdę 

 

393 

00:27:29.878 --> 00:27:34.020 

działanie dodatkowe, dmuchamy na zimne. 

 

394 

00:27:34.080 --> 00:27:37.942 

Szanowni Państwo, jeśli chodzi o jednostki OSP, 

 

395 

00:27:38.022 --> 00:27:41.083 

jednostki straży, a także inne służby mundurowe, 

 

396 

00:27:41.163 --> 00:27:46.086 

one mogą być zadysponowane tylko i wyłącznie 

poprzez oficjalną drogę. 

 

397 

00:27:46.166 --> 00:27:52.589 

To nie jest tak, że ktoś poprosi mówiąc wprost o 

uruchomienie Straży 

 

398 

00:27:52.629 --> 00:27:55.571 

Pożarnej na przykład i ta Straż Pożarna sama z siebie 

wyjedzie. 

 

399 

00:27:56.151 --> 00:27:59.975 

Tutaj przepływ informacji musi być wprost poprzez 

zarządzanie 

 

400 

00:28:00.035 --> 00:28:05.180 

kryzysowe bądź poprzez podległość konkretnych 

danych służb. 

 

401 

00:28:05.220 --> 00:28:09.724 

I to też podkreślamy cytując wręcz słowa Pana 

Wojewody, 

 

402 

00:28:09.744 --> 00:28:12.647 

bo też wiemy, że czasami jest takie oczekiwanie i 

wiem, 

 

403 

00:28:12.687 --> 00:28:16.831 
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że są podejmowane działania niezgodne z 

procedurą tak naprawdę 

 

404 

00:28:16.891 --> 00:28:19.016 

Szanowni Państwo. 

 

405 

00:28:19.036 --> 00:28:24.439 

W dniu dzisiejszym uruchamiamy zbiórkę 

pomocową dla osób objętych 

 

406 

00:28:24.499 --> 00:28:27.321 

powodzią i tutaj taka informacja. 

 

407 

00:28:27.461 --> 00:28:32.204 

Ta zbiórka będzie prowadzona Szanowni Państwo w 

naszych jednostkach 

 

408 

00:28:32.244 --> 00:28:35.966 

oświatowych na pewno, ale również w naszym 

magazynie na ulicy 

 

409 

00:28:36.007 --> 00:28:39.653 

Zwycięstwa. 

 

410 

00:28:39.773 --> 00:28:40.854 

Praktycznie każda z jednostek, wiem, 

 

411 

00:28:40.874 --> 00:28:44.158 

że już komunikaty też się pojawiły Szanowni 

Państwo, 

 

412 

00:28:44.198 --> 00:28:47.963 

będzie jak gdyby regulowała sobie te godziny i 

miejsce złożenia. 

 

413 

00:28:48.043 --> 00:28:52.849 

Jeśli chodzi o nasz magazyn, to od godziny 16.00 do 

18.00 oczekujemy, 

 

414 

00:28:52.909 --> 00:28:58.673 

żeby dostarczać tam produkty, bo też ludzie będą 

nam potrzebni 

 

415 

00:28:58.713 --> 00:29:00.033 

w innych godzinach, w innych miejscach. Tak? 

 

416 

00:29:00.073 --> 00:29:04.734 

Nie chcemy, żeby tam był pełen dyżur i jeśli 

pozwolicie to powiem 

 

417 

00:29:04.794 --> 00:29:09.295 

tak. Na pewno tą zbiórkę podzielimy na dwie części. 

 

418 

00:29:09.355 --> 00:29:13.076 

Część tej pomocy już dzisiaj bym powiedział 

pojedzie na południe. 

 

419 

00:29:13.116 --> 00:29:15.976 

Mamy tu już wstępnie ustaloną, ale jeszcze 

Szanowni Państwo dajcie 

 

420 

00:29:16.036 --> 00:29:19.437 

nam powiedzmy godzinkę, żebyśmy opracowali 

oficjalny komunikat 

 

421 

00:29:19.477 --> 00:29:22.759 

i podamy, podamy szczegóły, pojedzie na południe. 

 

422 

00:29:22.779 --> 00:29:25.901 

Natomiast prawdopodobnie część tej pomocy 

będzie do dyspozycji 

 

423 

00:29:25.921 --> 00:29:29.623 

naszego magazynu do wykorzystania ewentualnie 

na naszym terenie, 

 

424 

00:29:29.643 --> 00:29:33.920 

jeśli zajdzie taka potrzeba, ale też powiem. 

 

425 

00:29:34.000 --> 00:29:36.722 

Jeśli będzie taka potrzeba wspomóc również 

samorządowców 

 

426 
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00:29:36.762 --> 00:29:39.803 

w województwie lubuskim, to tam też chcielibyśmy 

z tą pomocą 

 

427 

00:29:39.863 --> 00:29:40.984 

dotrzeć, tak? 

 

428 

00:29:41.004 --> 00:29:44.546 

No niestety wiecie, że to nie jest tylko i wyłącznie 

sytuacja 

 

429 

00:29:44.606 --> 00:29:48.007 

na rzece Odrze, to jest między innymi Bóbr i 

szczerze mówiąc ten Bóbr 

 

430 

00:29:48.047 --> 00:29:51.929 

chyba na tą chwilę generuje dużo większe ryzyko i 

dużo większe 

 

431 

00:29:51.969 --> 00:29:53.770 

zagrożenie. 

 

432 

00:29:53.830 --> 00:29:57.192 

Więc na pewno Państwo obserwujecie to w jakichś 

oficjalnych 

 

433 

00:29:57.232 --> 00:29:59.273 

przekazach, również też telewizyjnych relacjach. 

 

434 

00:29:59.907 --> 00:30:05.068 

Mamy uruchomione środki, które mamy 

zabezpieczone w budżecie, tak? 

 

435 

00:30:05.749 --> 00:30:08.369 

Byliśmy przygotowani kwotą pół miliona złotych w 

tzw. 

 

436 

00:30:08.429 --> 00:30:09.850 

zarządzaniu kryzysowym. 

 

437 

00:30:09.870 --> 00:30:14.031 

W tej chwili mamy uruchomione środki na poziomie 

150 tysięcy złotych, 

 

438 

00:30:14.071 --> 00:30:17.332 

więc absolutnie nie ma żadnego problemu z 

bieżącymi zakupami. 

 

439 

00:30:18.152 --> 00:30:23.014 

To, co będzie potrzebne, będzie przez nas 

kupowane mam nadzieję 

 

440 

00:30:23.054 --> 00:30:24.074 

na bieżąco. 

 

441 

00:30:24.114 --> 00:30:25.874 

Mamy rozpoznanie rynku, też jesteśmy umówieni, 

 

442 

00:30:25.914 --> 00:30:28.035 

że jeśli czegokolwiek będzie brakować, 

 

443 

00:30:28.095 --> 00:30:31.236 

to będziemy zaopatrzeni na bieżąco. 

 

444 

00:30:31.256 --> 00:30:35.497 

Znaczy przynajmniej na dzisiaj stany ewentualne 

magazynowe dostawców 

 

445 

00:30:35.557 --> 00:30:38.038 

są takie, że nas zaopatrzą. 

 

446 

00:30:39.499 --> 00:30:42.800 

Szanowni Państwo, no chciałbym tutaj jeszcze 

powiedzieć, 

 

447 

00:30:42.861 --> 00:30:49.084 

że w tych wszystkich miejscowościach 

nadodrzańskich worki będą 

 

448 

00:30:49.104 --> 00:30:51.786 

do dyspozycji naszych sołtysów. 

 

449 
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00:30:51.866 --> 00:30:55.388 

Też jeśli mam kogoś wskazać jako osoby najbardziej 

zorientowane, 

 

450 

00:30:55.448 --> 00:30:57.629 

te które dysponują rzetelną wiedzą, 

 

451 

00:30:57.689 --> 00:31:00.971 

to będą właśnie i są zawsze nasi sołtysi, 

 

452 

00:31:01.031 --> 00:31:06.194 

ale też jednostki OSP, które działają na naszym 

terenie 

 

453 

00:31:06.274 --> 00:31:11.420 

i też oficjalnie do pracy na wałach są delegowani 

strażacy ochotnicy. 

 

454 

00:31:11.460 --> 00:31:14.264 

Szanowni Państwo, oni zgodnie z naszą procedurą, 

 

455 

00:31:14.324 --> 00:31:16.607 

to się nie wydarzyło dzisiaj, my to mamy 

opracowane oczywiście dużo 

 

456 

00:31:16.627 --> 00:31:19.972 

wcześniej, mają określone odcinki do kontrolowania 

również, 

 

457 

00:31:20.032 --> 00:31:22.355 

jeśli chodzi o wały i taki bieżący nadzór. 

 

458 

00:31:24.321 --> 00:31:26.664 

Warto powiedzieć i to jest apel do wszystkich, 

 

459 

00:31:26.704 --> 00:31:27.806 

szczególnie do mieszkańców. 

 

460 

00:31:27.846 --> 00:31:31.030 

Szanowni Państwo, absolutnie karygodne 

wjeżdżanie dzisiaj na wały 

 

461 

00:31:31.110 --> 00:31:33.994 

czymkolwiek, tak? Jak tam zobaczymy quady, 

 

462 

00:31:34.074 --> 00:31:37.358 

to ja osobiście wręcz się zawezmę i będę robił 

wszystko, 

 

463 

00:31:37.379 --> 00:31:38.380 

żeby takie osoby ukarać. 

 

464 

00:31:39.295 --> 00:31:41.737 

Nie może tak być, bo to się może skończyć tylko i 

wyłącznie 

 

465 

00:31:41.777 --> 00:31:45.900 

osłabieniem konstrukcji wału, a właściwie z każdą 

godziną te wały 

 

466 

00:31:45.940 --> 00:31:49.984 

będą pewnie coraz bardziej na to narażone. 

 

467 

00:31:50.024 --> 00:31:52.045 

Więc bardzo wszystkich proszę. 

 

468 

00:31:52.065 --> 00:31:54.527 

To nie jest czas na wycieczki nad Odrę, 

 

469 

00:31:54.567 --> 00:31:56.929 

to nie jest czas na zwiedzanie wałów, 

 

470 

00:31:56.969 --> 00:31:58.750 

to nie jest czas na jeżdżenie po wałach. 

 

471 

00:31:58.790 --> 00:32:04.634 

To jest czas, żeby te osoby, które mogą jako 

wspólnota zaangażowały 

 

472 

00:32:04.694 --> 00:32:08.876 

się w wspólne zabezpieczenie gminy Sulechów. 

 

473 
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00:32:08.916 --> 00:32:12.758 

Będziemy na pewno układać worki w tych 

miejscowościach o których mówiłem. 

 

474 

00:32:12.798 --> 00:32:15.640 

Będziemy zamykać i to się już dzieje od, 

 

475 

00:32:15.680 --> 00:32:16.761 

niektóre odcinki dróg. 

 

476 

00:32:16.821 --> 00:32:18.381 

Będziemy, już właściwie jesteśmy przygotowani, 

 

477 

00:32:18.421 --> 00:32:19.542 

żeby to zrobić. 

 

478 

00:32:19.582 --> 00:32:23.264 

Właściwie przy każdym nawet niewielkim wzroście 

mamy takie, 

 

479 

00:32:23.304 --> 00:32:24.945 

takie lokalizacje chociażby w Górkach, 

 

480 

00:32:25.505 --> 00:32:28.407 

w Górzykowie, które są podlewane w Leśnej Górze, 

 

481 

00:32:28.447 --> 00:32:30.588 

to może nastąpić i w wielu innych miejscach. 

 

482 

00:32:30.628 --> 00:32:33.249 

No nie sposób wszystkie wymienić. 

 

483 

00:32:33.289 --> 00:32:34.570 

Mamy oczywiście, że tak powiem sprzęt, 

 

484 

00:32:34.610 --> 00:32:36.811 

żeby te drogi zamykać. 

 

485 

00:32:36.831 --> 00:32:39.832 

Nie będziemy ich zamykać zakładam taśmą, 

 

486 

00:32:39.912 --> 00:32:42.534 

tylko barierkami, bo chociażby to, 

 

487 

00:32:42.574 --> 00:32:44.274 

co się działo wiosną tego roku, 

 

488 

00:32:44.314 --> 00:32:49.177 

powoduje, że taśma jest regularnie przez naszych 

mieszkańców, 

 

489 

00:32:49.197 --> 00:32:52.658 

ewentualnie turystów zrywana i mimo że jest woda, 

 

490 

00:32:52.718 --> 00:32:54.902 

to ludzie tam wjeżdżają. 

 

491 

00:32:54.942 --> 00:32:56.523 

No nie chciałbym tego na gorąco komentować, 

 

492 

00:32:56.563 --> 00:32:59.825 

bo może powiem Szanowni Państwo za dużo. 

 

493 

00:32:59.885 --> 00:33:03.247 

Będziemy układać worki też w miejscach 

wskazanych i to my będziemy 

 

494 

00:33:03.287 --> 00:33:06.649 

Szanowni Państwo właśnie we współpracy z 

sołtysami regulować tym 

 

495 

00:33:06.889 --> 00:33:10.411 

ruchem. Na dzisiaj mam gorącą prośbę do 

wszystkich, 

 

496 

00:33:10.471 --> 00:33:13.253 

śledźcie Państwo nasze oficjalne komunikaty. 

 

497 

00:33:13.313 --> 00:33:16.555 

Tam wskażemy wprost miejsca zbiórek, 

 

498 
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00:33:16.595 --> 00:33:18.416 

miejsca, do których należałoby dotrzeć. 

 

499 

00:33:19.177 --> 00:33:23.721 

Jeśli ktoś będzie chciał, będzie dysponował jakimś 

sprzętem, 

 

500 

00:33:23.761 --> 00:33:25.382 

to oczywiście prosimy o kontakt z nami, 

 

501 

00:33:25.402 --> 00:33:27.825 

z zarządzaniem kryzysowym, z Panią Moniką, 

 

502 

00:33:27.865 --> 00:33:29.086 

ewentualnie do wykorzystania. 

 

503 

00:33:29.106 --> 00:33:33.991 

Mamy już takich pierwszych, którzy zdeklarowali 

sprzęt, busy. 

 

504 

00:33:34.031 --> 00:33:37.774 

Na pewno, że tak powiem człowiek z łopatą, 

 

505 

00:33:37.834 --> 00:33:41.498 

szuflą będzie w najbliższym czasie najbardziej mile 

widziany. 

 

506 

00:33:41.898 --> 00:33:47.685 

Chyba tyle Szanowni Państwo tytułem 

wprowadzenia. 

 

507 

00:33:47.805 --> 00:33:52.611 

Jeśli będą pytania, to oczywiście postaramy się 

Państwu odpowiedzieć. 

 

508 

00:33:52.671 --> 00:33:55.574 

My dzisiaj tak jak mówiłem dostarczamy piasek w te 

wskazane 

 

509 

00:33:55.594 --> 00:33:59.318 

lokalizacje i sukcesywnie będziemy wypełniać worki 

do dyspozycji tych 

 

510 

00:33:59.358 --> 00:34:01.661 

konkretnych lokalizacji. Dziękuję bardzo. 

 

511 

00:34:03.370 --> 00:34:04.611 

- Dziękuję Panie Burmistrzu. 

 

512 

00:34:04.711 --> 00:34:06.792 

Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania? 

 

513 

00:34:06.852 --> 00:34:08.672 

- Panie Przewodniczący, czy mogę jeszcze jedno? 

 

514 

00:34:08.973 --> 00:34:12.854 

Pan Wojciech Szefner podpowiedział mi coś, 

 

515 

00:34:12.934 --> 00:34:17.336 

bo też w dyskusji, to zazwyczaj się pojawia właśnie 

w takich 

 

516 

00:34:17.376 --> 00:34:20.098 

momentach rozmowa na temat wpustów ulicznych. 

 

517 

00:34:20.158 --> 00:34:22.199 

Tak już pominę, że to nie moment, 

 

518 

00:34:22.239 --> 00:34:24.840 

żeby w cudzysłowie akurat teraz dbać o wpusty 

uliczne. 

 

519 

00:34:25.540 --> 00:34:29.602 

Ale my w ostatnich tygodniach wyczyściliśmy 233 

wpusty uliczne, 

 

520 

00:34:29.622 --> 00:34:32.183 

ale nasze. To też podkreślam Szanowni Państwo, 

 

521 

00:34:32.223 --> 00:34:33.844 

my dbamy o swój majątek. 

 

522 
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00:34:33.904 --> 00:34:37.906 

Ja nie mogę też robić, mówiąc wprost to byłoby 

niezgodne z prawem, 

 

523 

00:34:37.926 --> 00:34:41.448 

gdybym czyścił wpusty nie na swoich działkach. 

 

524 

00:34:41.528 --> 00:34:45.070 

To byłby dla mnie problem natury formalno-

prawnej. 

 

525 

00:34:45.750 --> 00:34:49.191 

Więc chcę powiedzieć, że my to robimy. 

 

526 

00:34:49.251 --> 00:34:51.371 

Nie mam już ochoty reagować na komentarze typu, 

 

527 

00:34:51.391 --> 00:34:55.332 

że to się nie robi i nie mam ochoty Szanowni 

Państwo po raz enty 

 

528 

00:34:55.412 --> 00:34:59.193 

tłumaczyć, że liście, które w tej chwili są na 

studzienkach 

 

529 

00:34:59.213 --> 00:35:01.813 

i wpustach to nie jest problem tych wpustów. Tak? 

 

530 

00:35:01.853 --> 00:35:04.894 

My w gminie Sulechów generalnie mamy jeden 

problem. 

 

531 

00:35:04.914 --> 00:35:08.075 

My nie mamy istniejącej typowej kanalizacji 

deszczowej. 

 

532 

00:35:08.095 --> 00:35:09.315 

Mamy ją fragmentaryczną. 

 

533 

00:35:10.378 --> 00:35:12.800 

Przy nowych drogach staramy się ją budować, 

 

534 

00:35:12.820 --> 00:35:16.403 

wiecie, że to robimy, ale też naszym problemem jest 

tak naprawdę 

 

535 

00:35:16.463 --> 00:35:20.185 

pojemność istniejących odbiorników, czyli tych rur, 

 

536 

00:35:20.205 --> 00:35:22.847 

które są zainstalowane pod ziemią. 

 

537 

00:35:22.887 --> 00:35:26.430 

I tak naprawdę w momencie, kiedy one przy 

ulewach się wypełniają, 

 

538 

00:35:26.450 --> 00:35:28.692 

to tutaj wpust nie ma już nic do rzeczy, 

 

539 

00:35:28.732 --> 00:35:31.033 

bo ta woda po prostu nie ma gdzie dalej odpływać. 

 

540 

00:35:31.073 --> 00:35:36.198 

Ona w określonej ilości tylko może się tymi naszymi 

systemami 

 

541 

00:35:36.578 --> 00:35:39.381 

kanalizacyjnymi przemieszczać. 

 

542 

00:35:39.421 --> 00:35:40.882 

Więc tak przy okazji, tak? 

 

543 

00:35:40.922 --> 00:35:44.345 

To zostawiamy to jako z boku, ale przy okazji może 

warto o tym 

 

544 

00:35:44.405 --> 00:35:48.730 

powiedzieć, choć oczywiście trzeba to regularnie 

robić. Dziękuję. 

 

545 

00:35:49.931 --> 00:35:53.374 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania 

do sprawozdania Pana 
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546 

00:35:53.434 --> 00:35:54.735 

Burmistrza? Są pytania. 

 

547 

00:35:54.795 --> 00:35:56.557 

Bardzo proszę Pani radna Izabela Wojewoda. 

 

548 

00:35:57.802 --> 00:36:00.285 

- Panie Burmistrzu, bo pojawiają się oczywiście na 

Facebooku różne 

 

549 

00:36:00.325 --> 00:36:01.846 

informacje. 

 

550 

00:36:01.926 --> 00:36:04.168 

Tylko takie dla, ponieważ słuchają nas mieszkańcy. 

 

551 

00:36:04.548 --> 00:36:09.413 

Co konkretnie mamy przynosić do szkół i na nasz 

magazyn 

 

552 

00:36:09.473 --> 00:36:13.296 

na Zwycięstwa, żeby po prostu nie były to rzeczy 

niepotrzebne i żeby 

 

553 

00:36:13.336 --> 00:36:15.278 

to były faktycznie rzeczy, które się przydadzą? 

 

554 

00:36:16.336 --> 00:36:19.381 

- No to znowu chciałbym powiedzieć, że za moment 

zobaczycie Państwo 

 

555 

00:36:19.401 --> 00:36:22.645 

oficjalny komunikat, ale jeśli ja mogę dzisiaj coś 

powiedzieć 

 

556 

00:36:22.685 --> 00:36:26.531 

od razu, to tak naprawdę skupmy się na wodzie i 

żywności o długich 

 

557 

00:36:26.571 --> 00:36:30.036 

terminach. 

 

558 

00:36:30.096 --> 00:36:33.699 

Odzież, niekoniecznie powiem to wprost Szanowni 

Państwo. 

 

559 

00:36:33.759 --> 00:36:37.061 

Po ostatnich akcjach, które też organizowaliśmy 

niestety wiele osób 

 

560 

00:36:37.081 --> 00:36:40.303 

chyba wyczyściło swoje szafy ze śmieci i później jest 

problem 

 

561 

00:36:40.343 --> 00:36:43.225 

z utylizacją tego i tam gdzie to jest przywożone jest 

to tylko 

 

562 

00:36:43.285 --> 00:36:45.506 

kłopotem, a i tak mają dosyć swoich kłopotów, 

 

563 

00:36:45.546 --> 00:36:46.587 

więc zróbmy to z głową. 

 

564 

00:36:48.949 --> 00:36:53.655 

Woda, żywność o długim terminie, środki czystości 

to jest to co jest 

 

565 

00:36:53.675 --> 00:36:56.778 

w tej chwili w mojej ocenie najbardziej istotne i na 

pewno zostanie 

 

566 

00:36:56.838 --> 00:37:00.582 

tam na południu i tutaj powiedzmy, jeśli będzie taka 

potrzeba 

 

567 

00:37:00.622 --> 00:37:02.204 

zadysponowane. Dziękuję. 

 

568 

00:37:02.585 --> 00:37:04.547 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Wiesław 

Kołakowski. 
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569 

00:37:05.668 --> 00:37:07.909 

- Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

570 

00:37:08.049 --> 00:37:09.369 

Szanowni Goście. 

 

571 

00:37:09.409 --> 00:37:12.030 

Chciałbym dopowiedzieć do apelu Pana Burmistrza, 

 

572 

00:37:12.110 --> 00:37:15.191 

jeśli chodzi o samą powódź. 

 

573 

00:37:15.291 --> 00:37:19.432 

Powódź wiąże się z podsiąkaniem wody i 

zalewaniem piwnic. 

 

574 

00:37:19.512 --> 00:37:22.653 

Prośba taka, żeby nie dzwonić na 112, 

 

575 

00:37:22.653 --> 00:37:25.273 

że komuś zalewa piwnicę, bo straż nie przyjedzie. 

 

576 

00:37:25.313 --> 00:37:27.654 

Będzie pełne ręce miała innej roboty. 

 

577 

00:37:27.714 --> 00:37:30.935 

Piwnice będą pompowane dopiero po zejściu wody. 

Dziękuję. 

 

578 

00:37:33.150 --> 00:37:35.331 

- Dziękuję. 

 

579 

00:37:35.371 --> 00:37:36.992 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

580 

00:37:37.012 --> 00:37:38.893 

zatem przechodzimy do punktu szóstego. 

 

581 

00:37:38.953 --> 00:37:41.674 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

582 

00:37:41.734 --> 00:37:43.015 

Na początek punkt 6.1. 

 

583 

00:37:43.715 --> 00:37:48.237 

Druk numer 886 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia projektu 

 

584 

00:37:48.277 --> 00:37:51.078 

miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu 

 

585 

00:37:51.138 --> 00:37:55.541 

położonego przy ulicy Rafała Olbromskiego w 

obrębie Kruszyna. 

 

586 

00:37:55.561 --> 00:37:58.362 

W związku z tym, że to jest nowy projekt i mamy 

tutaj mieszkańców 

 

587 

00:37:58.402 --> 00:38:00.643 

zainteresowanych, to ja pozwolę sobie krótko 

odczytać. 

 

588 

00:38:01.902 --> 00:38:04.566 

Z inicjatywy Rady Miejskiej w Sulechowie 

przystępuje się 

 

589 

00:38:04.586 --> 00:38:07.269 

do sporządzenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania 

 

590 

00:38:07.309 --> 00:38:10.994 

przestrzennego dla terenu położonego przy ulicy 

Rafała Obromskiego 

 

591 

00:38:11.014 --> 00:38:12.656 

w obrębie Kruszyna. 

 

592 

00:38:12.676 --> 00:38:18.483 
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Granice oczywiście są załącznikiem tego obszaru do 

uchwały. 

 

593 

00:38:18.543 --> 00:38:19.894 

Uzasadnienie. 

 

594 

00:38:19.954 --> 00:38:22.757 

Teren objęty przedmiotowym projektem uchwały 

położony jest w obrębie 

 

595 

00:38:22.797 --> 00:38:26.061 

wsi Kruszyna i obejmuje powierzchnię działki numer 

ewidencyjny 5/8, 

 

596 

00:38:26.141 --> 00:38:28.503 

obręb Kruszyna. 

 

597 

00:38:28.523 --> 00:38:32.147 

Jest to teren stanowiący własność osoby fizycznej 

zabudowany 

 

598 

00:38:32.227 --> 00:38:34.810 

w południowej części innym budynkiem 

niemieszkalnym. 

 

599 

00:38:35.437 --> 00:38:38.078 

Teren położony jest w otoczeniu zabudowy głównie 

mieszkalnej 

 

600 

00:38:38.118 --> 00:38:40.918 

jednorodzinnej. Od strony południowej i zachodniej 

bezpośrednio 

 

601 

00:38:40.978 --> 00:38:43.339 

sąsiaduje z jednorodzinnymi budynkami 

mieszkalnymi. 

 

602 

00:38:44.359 --> 00:38:47.519 

Podjęcie prac projektowych dokonuje się z 

inicjatywy Rady Miejskiej 

 

603 

00:38:47.539 --> 00:38:51.260 

w Sulechowie w związku z zamiarem ustalenia na 

tym terenie zabudowy 

 

604 

00:38:51.300 --> 00:38:53.081 

mieszkaniowej jednorodzinnej. 

 

605 

00:38:53.141 --> 00:38:57.101 

Potrzeba opracowania przedmiotowego projektu 

wynika ze skierowanych 

 

606 

00:38:57.181 --> 00:39:00.702 

do tutejszego organu protestów mieszkańców wsi 

Kruszyna oraz miasta 

 

607 

00:39:00.722 --> 00:39:04.203 

Sulechowa związane z planowaną budową stacji 

bazowej telefonii 

 

608 

00:39:04.243 --> 00:39:06.445 

komórkowej. 

 

609 

00:39:06.465 --> 00:39:08.609 

Sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego jest 

 

610 

00:39:08.629 --> 00:39:11.274 

zgodne ze studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania 

 

611 

00:39:11.334 --> 00:39:13.738 

przestrzennego. 

 

612 

00:39:13.758 --> 00:39:17.084 

Zgodnie z ustaleniami studium tereny objęte 

niniejszą uchwałą są to 

 

613 

00:39:17.124 --> 00:39:21.548 

obszary zabudowy o charakterze wiejskiej, w 

katalogu których mieści się m.in 

 

614 

00:39:21.548 --> 00:39:25.620 
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lokalizacja zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

Mając powyższe na 

 

615 

00:39:25.620 --> 00:39:29.176 

względzie należy uznać za zasadne podjęcie uchwały 

w sprawie przystąpienia do 

 

616 

00:39:29.176 --> 00:39:32.825 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu 

 

617 

00:39:32.825 --> 00:39:40.373 

położonego przy ul. Rafała Olbromskiego w obrębie 

geodezyjnym Kruszyna. 

 

618 

00:39:40.373 --> 00:39:43.037 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

619 

00:39:43.057 --> 00:39:45.601 

w tym punkcie? Wiem, że mamy zgłoszenia 

mieszkańców. 

 

620 

00:39:45.641 --> 00:39:49.106 

Oczywiście wszystkim mieszkańcom nie jesteśmy w 

stanie udzielić 

 

621 

00:39:49.146 --> 00:39:51.750 

głosu, ale może jedna czy dwie osoby. 

 

622 

00:39:51.770 --> 00:39:54.694 

Wiem, że Pan Burmistrz Ignacy Odważny chciał 

zabrać głos i jeszcze 

 

623 

00:39:54.714 --> 00:39:56.877 

ewentualnie jakby ktoś był zainteresowany. Panie 

Bartku? 

 

624 

00:40:12.121 --> 00:40:16.484 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado. 

 

625 

00:40:16.544 --> 00:40:22.047 

Bardzo się cieszymy, tu przedstawicielami 

mieszkańców jesteśmy z tego obrębu. 

 

626 

00:40:22.087 --> 00:40:24.728 

Wczoraj takie spotkanie mieliśmy między innymi w 

grupie 

 

627 

00:40:24.768 --> 00:40:32.093 

kilkunastu osobowej, żeby wyrazić swoje 

zadowolenie proszę Państwa. 

 

628 

00:40:32.133 --> 00:40:34.814 

Nie tylko niepokój, ale zadowolenie, że Państwo, 

 

629 

00:40:34.894 --> 00:40:37.796 

żeście się bardzo zainteresowali naszym wspólnym 

problemem, 

 

630 

00:40:39.257 --> 00:40:40.517 

budowa wieży. 

 

631 

00:40:40.557 --> 00:40:41.578 

Jest to rzeczywiście problem. 

 

632 

00:40:44.393 --> 00:40:48.177 

Chciałem również powiedzieć, że przeanalizowałem 

to pismo, 

 

633 

00:40:48.257 --> 00:40:52.221 

które Państwo jako strona przekazaliście mojej 

osobie. 

 

634 

00:40:52.241 --> 00:40:53.843 

Myślę, że inni również dostali. 

 

635 

00:40:53.903 --> 00:40:56.666 

Jest to pismo bardzo profesjonalnie przygotowane 

Panie Burmistrzu 

 

636 

00:40:56.686 --> 00:41:01.731 
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przez Pańskich pracowników, dotyczące 

uzasadnienia Pańskiego 

 

637 

00:41:01.791 --> 00:41:09.479 

wniosku, a dotyczące odmowy decyzji o 

zatwierdzeniu planu budowy tej wieży. 

 

638 

00:41:09.499 --> 00:41:12.881 

Mamy nadzieję, że Państwo dzisiaj przegłosujecie, 

 

639 

00:41:12.921 --> 00:41:17.503 

bo widzę, że tutaj jest pełne poparcie tej inicjatywy, 

 

640 

00:41:17.563 --> 00:41:20.424 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

641 

00:41:20.464 --> 00:41:21.485 

Ja chciałem tylko wspomnieć. 

 

642 

00:41:23.428 --> 00:41:29.033 

Kilkanaście lat temu mieszkam w tym rejonie i też 

był problem, 

 

643 

00:41:29.053 --> 00:41:33.417 

który nie osiągnął tego zakresu, co ta sprawa, 

 

644 

00:41:33.477 --> 00:41:38.881 

że na terenie działek, których własnością było 

nadleśnictwo Sulechów. 

 

645 

00:41:38.901 --> 00:41:42.904 

Przy ulicy Leśne Echa istniał teoretycznie problem, 

 

646 

00:41:42.944 --> 00:41:45.305 

że ktoś wykupi i wybuduje obiekty wielorodzinne. 

 

647 

00:41:46.825 --> 00:41:52.348 

I w poprzednim składzie rady zrealizowaliśmy 

podobne zadanie, 

 

648 

00:41:52.408 --> 00:41:57.049 

że zrealizowaliśmy miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego 

 

649 

00:41:57.109 --> 00:42:00.971 

na tą działkę, powierzchnię około pół hektara i jest 

tam realizowane 

 

650 

00:42:01.031 --> 00:42:03.472 

budownictwo jednorodzinne i szeregowe. 

 

651 

00:42:04.935 --> 00:42:07.740 

I mi się wydaje, że jest to enklawa ciszy, 

 

652 

00:42:07.780 --> 00:42:09.684 

spokoju, zieleni jak Państwo widzicie. 

 

653 

00:42:09.704 --> 00:42:12.530 

Dużo tam się dzieje w tej materii i uważam, 

 

654 

00:42:12.591 --> 00:42:17.289 

że to jest jeden z ciekawszych problemów, 

 

655 

00:42:17.329 --> 00:42:20.290 

które pomożecie nam załatwić. 

 

656 

00:42:20.350 --> 00:42:23.752 

Także Panie Burmistrzu jeszcze raz w imieniu 

mieszkańców dziękuję 

 

657 

00:42:23.792 --> 00:42:24.912 

za tę inicjatywę. 

 

658 

00:42:24.932 --> 00:42:27.133 

Nie będę się wywodził, bo byli radni na spotkaniu, 

 

659 

00:42:27.173 --> 00:42:28.213 

była telewizja. 

 

660 

00:42:28.293 --> 00:42:31.214 

O tych problemach wszystkich powiedzieliśmy. 
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661 

00:42:31.294 --> 00:42:34.275 

Państwo doskonale już znacie, czego dowodem jest 

właśnie ta 

 

662 

00:42:34.295 --> 00:42:36.656 

inicjatywa z dnia dzisiejszego. 

 

663 

00:42:36.716 --> 00:42:47.598 

Dziękuję Panie Przewodniczący. 

- Dziękuję. 

 

664 

00:42:47.638 --> 00:42:49.419 

- Dzień dobry, moje nazwisko Patryk Staś. 

 

665 

00:42:49.479 --> 00:42:53.361 

Ja jestem chyba najbliżej mieszkającą osobą 

planowanej wieży. 

 

666 

00:42:53.441 --> 00:42:56.503 

Ja chciałbym się wypowiedzieć tylko właściwie w 

imieniu mojego syna, 

 

667 

00:42:56.523 --> 00:42:59.564 

który, jeżeli by ta wieża faktycznie powstała, 

 

668 

00:42:59.764 --> 00:43:02.706 

no całe, całe dzieciństwo i mam nadzieję do matury 

z rodzicami 

 

669 

00:43:02.726 --> 00:43:03.966 

wychowywałoby się pod tą wieżą. 

 

670 

00:43:04.987 --> 00:43:08.188 

Nie jestem ekspertem od tych wszystkich spraw 

elektromagnetycznych 

 

671 

00:43:08.208 --> 00:43:11.230 

i tak dalej, ale wiem, że no nie chciałbym mu 

fundować jako ojciec 

 

672 

00:43:11.290 --> 00:43:14.311 

takiej przyszłości, więc jeżeli to się nie wydarzy, 

 

673 

00:43:14.411 --> 00:43:15.792 

to, nie wiem. 

 

674 

00:43:15.812 --> 00:43:18.473 

Wdzięczność dla mnie, moja wobec gminy będzie, 

 

675 

00:43:18.813 --> 00:43:20.573 

że tak powiem wielka. 

 

676 

00:43:20.593 --> 00:43:23.774 

W Poznaniu się, jakby skończyłem studia i jestem 

jednym z tych 

 

677 

00:43:23.854 --> 00:43:26.835 

młodych, które wróciło i jestem trochę patriotą tutaj 

regionalnym. 

 

678 

00:43:26.875 --> 00:43:29.956 

Mam nadzieję, że tutaj skończę emeryturę, 

 

679 

00:43:30.056 --> 00:43:32.917 

a syn kiedyś też tutaj wróci, też mam nadzieję po 

studiach i będzie 

 

680 

00:43:32.937 --> 00:43:33.998 

tutaj też całe życie mieszkał. 

 

681 

00:43:35.198 --> 00:43:36.579 

Takie moje zdanie. 

 

682 

00:43:36.619 --> 00:43:38.460 

Dziękuję też właśnie za profesjonalne podejście. 

 

683 

00:43:38.700 --> 00:43:42.243 

No i mam nadzieję, że wszystkie nasze obawy 

skończą się tym, 

 

684 

00:43:42.283 --> 00:43:46.665 
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że jednak ta wieża nie powstanie i ten rejon dalej 

będzie piękny 

 

685 

00:43:46.725 --> 00:43:48.146 

i będzie nam służył wszystkim. 

 

686 

00:43:48.687 --> 00:43:50.428 

Dziękuję bardzo. 

 

687 

00:43:50.448 --> 00:43:58.973 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

688 

00:43:59.013 --> 00:44:00.234 

zatem przejdziemy do głosowania. 

 

689 

00:44:00.274 --> 00:44:02.996 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

690 

00:44:03.036 --> 00:44:18.361 

Druk numer 

 

691 

00:44:18.361 --> 00:44:19.701 

886. Za 21 radnych. 

 

692 

00:44:19.741 --> 00:44:21.442 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

693 

00:44:27.543 --> 00:44:29.383 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

694 

00:44:29.443 --> 00:44:33.724 

druk numer 870 w sprawie wysokości stawek 

podatku od nieruchomości 

 

695 

00:44:33.744 --> 00:44:35.405 

w gminie Sulechów. 

 

696 

00:44:35.485 --> 00:44:38.865 

Szanowni Państwo, czy ktoś z Państwa radnych lub 

Pan Burmistrz 

 

697 

00:44:38.885 --> 00:44:41.106 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

698 

00:44:41.126 --> 00:44:45.866 

Poczekajmy chwilę. 

 

699 

00:44:57.961 --> 00:45:00.862 

Ja tylko dodam, że zanim udzielę panu radnemu 

głosu, 

 

700 

00:45:00.922 --> 00:45:05.884 

że wpłynął do mnie, wpłynęły do mnie poprawki do 

projektu uchwały 

 

701 

00:45:05.904 --> 00:45:10.285 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, tak? 

 

702 

00:45:10.365 --> 00:45:12.666 

Państwo te poprawki macie załączone, 

 

703 

00:45:12.706 --> 00:45:16.167 

więc niech widzę potrzeby, żeby je odczytywać. 

 

704 

00:45:16.187 --> 00:45:17.788 

Tylko powiem krótko. 

 

705 

00:45:17.808 --> 00:45:22.870 

W pierwotnej wersji Pan Burmistrz zaproponował 

podniesienie podatku 

 

706 

00:45:22.950 --> 00:45:24.450 

o 2,7 procent. 

 

707 

00:45:24.530 --> 00:45:28.689 

Natomiast uznaliśmy w dyskusjach, że inflacja 

przynajmniej na teraz 

 

708 



Strona 31 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

00:45:28.729 --> 00:45:32.870 

wynosi 4,1, bo taki jest lipcowy komunikat, 

 

709 

00:45:33.031 --> 00:45:38.993 

lipiec 2024 do 2023. 

 

710 

00:45:38.993 --> 00:45:40.934 

W prognozach oczywiście jest wyższa inflacja, 

 

711 

00:45:40.974 --> 00:45:45.355 

dlatego proponujemy, żeby jednak przyjąć wzrost 

podatków na poziomie 

 

712 

00:45:45.375 --> 00:45:47.756 

inflacyjnym, czyli 4,1%. 

 

713 

00:45:47.756 --> 00:45:52.601 

Co oznacza, że utrzymamy podatki na realnym 

poziomie takim jak jest 

 

714 

00:45:52.641 --> 00:45:55.401 

obecnie. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

715 

00:45:55.461 --> 00:45:59.882 

punkcie? Bardzo proszę Pan radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

716 

00:45:59.902 --> 00:46:01.363 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

717 

00:46:01.423 --> 00:46:03.003 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

718 

00:46:03.023 --> 00:46:06.324 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

719 

00:46:06.384 --> 00:46:09.765 

Krótkie dwa słowa do wnioskodawców. 

 

720 

00:46:09.785 --> 00:46:14.766 

Proszę Państwa, nasz klub, Klub Prawa i 

Sprawiedliwości czasami nawet 

 

721 

00:46:14.806 --> 00:46:18.112 

przekornie powiem Nie zawsze się zgadza z panem 

burmistrzem, 

 

722 

00:46:18.172 --> 00:46:22.016 

niemniej my jako radni doskonale sobie zdajemy 

sprawę, 

 

723 

00:46:22.056 --> 00:46:27.361 

że zaproponowany projekt uchwały Pana Burmistrza 

jest pewną 

 

724 

00:46:27.421 --> 00:46:30.084 

koniecznością. 

 

725 

00:46:30.124 --> 00:46:33.167 

Jednak uchwała, którą proponował Pan Burmistrz 

była mówiąc 

 

726 

00:46:33.207 --> 00:46:38.253 

najdelikatniej formą łagodnego stopniowania 

zwiększania podatków 

 

727 

00:46:38.293 --> 00:46:39.495 

w gminie. 

 

728 

00:46:39.535 --> 00:46:43.497 

I mimo że samo zwiększanie dla mieszkańców 

podatków nie jest niczym 

 

729 

00:46:43.537 --> 00:46:49.941 

przyjemnym, my jako klub stojąc również na straży 

budżetu jako radni 

 

730 

00:46:50.001 --> 00:46:54.123 

byliśmy w stanie poprzeć pierwotny projekt uchwały 

zaproponowany 

 

731 

00:46:54.143 --> 00:46:55.924 
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przez Pana Burmistrza. 

 

732 

00:46:55.964 --> 00:46:59.346 

Wnioskodawcy Szanowni Państwo, Grupa Radnych, 

 

733 

00:46:59.386 --> 00:47:03.688 

nie wszyscy na szczęście wnioskują o to, 

 

734 

00:47:03.728 --> 00:47:09.108 

ażeby podatki zwiększyć o 4,1 procenta. 

 

735 

00:47:09.148 --> 00:47:13.593 

Na komisjach Szanowni Państwo wnioskodawcy, 

 

736 

00:47:13.693 --> 00:47:16.236 

ta kwestia nie została podniesiona. 

 

737 

00:47:16.296 --> 00:47:19.620 

Kwestia inflacji, która jest przytaczana jest kwestią 

prognozowaną, 

 

738 

00:47:19.680 --> 00:47:22.663 

a więc to się może nie musi sprawdzić. 

 

739 

00:47:22.764 --> 00:47:29.082 

Boleję nad tym jako radny, że proponowana 

poprawka do tego projektu 

 

740 

00:47:29.122 --> 00:47:34.426 

uchwały Pana Burmistrza została przygotowana w 

sposób bardzo szybki 

 

741 

00:47:34.466 --> 00:47:39.770 

i bardzo emocjonalny po piątkowym spotkaniu 

przedstawicieli klubów. 

 

742 

00:47:39.850 --> 00:47:45.394 

To nie są rzeczy, które powinny przejść łagodnie 

poprzez zwykłe 

 

743 

00:47:45.434 --> 00:47:48.977 

głosowanie bez komentarza i w ciszy. 

 

744 

00:47:49.037 --> 00:47:53.364 

Proszę Państwa, przed nami sytuacja gospodarcza w 

całym kraju, 

 

745 

00:47:53.384 --> 00:47:57.367 

ale również w naszej gminie nie rysuje się zbyt 

kolorowo. 

 

746 

00:47:57.447 --> 00:48:02.712 

Z podwyżki cen energii i podwyżki cen gazu nie 

wiemy jakie oczywiście 

 

747 

00:48:02.752 --> 00:48:06.415 

będą skutki tej fali na rzece Odrze, 

 

748 

00:48:06.435 --> 00:48:10.078 

a więc również nie daj Boże jakkolwiek nasi 

mieszkańcy mogliby 

 

749 

00:48:10.118 --> 00:48:13.061 

ucierpieć w najbliższym czasie. 

 

750 

00:48:13.101 --> 00:48:16.684 

Państwo radni dzisiaj proponujecie maksymalne 

praktycznie zwiększenie 

 

751 

00:48:16.744 --> 00:48:17.745 

stawek podatków. 

 

752 

00:48:18.405 --> 00:48:25.009 

Absolutnie nie myśląc o tym, nie myśląc i nie 

troszcząc się o naszych 

 

753 

00:48:25.049 --> 00:48:26.150 

mieszkańców. 

 

754 

00:48:26.190 --> 00:48:28.791 

Zaglądamy do kieszeni mieszkańców w sposób 

bardzo prosty 
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755 

00:48:28.851 --> 00:48:31.353 

i najłatwiejszy. 

 

756 

00:48:31.413 --> 00:48:35.896 

Przypomnę, że do budżetu gminy będą spływać 

niebawem podatki 

 

757 

00:48:35.956 --> 00:48:39.518 

z podmiotów gospodarczych rzędu 10 milionów 

złotych. 

 

758 

00:48:39.558 --> 00:48:43.680 

Czy my naprawdę musimy dzisiaj podnosić podatki o 

maksymalne stawki? 

 

759 

00:48:43.720 --> 00:48:47.253 

Ja uważam, że nie. 

 

760 

00:48:47.293 --> 00:48:48.634 

Apeluję do wnioskodawców raz jeszcze. 

 

761 

00:48:48.694 --> 00:48:55.277 

Wycofajcie tą poprawkę, albowiem sytuacja 

gospodarcza, 

 

762 

00:48:55.337 --> 00:48:58.779 

sytuacja mieszkańców jest najważniejsza. 

 

763 

00:48:58.839 --> 00:49:03.462 

Pierwotna uchwała Pana Burmistrza względnie była 

możliwa do przyjęcia 

 

764 

00:49:03.542 --> 00:49:07.103 

i apelujemy, ażeby procedować wyłącznie stawki 

zaproponowane przez 

 

765 

00:49:07.143 --> 00:49:08.844 

Pana Burmistrza. 

 

766 

00:49:08.884 --> 00:49:12.226 

Nie chcę być złośliwy Szanowni Radni 

Wnioskodawcy, 

 

767 

00:49:12.286 --> 00:49:15.888 

ale rozpoczęliście tą kadencję od podwyższania 

sobie diet. 

 

768 

00:49:16.621 --> 00:49:20.542 

A dzisiaj proponujecie maksymalne stawki 

podatków dla mieszkańców. 

 

769 

00:49:20.562 --> 00:49:26.163 

W mojej ocenie i naszego klubu jest to daleko 

nieuczciwe. 

 

770 

00:49:26.203 --> 00:49:28.804 

Raz jeszcze apeluję, być może wejście sobie 

przerwę, 

 

771 

00:49:28.824 --> 00:49:31.624 

przedyskutujcie, wycofajcie tą poprawkę, 

 

772 

00:49:31.664 --> 00:49:39.046 

bo jest to delikatnie mówiąc nieuczciwe względem 

mieszkańców. 

 

773 

00:49:39.106 --> 00:49:40.946 

- Dziękuję. To ja pozwolę się odnieść. 

 

774 

00:49:42.062 --> 00:49:46.463 

Od stawek maksymalnych jakie są w ustawie 

zapisane jesteśmy bardzo 

 

775 

00:49:46.503 --> 00:49:52.225 

daleko. To nie jest podniesienie stawek do stawek 

maksymalnych. Tak? 

 

776 

00:49:52.545 --> 00:49:56.486 

My i tak pomimo tej zmiany będziemy mieć stawki 

 

777 

00:49:56.546 --> 00:49:59.887 
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na poziomie bym powiedział normalnym i wcale nie 

wyższym niż gdzieś 

 

778 

00:49:59.927 --> 00:50:01.147 

tam w okolicy. 

 

779 

00:50:01.187 --> 00:50:03.426 

To tylko tak dodam. 

 

780 

00:50:03.466 --> 00:50:06.048 

Jeżeli mamy się troszczyć o naszych mieszkańców, 

 

781 

00:50:06.108 --> 00:50:09.630 

to pamiętajmy, że my również mamy stronę 

wydatkową. 

 

782 

00:50:09.670 --> 00:50:12.012 

To znaczy, że troska o naszych mieszkańców to jest 

to, 

 

783 

00:50:12.052 --> 00:50:15.734 

że będziemy utrzymywać przedszkola na tym 

poziomie, 

 

784 

00:50:15.794 --> 00:50:20.057 

żłobki, szkoły, gdzie wzrost minimalnego 

wynagrodzenia będzie 

 

785 

00:50:20.097 --> 00:50:25.301 

w przyszłym roku nie 4626, tak jak pierwotnie nam 

zakomunikowano, 

 

786 

00:50:25.341 --> 00:50:28.183 

tylko 4666. 

 

787 

00:50:28.183 --> 00:50:32.383 

Skarbnik zaraz może nas uświadomić ile to set 

tysięcy będzie więcej 

 

788 

00:50:32.423 --> 00:50:36.646 

w naszym budżecie, które musimy pokryć z naszych 

dochodów bieżących. 

 

789 

00:50:36.706 --> 00:50:40.688 

Tak to funkcjonuje Państwo, że mamy podatki i 

mamy wydatki, tak? 

 

790 

00:50:40.708 --> 00:50:46.651 

Za chwilę Pani Wicestarosta będzie mówiła o 

sytuacji szpitala, tak? 

 

791 

00:50:46.691 --> 00:50:50.113 

Gmina na pewno jakieś pieniądze na tą pomoc 

gdzieś tam będzie 

 

792 

00:50:50.173 --> 00:50:55.076 

próbowała wysupłać i skąd te pieniądze mają się 

wziąć? 

 

793 

00:50:55.136 --> 00:50:57.837 

No właśnie dlatego, że patrzymy na to szerzej, nie? 

 

794 

00:50:57.897 --> 00:51:02.838 

To bezpieczeństwo naszych mieszkańców również 

jest zależne od tego co 

 

795 

00:51:02.878 --> 00:51:04.798 

my będziemy robić, tak? 

 

796 

00:51:04.858 --> 00:51:07.959 

I wbrew pozorom zmiana to jest kosmetyczna 

zmiana, 

 

797 

00:51:08.019 --> 00:51:11.899 

ale ona pozwoli nam kilkaset tysięcy złotych w 

budżecie 

 

798 

00:51:11.919 --> 00:51:16.100 

wygospodarować i Panu Burmistrzowi ułatwi 

równoważenie dochodów 

 

799 

00:51:16.200 --> 00:51:17.781 

bieżących z wydatkami bieżącymi. 
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800 

00:51:17.801 --> 00:51:20.661 

To powiem, to czego się nam nie udaje 

systematycznie. 

 

801 

00:51:20.681 --> 00:51:22.001 

Dziękuję. 

 

802 

00:51:22.041 --> 00:51:24.002 

Czy ktoś jeszcze chciałby z Państwa radnych ad 

vocem? 

 

803 

00:51:24.042 --> 00:51:25.502 

Pan radny Piotr Miszkiewicz, bardzo proszę. 

 

804 

00:51:26.560 --> 00:51:29.904 

- Panie Przewodniczący, rozumiem Pana narrację. 

 

805 

00:51:29.944 --> 00:51:32.807 

Niemniej pragnę również przypomnieć nowym 

radnym, 

 

806 

00:51:32.847 --> 00:51:34.189 

ale Panu również. 

 

807 

00:51:34.229 --> 00:51:40.197 

W przyszłym roku gmina Sulechów będzie ogłaszać 

przetarg na odbiór odpadów. 

 

808 

00:51:40.217 --> 00:51:43.761 

Zdaje się, że nowa sytuacja na rynku gospodarki 

odpadami nie jest 

 

809 

00:51:43.801 --> 00:51:46.423 

kolorowa. Od stycznia wchodzi system kaucyjny, 

 

810 

00:51:46.443 --> 00:51:50.867 

który jest kompletnie nieprzygotowany przez 

ministerstwo dzisiaj 

 

811 

00:51:50.907 --> 00:51:55.231 

i na ten moment możemy wręcz z pewną dozą 

pewności powiedzieć, 

 

812 

00:51:55.331 --> 00:52:00.656 

że odbiór odpadów będzie kosztował mieszkańców 

więcej. 

 

813 

00:52:00.716 --> 00:52:02.598 

A więc ceny energii mamy. 

 

814 

00:52:02.658 --> 00:52:04.660 

Oczywiście my jako gmina nie mamy wpływu na to, 

 

815 

00:52:05.570 --> 00:52:09.093 

ale ceny energii siłą rzeczy będą droższe. 

 

816 

00:52:09.153 --> 00:52:14.277 

My chcemy podnieść podatki o więcej niż 

proponował Pan Burmistrz. 

 

817 

00:52:14.317 --> 00:52:17.140 

Będziemy również proponować mieszkańcom w 

przyszłym roku podwyżkę cen 

 

818 

00:52:17.180 --> 00:52:18.621 

za śmieci. 

 

819 

00:52:18.641 --> 00:52:20.702 

Ja się z tym niestety nie mogę zgodzić jako radny, 

 

820 

00:52:20.763 --> 00:52:23.024 

bowiem reprezentuję mieszkańców i wiem, 

 

821 

00:52:23.104 --> 00:52:27.108 

że dzisiaj sytuacja na rynku nie jest nawet pracy, 

 

822 

00:52:27.168 --> 00:52:29.450 

nie jest kolorowa. 

 

823 

00:52:29.470 --> 00:52:33.353 
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I nie przemawia do mnie to, że my musimy sięgać 

do kieszeni 

 

824 

00:52:33.393 --> 00:52:34.514 

mieszkańców. 

 

825 

00:52:34.554 --> 00:52:40.362 

Przypomnę, że kwestie podatków i nauka o 

podatkach również została 

 

826 

00:52:40.422 --> 00:52:42.484 

udowodniona poprzez krzywą Laffera, 

 

827 

00:52:42.524 --> 00:52:48.229 

która mówi, że ciągłe zwiększanie podatków 

skutkuje ich brakiem 

 

828 

00:52:48.249 --> 00:52:52.212 

możliwości ściągania, a więc unikaniem płacenia 

podatków. 

 

829 

00:52:52.272 --> 00:52:58.237 

To są tylko podstawy kwestii podatkowych dla 

przypomnienia takiej 

 

830 

00:52:58.297 --> 00:53:01.378 

czystej teorii, że zwiększając rok do roku, 

 

831 

00:53:01.419 --> 00:53:05.139 

jeśli Pan Przewodniczący również w przyszłym roku 

za rok na jesień 

 

832 

00:53:05.179 --> 00:53:07.560 

będzie takie same stawki proponował, to 

gwarantuję, 

 

833 

00:53:07.620 --> 00:53:11.721 

że prognozowana kwota na pewno taka nie będzie, 

 

834 

00:53:11.801 --> 00:53:14.822 

jaką sobie zakładamy takimi stawkami. 

 

835 

00:53:17.443 --> 00:53:21.644 

- Dziękuję. Ja tylko może dodam i powiem o czym 

mówimy. 

 

836 

00:53:21.684 --> 00:53:23.064 

Nie, o Krzywej Laffera nie. 

 

837 

00:53:23.124 --> 00:53:27.595 

Zostawmy wykłady na temat Laffera i dlaczego to 

nie jest takie proste 

 

838 

00:53:27.655 --> 00:53:32.297 

to co on tam napisał. 

 

839 

00:53:32.377 --> 00:53:36.618 

Jeżeli podniesiemy o 4 procent, a mieszkanie 50 

metrów czy 100 metrów 

 

840 

00:53:36.638 --> 00:53:43.421 

kwadratowych, to mówimy o kwocie wzroście o 3 

złote, 2 złote rocznie, rocznie. 

 

841 

00:53:43.441 --> 00:53:45.621 

Dla zwykłych mieszkańców którzy nie mają jakichś 

większych 

 

842 

00:53:45.641 --> 00:53:46.902 

nieruchomości, tak? 

 

843 

00:53:46.962 --> 00:53:51.003 

To są minimalne wzrosty i one z punktu widzenia 

mieszkańców nie będą 

 

844 

00:53:51.023 --> 00:53:52.104 

miały istotnego znaczenia. 

 

845 

00:53:52.144 --> 00:53:54.584 

Natomiast jeżeli chodzi o opłaty śmieciowe, 

 

846 

00:53:54.624 --> 00:53:56.285 
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to ma Pan rację. To jest bardziej dotkliwe dla 

naszych mieszkańców, 

 

847 

00:53:59.442 --> 00:54:00.563 

bo to jest 

 

848 

00:54:00.583 --> 00:54:03.556 

jednak miesięczna stawka, tak. Tu się z Panem 

zgodzę, ale jeszcze bym nie 

 

849 

00:54:03.556 --> 00:54:08.623 

antycypował aż tak daleko, że podwyżka opłat za 

śmieci nastąpi. Czas pokaże, 

 

850 

00:54:08.623 --> 00:54:13.732 

zobaczymy. Może się tak rzeczywiście wydarzyć, ale 

powiem akurat w ten sposób. 

 

851 

00:54:13.732 --> 00:54:19.073 

No pojedźcie sobie gdzieś tam do Albanii. Zobaczcie, 

oni nie mają w ogóle opłat za śmieci, 

 

852 

00:54:19.073 --> 00:54:26.328 

ani żadnych kosztów, a jak to wygląda w innych 

krajach. Nawet w Grecji, gdzie 

 

853 

00:54:26.328 --> 00:54:28.771 

ostatnio tam byłem. To naprawdę gospodarka 

śmieciowa, jeżeli chodzi o to, 

 

854 

00:54:28.832 --> 00:54:32.336 

żeby wyglądało wszystko kulturalnie, to musi 

kosztować, no i to tak 

 

855 

00:54:32.376 --> 00:54:36.001 

będzie, nie? Ale to w śmieci nie chcę wchodzić. 

 

856 

00:54:36.061 --> 00:54:39.285 

Pan radny Wiesław Kołakowski, bardzo proszę. 

 

857 

00:54:39.305 --> 00:54:41.128 

Znowu ad vocem? Panie Piotrze, czy to jest 

wcześniejsze? 

 

858 

00:54:42.617 --> 00:54:44.098 

- Ja tylko króciutko Panie Przewodniczący, 

 

859 

00:54:44.138 --> 00:54:48.580 

bo cały czas w tej narracji i w pewnych 

argumentach, 

 

860 

00:54:48.620 --> 00:54:54.823 

które nam próbujecie zaproponować, przytaczamy 

nieruchomości stricte 

 

861 

00:54:54.863 --> 00:54:55.924 

mieszkalne, tak? 

 

862 

00:54:56.044 --> 00:55:02.107 

A Pan nie chce jednak wskazać, o ile zwiększy się 

stawka dla rolników 

 

863 

00:55:02.247 --> 00:55:03.608 

za pomieszczenia gospodarcze. 

 

864 

00:55:04.488 --> 00:55:09.329 

Zawsze mnóżmy to razy, chociażby przedsiębiorców 

na przykład metry 

 

865 

00:55:09.369 --> 00:55:10.789 

kwadratowe. 

 

866 

00:55:10.809 --> 00:55:16.090 

Bardzo łatwo można manipulować przekazem 

publicznym, 

 

867 

00:55:16.130 --> 00:55:17.810 

że to są tylko grosze. 

 

868 

00:55:17.850 --> 00:55:20.411 

Dla przedsiębiorców, dla rolników to nie są grosze 

Panie 
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869 

00:55:20.431 --> 00:55:22.331 

Przewodniczący. 

 

870 

00:55:22.391 --> 00:55:24.191 

Także weźcie sobie przerwę jako wnioskodawcy, 

 

871 

00:55:24.231 --> 00:55:26.832 

przemyślcie, wycofajcie tą poprawkę. 

 

872 

00:55:26.912 --> 00:55:31.113 

Jeśli w przyszłym roku cena za śmieci nie będzie 

większa, 

 

873 

00:55:31.193 --> 00:55:34.053 

a ja uważam, że będzie, to zaproponujcie za rok 

takie stawki. 

 

874 

00:55:35.348 --> 00:55:37.329 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Burmistrz ad vocem. 

 

875 

00:55:37.369 --> 00:55:43.213 

- Panie Przewodniczący, właściwie Pan Skarbnik 

chyba słusznie zwrócił 

 

876 

00:55:43.253 --> 00:55:47.876 

uwagę, że mówmy precyzyjnie Panie Piotrze. 

 

877 

00:55:48.736 --> 00:55:54.019 

Rolnicy za te budynki, które służą prowadzeniu 

działalności rolniczej 

 

878 

00:55:54.039 --> 00:55:57.091 

nie płacą podatku. 

 

879 

00:55:57.151 --> 00:56:00.473 

Tylko ewentualnie zasiewne, więc jest to bardzo 

niewielki, 

 

880 

00:56:00.493 --> 00:56:05.096 

że tak powiem procent tego o czym rozmawiamy, 

 

881 

00:56:05.136 --> 00:56:09.758 

więc bądźmy precyzyjni, bo zaraz ktoś Pana zacytuje 

i powie, 

 

882 

00:56:09.798 --> 00:56:11.620 

że to jakaś podwyżka dla rolników. 

 

883 

00:56:12.140 --> 00:56:17.223 

No od zera się więcej nie da. 

 

884 

00:56:17.623 --> 00:56:20.365 

- Dziękuję. Pan radny Wiesław Kołakowski. Bardzo 

proszę. 

 

885 

00:56:21.433 --> 00:56:22.773 

- Dziękuję. 

 

886 

00:56:22.813 --> 00:56:25.614 

Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu. 

 

887 

00:56:25.674 --> 00:56:30.596 

Ja powiem tak, na komisjach wstrzymałem się od 

opiniowania stawki 

 

888 

00:56:30.656 --> 00:56:33.756 

podwyżki zaproponowanej przez Pana Burmistrza. 

 

889 

00:56:33.776 --> 00:56:37.517 

Tymczasem ta podwyżka będzie dwukrotnie 

większa. 

 

890 

00:56:37.617 --> 00:56:38.798 

Będę przeciwny. 

 

891 

00:56:38.838 --> 00:56:41.119 

Powiem dlaczego. 

 

892 

00:56:41.160 --> 00:56:44.303 

Szczególnie myślę tu o mieszkańcach, ale przede 

wszystkim 
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893 

00:56:44.343 --> 00:56:46.204 

o przedsiębiorcach. 

 

894 

00:56:46.244 --> 00:56:49.207 

Przedsiębiorcy szukają raju podatkowego i tam 

inwestują, 

 

895 

00:56:49.267 --> 00:56:52.571 

a my potrzebujemy ściągać nowych inwestorów. 

 

896 

00:56:52.611 --> 00:56:56.454 

Kto do nas przyjdzie, jak my będziemy bez przerwy 

podnosić podatki 

 

897 

00:56:56.514 --> 00:56:58.616 

o więcej nawet niż proponuje Pan Burmistrz? 

 

898 

00:56:58.656 --> 00:57:00.298 

Ja jestem na nie. Dziękuję. 

 

899 

00:57:00.964 --> 00:57:06.149 

- Dziękuję. Ja tylko dodam, że jeżeli inflacja jest 4,1, 

 

900 

00:57:06.149 --> 00:57:08.851 

to zmiana o 4,1 realnie nie jest podwyżką, 

 

901 

00:57:08.891 --> 00:57:11.674 

tylko jest urealnieniem tego stanu do rzeczywistości. 

 

902 

00:57:11.734 --> 00:57:13.616 

Ale to możemy się sprzeczać. 

 

903 

00:57:13.696 --> 00:57:15.918 

Wiadomo, Pan radny Sebastian Różycki, bardzo 

proszę. 

 

904 

00:57:17.922 --> 00:57:19.543 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

905 

00:57:19.663 --> 00:57:21.685 

Szanowni Radni i Mieszkańcy. 

 

906 

00:57:21.745 --> 00:57:26.608 

Burmistrz zaproponował podwyżkę podatku o 2,7 

procenta. 

 

907 

00:57:26.648 --> 00:57:28.509 

Burmistrz stoi na straży budżetu. 

 

908 

00:57:28.589 --> 00:57:31.250 

Czy wraz z Panem Skarbnikiem obliczyli, 

 

909 

00:57:31.290 --> 00:57:35.033 

że taka podwyżka jest do zaakceptowania i taką 

propozycję 

 

910 

00:57:35.073 --> 00:57:36.974 

zaproponował radnym. 

 

911 

00:57:37.014 --> 00:57:41.657 

Grupa radnych podniosła tą propozycję nie o 2%, 

 

912 

00:57:42.277 --> 00:57:45.740 

5. Czyli o 50 procent w stosunku do propozycji 

burmistrza, 

 

913 

00:57:45.780 --> 00:57:48.602 

czyli to jest 4,1 procenta. 

 

914 

00:57:48.642 --> 00:57:52.405 

Więc w tym momencie przepraszam, zastanawia 

mnie tylko fakt. 

 

915 

00:57:52.445 --> 00:57:55.407 

Skoro burmistrz odpowiada za budżet, 

 

916 

00:57:55.487 --> 00:57:58.249 

to Panowie wzięliście to w swoją rękę. 

 

917 

00:57:58.289 --> 00:58:01.251 
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Argumentacja jednej i drugiej strony jest zasadna, 

 

918 

00:58:01.331 --> 00:58:04.694 

ale z drugiej strony wybrali was mieszkańcy. 

Dziękuję bardzo. 

 

919 

00:58:08.953 --> 00:58:12.015 

- Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji i 

teraz zapytam 

 

920 

00:58:12.136 --> 00:58:17.420 

Państwa radnych. Te poprawki, które tutaj Państwo 

macie załączone. 

 

921 

00:58:17.520 --> 00:58:20.642 

Czy możemy je przegłosować blokiem wszystkie 

razem? 

 

922 

00:58:20.682 --> 00:58:23.785 

Bo tu mamy tych stawek zdaje się dziewięć 

zmienianych. 

 

923 

00:58:23.825 --> 00:58:25.846 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jednak, 

 

924 

00:58:25.866 --> 00:58:28.828 

żebyśmy głosowali to każdą stawkę osobno? 

 

925 

00:58:28.868 --> 00:58:31.150 

Więc tu jest pytanie do Państwa radnych. 

 

926 

00:58:31.190 --> 00:58:33.252 

Jeżeli jedna osoba taką wolę wyrazi, 

 

927 

00:58:33.292 --> 00:58:37.195 

to nie przegłosujemy ich łącznie, tylko będziemy 

głosować je osobno. 

 

928 

00:58:38.546 --> 00:58:44.814 

Nie widzę. Zatem rozumiem, że możemy je łącznie 

przegłosować jako 

 

929 

00:58:44.854 --> 00:58:47.958 

jedną poprawkę. Panie Bartku, bardzo proszę o 

uruchomienie 

 

930 

00:58:48.058 --> 00:58:55.547 

głosowania. 

 

931 

00:58:55.587 --> 00:59:05.748 

Poprawki do projektu uchwały, druk numer 870. 

 

932 

00:59:05.748 --> 00:59:08.289 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

933 

00:59:23.579 --> 00:59:25.801 

Pan radny Wiesław jeszcze, bardzo proszę. 

 

934 

00:59:25.821 --> 00:59:28.003 

Za 16 radnych, 5 radnych przeciw. 

 

935 

00:59:28.063 --> 00:59:30.045 

Stwierdzam, że poprawki zostały przyjęte. 

 

936 

00:59:30.065 --> 00:59:34.549 

Przechodzimy do głosowania projektu uchwały druk 

numer 870 wraz 

 

937 

00:59:34.609 --> 00:59:36.211 

z przyjętymi zmianami. 

 

938 

00:59:36.271 --> 00:59:38.934 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

939 

00:59:38.974 --> 00:59:52.243 

druk numer 870. 

 

940 

00:59:52.243 --> 00:59:53.584 

Za 16 radnych, 5 radnych przeciw. 

 

941 
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00:59:53.604 --> 00:59:55.184 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

942 

00:59:55.204 --> 00:59:56.524 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

943 

00:59:56.584 --> 01:00:00.645 

druk numer 871 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie utraty mocy 

 

944 

01:00:00.665 --> 01:00:03.426 

obowiązującej uchwały w sprawie warunków i trybu 

finansowania rozwoju 

 

945 

01:00:03.446 --> 01:00:05.026 

sportu w gminie Sulechów. 

 

946 

01:00:05.046 --> 01:00:07.247 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

947 

01:00:07.287 --> 01:00:09.507 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do 

głosowania. 

 

948 

01:00:09.547 --> 01:00:11.228 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, 

 

949 

01:00:11.288 --> 01:00:24.992 

druk numer 871. 

 

950 

01:00:24.992 --> 01:00:27.233 

Panie Bernardzie, Pani Krystyno, bardzo proszę. O, 

 

951 

01:00:27.273 --> 01:00:29.173 

dziękuję. Za 21 radnych. 

 

952 

01:00:29.213 --> 01:00:31.394 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

953 

01:00:31.414 --> 01:00:32.614 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

954 

01:00:32.674 --> 01:00:36.195 

druk numer 872 w sprawie projektu uchwały 

dotyczącej programu 

 

955 

01:00:36.215 --> 01:00:39.716 

współpracy gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

956 

01:00:39.756 --> 01:00:42.937 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 

 

957 

01:00:43.377 --> 01:00:46.358 

2025. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

958 

01:00:46.398 --> 01:00:47.778 

głos w tym punkcie? 

 

959 

01:00:47.838 --> 01:00:49.499 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

960 

01:00:49.539 --> 01:00:52.160 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

961 

01:00:52.200 --> 01:01:01.328 

Druk numer 872. 

 

962 

01:01:01.328 --> 01:01:02.328 

Za 21 radnych. 

 

963 

01:01:02.328 --> 01:01:03.789 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

964 

01:01:03.829 --> 01:01:05.690 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 
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965 

01:01:05.730 --> 01:01:11.412 

druk numer 873 o zmianie uchwały budżetowej 

gminy Sulechów na 2024 rok. 

 

966 

01:01:11.472 --> 01:01:13.272 

Tutaj mamy autopoprawki. 

 

967 

01:01:13.312 --> 01:01:14.533 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

968 

01:01:16.547 --> 01:01:19.009 

- Panie Przewodniczący, ja poproszę za chwilkę Pana 

Marcina 

 

969 

01:01:19.189 --> 01:01:23.732 

o szczegóły tej autopoprawki, natomiast dotyczy 

ona wprost przyznania 

 

970 

01:01:23.772 --> 01:01:30.417 

dotacji w kwocie 50 tysięcy złotych na wniosek 

SPZOZ Sulechów. 

 

971 

01:01:30.457 --> 01:01:33.980 

Wiecie Państwo w jakiej sytuacji trudnej finansowej 

jest ta 

 

972 

01:01:34.040 --> 01:01:35.721 

jednostka. 

 

973 

01:01:35.741 --> 01:01:39.423 

Jednostka, która świadczy usługi przede wszystkim 

dla mieszkańców 

 

974 

01:01:39.483 --> 01:01:41.385 

naszego regionu i Sulechowa. 

 

975 

01:01:42.065 --> 01:01:49.727 

Więc uznaję, że te 50 tysięcy na zakup lampy 

operacyjnej jest bardzo istotny. 

 

976 

01:01:49.747 --> 01:01:55.368 

Wniosek wpłynął do burmistrza niedawno i do 

urzędu. 

 

977 

01:01:55.428 --> 01:01:58.769 

Mówiąc wprost odwrotnie w formie pilnej, 

 

978 

01:01:58.829 --> 01:02:02.470 

że tak powiem chcemy to wprowadzić po to, 

 

979 

01:02:02.510 --> 01:02:08.931 

żeby jeszcze w miesiącu wrześniu mogły się 

rozpocząć procedury i ta 

 

980 

01:02:08.971 --> 01:02:11.112 

lampa mogła być zakupiona. 

 

981 

01:02:12.625 --> 01:02:13.786 

- Dziękuję. 

 

982 

01:02:13.826 --> 01:02:14.827 

Nie widzę więcej zgłoszeń. 

 

983 

01:02:14.867 --> 01:02:16.368 

Widzę. Pan radny Sebastian Różycki. Bardzo proszę. 

 

984 

01:02:16.408 --> 01:02:18.089 

- Przepraszam, tylko dopytam wprost. 

 

985 

01:02:18.109 --> 01:02:21.351 

Czy mam podawać dział, rozdział, paragraf? 

 

986 

01:02:21.431 --> 01:02:22.572 

- Mamy to przed sobą. 

 

987 

01:02:22.612 --> 01:02:23.613 

Myślę, że nie ma potrzeby, nie? 

 

988 

01:02:24.954 --> 01:02:26.435 

Tak patrzę na radnych, ale chyba nie. 

 

989 
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01:02:27.120 --> 01:02:29.400 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni. 

 

990 

01:02:29.420 --> 01:02:34.441 

Na komisjach zgłaszałem fakt przyznania dotacji na 

działanie 

 

991 

01:02:34.501 --> 01:02:36.442 

wykonywane przez Starostwo Powiatowe. 

 

992 

01:02:36.482 --> 01:02:39.082 

Chodzi o skrzyżowanie ulic Konopnicka, 

 

993 

01:02:39.142 --> 01:02:47.084 

Koszarowa, Brzozowa i zasadnym jako klub widzimy 

chęć wykonania 

 

994 

01:02:47.124 --> 01:02:49.524 

infrastruktury wodnej. 

 

995 

01:02:49.724 --> 01:02:51.644 

Wiem Panie Burmistrzu, bo na spotkaniu, 

 

996 

01:02:51.684 --> 01:02:53.825 

które odbyło się w piątek uzasadniał Pan, 

 

997 

01:02:53.885 --> 01:03:00.829 

że takie działanie ponoć wymagałoby zgody 

konserwatora zabytków. 

 

998 

01:03:00.869 --> 01:03:06.514 

Jednak czy nie istotnym byłoby wykonanie tej 

instalacji wodnej 

 

999 

01:03:06.554 --> 01:03:07.996 

przed położeniem asfaltu? 

 

1000 

01:03:08.116 --> 01:03:13.100 

Bo nie daj Boże zdarzy się, że wystąpi awaria i my 

piękny asfalt, 

 

1001 

01:03:13.140 --> 01:03:18.084 

na który wyłożymy 250 tysięcy będziemy musieli za 

przeproszeniem ciąć 

 

1002 

01:03:18.164 --> 01:03:20.086 

i poprawiać. 

 

1003 

01:03:20.186 --> 01:03:24.268 

Dlatego jeżeli wydyskutowane ma Pan to ze 

Starostwem Powiatowym, 

 

1004 

01:03:24.288 --> 01:03:28.971 

to być może warto byłoby to zadanie na tyle 

przesunąć i uzyskać zgodę 

 

1005 

01:03:29.031 --> 01:03:32.974 

konserwatora, aby jednak zrobić to po prostu 

kompleksowo, 

 

1006 

01:03:33.054 --> 01:03:38.597 

bo myślę, że mieszkańcy wytrzymaliby te kolejne 

kilka miesięcy 

 

1007 

01:03:38.637 --> 01:03:41.579 

bez tego dywanika, a my byśmy mieli, 

 

1008 

01:03:41.639 --> 01:03:44.881 

przepraszam, problem już przynajmniej na kilka 

kolejnych lat z głowy. 

 

1009 

01:03:44.901 --> 01:03:47.203 

Dziękuję bardzo. 

 

1010 

01:03:47.283 --> 01:03:48.965 

Dlatego jeżeli istnieje taka możliwość Panie 

Burmistrzu, 

 

1011 

01:03:49.005 --> 01:03:53.670 

sugerowałbym wtedy albo wprowadzenie tego 

zadania i wyasygnowanie 

 

1012 



Strona 44 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

01:03:53.950 --> 01:03:59.176 

środków na to zadanie, bądź ewentualnie, 

 

1013 

01:03:59.216 --> 01:04:03.981 

żebyśmy my jako radni zmienili plan remontów i 

modernizacji sieci 

 

1014 

01:04:04.021 --> 01:04:08.366 

wodociągowej i dorzucili to zadanie do zadania 

SuPeKom-u. Dziękuję bardzo. 

 

1015 

01:04:09.340 --> 01:04:11.881 

- Tu Pani Mecenas się obruszyła, bo chyba takich 

kompetencji 

 

1016 

01:04:11.901 --> 01:04:13.521 

nie mamy, nie? 

 

1017 

01:04:13.561 --> 01:04:15.962 

Żeby ten plan samemu zmieniać, ale to nie jestem 

pewny. 

 

1018 

01:04:16.022 --> 01:04:17.782 

Bardzo proszę Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

1019 

01:04:19.863 --> 01:04:23.024 

- Panie Przewodniczący, Panie Sebastianie. 

 

1020 

01:04:23.044 --> 01:04:25.005 

Właściwie no słyszał Pan moją odpowiedź, 

 

1021 

01:04:25.045 --> 01:04:27.645 

więc nie będę tego powtarzał już w pełnym 

wymiarze, 

 

1022 

01:04:27.705 --> 01:04:29.226 

ale 1 milion 400. 

 

1023 

01:04:29.286 --> 01:04:34.027 

Tyle w tym roku trafi z naszej wspólnej kasy do 

spółki SuPeKom 

 

1024 

01:04:34.087 --> 01:04:36.488 

bez tak naprawdę dedykowania na co ma zostać 

przeznaczone. 

 

1025 

01:04:37.308 --> 01:04:40.929 

Więc Szanowni Państwo w październiku będziecie 

na pewno podejmować 

 

1026 

01:04:40.949 --> 01:04:42.910 

uchwałę o przekazaniu już fizycznym tych pieniędzy, 

 

1027 

01:04:42.950 --> 01:04:49.432 

bo decyzja o tym, że przekazujecie zwiększając nasz 

kapitał to już 

 

1028 

01:04:49.492 --> 01:04:51.112 

podjęliście wcześniej. 

 

1029 

01:04:51.132 --> 01:04:53.933 

Natomiast ja chcę tylko przekazać Panie Sebastianie, 

 

1030 

01:04:53.993 --> 01:04:58.135 

że tam w ramach prac bieżących zostanie 

wymieniona zasuwa, 

 

1031 

01:04:58.175 --> 01:05:02.956 

która w mojej ocenie generowała problem w 

tamtym miejscu i to mamy 

 

1032 

01:05:02.996 --> 01:05:05.657 

informacje ze spółki. 

 

1033 

01:05:06.737 --> 01:05:10.158 

I oni to zrobią bez tego o czym Pan teraz mówi, tak? 

 

1034 

01:05:10.198 --> 01:05:14.479 

To jest po prostu w ramach bieżącego, że tak 

powiem remontowania. 

 

1035 

01:05:14.499 --> 01:05:16.119 

Po prostu to jest szczegół Pani Krystyno, 
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1036 

01:05:16.159 --> 01:05:17.299 

którego ja nie muszę znać. 

 

1037 

01:05:17.579 --> 01:05:21.140 

No najmoralniej, bo ja tego Pani Krystyno, 

 

1038 

01:05:21.180 --> 01:05:22.581 

bo ja tego wcześniej też nie wiedziałem. 

 

1039 

01:05:23.401 --> 01:05:25.561 

No wybaczcie Szanowni Państwo, ale ja nie wiem, 

 

1040 

01:05:25.621 --> 01:05:28.082 

który wpust danego dnia jest czyszczony, 

 

1041 

01:05:28.122 --> 01:05:30.042 

którą rurę danego dnia się wymienia. 

 

1042 

01:05:30.142 --> 01:05:33.183 

No mówiąc brzydko, ale wprost, no nie jest mi to 

potrzebne 

 

1043 

01:05:33.223 --> 01:05:34.503 

do zarządzania. 

 

1044 

01:05:34.543 --> 01:05:40.469 

To jest ktoś, kto dba o codzienne funkcjonowanie tej 

jednostki 

 

1045 

01:05:40.529 --> 01:05:43.492 

i dbając o mienie, które tam funkcjonuje, 

 

1046 

01:05:43.993 --> 01:05:45.134 

no to musi się tak odbywać. 

 

1047 

01:05:45.294 --> 01:05:47.436 

Przecież chyba nie musi być ręczne sterowanie. 

 

1048 

01:05:47.496 --> 01:05:49.899 

Ja przynajmniej w ręczne sterowanie nie wierzę. 

 

1049 

01:05:50.899 --> 01:05:54.782 

Więc częściowo Panie Sebastianie w mojej ocenie to 

o czym Pan mówi 

 

1050 

01:05:54.802 --> 01:05:56.463 

zostanie zrobione, ale tak jak mówię. 

 

1051 

01:05:56.483 --> 01:05:59.965 

W zakresie zasuwy, która generowała tam problemy 

i to ma 

 

1052 

01:06:00.005 --> 01:06:01.686 

potwierdzenie tutaj Pan Wojciech Szefner, 

 

1053 

01:06:01.706 --> 01:06:04.747 

rozmawiał z Panem Prezesem osobiście. 

 

1054 

01:06:04.767 --> 01:06:08.369 

Natomiast tak jak mówiłem, no nie przewiduję na 

tym etapie 

 

1055 

01:06:08.389 --> 01:06:09.930 

wprowadzania dodatkowych środków, tak? 

 

1056 

01:06:09.970 --> 01:06:13.572 

Mówię, bo milion czterysta Państwa decyzją w tym 

roku zostanie spółce 

 

1057 

01:06:13.612 --> 01:06:14.873 

przekazane. 

 

1058 

01:06:14.913 --> 01:06:17.515 

Na październik się umawialiśmy, że uchwała 

stosowna będzie szykowana 

 

1059 

01:06:17.555 --> 01:06:20.837 

dla Państwa, żebyście tę decyzję potwierdzili i w 

październiku, 

 

1060 
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01:06:20.877 --> 01:06:24.901 

na koniec października te pieniądze trafiły do spółki. 

 

1061 

01:06:24.921 --> 01:06:25.942 

Dziękuję. 

 

1062 

01:06:25.982 --> 01:06:29.625 

Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Sebastian 

Różycki. 

 

1063 

01:06:29.706 --> 01:06:32.308 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni. 

 

1064 

01:06:33.362 --> 01:06:35.223 

Dziękuję za przekazanie takiej informacji, 

 

1065 

01:06:35.283 --> 01:06:37.544 

czyli się pokrywa tutaj istota tego, 

 

1066 

01:06:37.624 --> 01:06:44.206 

że działanie takie związane z położeniem tego 

asfaltu przez powiat 

 

1067 

01:06:44.246 --> 01:06:48.187 

i wykonanie drobnej pracy w ziemi, 

 

1068 

01:06:48.247 --> 01:06:51.388 

infrastrukturze jest konieczne i cieszy mnie fakt, 

 

1069 

01:06:51.428 --> 01:06:53.249 

że udało się to dogadać. 

 

1070 

01:06:53.269 --> 01:06:57.591 

Natomiast nie do końca też Panie Burmistrzu 

akceptuję pewne 

 

1071 

01:06:57.671 --> 01:07:00.912 

uzasadnienie, które Pan mówi, że przekazujemy 

milion czterysta. 

 

1072 

01:07:01.652 --> 01:07:05.795 

Plan, który przyjęliśmy dla SuPeKom-u między 

innymi uwzględnia 

 

1073 

01:07:05.835 --> 01:07:09.757 

tworzenie kapitału pod największe zadanie 

inwestycyjne chyba tej 

 

1074 

01:07:09.837 --> 01:07:13.879 

spółki w obecnej, nie wiem, w obecnych czasach i to 

jest między 

 

1075 

01:07:13.919 --> 01:07:17.541 

innymi. Z tych środków z tego co wiem między 

innymi prawdopodobnie 

 

1076 

01:07:17.581 --> 01:07:20.283 

będzie naprawiona infrastruktura na ulicy Różanej, 

 

1077 

01:07:20.323 --> 01:07:24.005 

bo tam asfalt ma być położony, bo za to zadanie też 

będzie, 

 

1078 

01:07:24.145 --> 01:07:27.287 

czy tam asfalt, czy kostka brukowa z tych środków 

może wykorzystać. 

 

1079 

01:07:27.627 --> 01:07:31.309 

Więc każda forma dofinansowania jest jak 

najbardziej zasadna. 

 

1080 

01:07:31.370 --> 01:07:34.912 

Skoro to działanie nie wymaga dodatkowych 

środków Panie Burmistrzu, 

 

1081 

01:07:34.972 --> 01:07:36.393 

przyjąłem to do wiadomości. 

 

1082 

01:07:36.433 --> 01:07:39.375 

Cieszy mnie fakt, że tak będzie ten problem 

rozwiązany. Dziękuję. 

 

1083 
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01:07:39.435 --> 01:07:41.316 

- Dziękuję Panie Burmistrzu. Bardzo proszę ad 

vocem. 

 

1084 

01:07:42.897 --> 01:07:46.039 

- To może jeszcze tylko słowo, że około 9 milionów 

złotych spółka 

 

1085 

01:07:46.079 --> 01:07:48.180 

posiada zabezpieczenia w formie kapitału. 

 

1086 

01:07:48.220 --> 01:07:52.523 

Odkąd jestem burmistrzem nie wypłaciliśmy ze 

spółki ani grosza. 

 

1087 

01:07:52.583 --> 01:07:55.625 

9 milionów jest ulokowane na lokatach w spółce 

Szanowni Państwo. 

 

1088 

01:07:58.816 --> 01:08:01.198 

- Dziękuję. 

 

1089 

01:08:01.238 --> 01:08:02.600 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

1090 

01:08:02.640 --> 01:08:07.865 

zatem przechodzimy do głosowania autopoprawki 

do uchwały budżetowej 

 

1091 

01:08:07.885 --> 01:08:09.807 

zaproponowanej przez burmistrza. 

 

1092 

01:08:09.847 --> 01:08:13.110 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1093 

01:08:13.170 --> 01:08:19.216 

To jest kwota 50 tysięcy dla szpitala. 

 

1094 

01:08:19.296 --> 01:08:21.876 

Autopoprawka Panie Bartku, tak? 

 

1095 

01:08:36.012 --> 01:08:37.954 

Za 21 radnych. 

 

1096 

01:08:38.014 --> 01:08:40.035 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1097 

01:08:40.075 --> 01:08:44.179 

Bardzo proszę Państwa radnych teraz o oddanie 

głosu nad drukiem numer 

 

1098 

01:08:44.639 --> 01:08:45.920 

873 wraz z przyjętą autopoprawką. 

 

1099 

01:08:45.940 --> 01:08:52.005 

Panie Burmistrzu, bo jesteśmy w trakcie głosowania, 

 

1100 

01:08:52.025 --> 01:08:55.368 

ale bardzo proszę mówić. 

 

1101 

01:08:55.468 --> 01:08:57.029 

- Autopoprawka do WPF-u, tak? 

 

1102 

01:08:57.750 --> 01:08:59.632 

- Ale to jeszcze nie ten moment, spokojnie. 

 

1103 

01:08:59.672 --> 01:09:02.154 

- No to u mnie się już wyświetliło, przepraszam, bo u 

mnie to już znikło. Okej. 

 

1104 

01:09:05.135 --> 01:09:07.115 

- Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, 

 

1105 

01:09:07.175 --> 01:09:16.077 

druk numer 873 wraz z przyjętą autopoprawką. 

 

1106 

01:09:16.297 --> 01:09:17.538 

Za 21 radnych. 

 

1107 

01:09:17.558 --> 01:09:19.358 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1108 

01:09:19.378 --> 01:09:20.538 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1109 

01:09:20.578 --> 01:09:24.499 

druk numer 874 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

1110 

01:09:24.539 --> 01:09:29.000 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024-

2030 

 

1111 

01:09:29.200 --> 01:09:30.440 

i tutaj jest autopoprawka. 

 

1112 

01:09:30.500 --> 01:09:35.078 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu o jej zgłoszenie. 

- Ja od razu poproszę Pana Skarbnika. 

 

1113 

01:09:35.118 --> 01:09:37.299 

- Szanowni Państwo to jest tylko dostosowanie 

WPF-u do tej uchwały, 

 

1114 

01:09:37.319 --> 01:09:38.740 

którą Państwo przed chwilą podjęliście, tak? 

 

1115 

01:09:38.980 --> 01:09:42.462 

Czyli zwiększenie kwoty dochodów i wydatków o 50 

tysięcy bodajże 

 

1116 

01:09:42.522 --> 01:09:44.582 

w sześciu pozycjach. To jest dostosowanie, 

 

1117 

01:09:45.163 --> 01:09:46.383 

czyli czysta kosmetyka. 

 

1118 

01:09:46.423 --> 01:09:47.464 

Dziękuję bardzo. 

 

1119 

01:09:47.564 --> 01:09:49.325 

- Dziękuję. 

 

1120 

01:09:49.365 --> 01:09:50.925 

Nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji, 

 

1121 

01:09:50.945 --> 01:09:56.148 

zatem przegłosujmy najpierw autopoprawkę do 

WPF-u związaną właśnie 

 

1122 

01:09:56.188 --> 01:09:59.689 

z tą zmianą dotacji do szpitala 50 tysięcy złotych. 

Tak? 

 

1123 

01:09:59.769 --> 01:10:02.070 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1124 

01:10:02.110 --> 01:10:05.861 

Najpierw autopoprawka do wieloletniej prognozy 

 

1125 

01:10:05.901 --> 01:10:15.245 

finansowej. Panie Bartku, za szybko. 

 

1126 

01:10:15.305 --> 01:10:19.187 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu nad 

autopoprawką 

 

1127 

01:10:19.227 --> 01:10:22.308 

najpierw. 

 

1128 

01:10:22.608 --> 01:10:24.689 

Za 21 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka 

została przyjęta 

 

1129 

01:10:24.729 --> 01:10:27.231 

jednogłośnie i teraz przejdźmy do głosowania 

projektu uchwały, 

 

1130 

01:10:27.271 --> 01:10:29.992 

druk numer 874 wraz z przyjętą autopoprawką. 

 

1131 
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01:10:39.122 --> 01:10:49.330 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1132 

01:10:49.550 --> 01:10:50.771 

Za 21 radnych. 

 

1133 

01:10:50.811 --> 01:10:52.413 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1134 

01:10:52.433 --> 01:10:53.574 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1135 

01:10:53.614 --> 01:10:58.197 

Druk numer 875 w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej w obrębie Obłotne. 

 

1136 

01:10:58.217 --> 01:11:00.379 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1137 

01:11:00.399 --> 01:11:01.640 

w tym punkcie? 

 

1138 

01:11:01.680 --> 01:11:03.461 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1139 

01:11:03.502 --> 01:11:06.144 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1140 

01:11:06.184 --> 01:11:16.831 

Druk numer 875. Za 21 radnych. 

 

1141 

01:11:17.571 --> 01:11:19.373 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1142 

01:11:19.413 --> 01:11:20.674 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1143 

01:11:20.714 --> 01:11:25.117 

Druk numer 876 w sprawie projektu uchwały w 

sprawie określenia 

 

1144 

01:11:25.177 --> 01:11:27.940 

szczegółowych zasad sposobu i trybu udzielania ulg 

w należnościach 

 

1145 

01:11:27.980 --> 01:11:31.202 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadający gminie 

 

1146 

01:11:31.262 --> 01:11:33.304 

Sulechów lub jej jednostkom organizacyjnych, 

 

1147 

01:11:34.385 --> 01:11:36.606 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej, 

 

1148 

01:11:36.626 --> 01:11:39.549 

w przypadkach w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną, 

 

1149 

01:11:39.589 --> 01:11:43.331 

wskazania organu lub osób uprawnionych do 

udzielania tych ulg 

 

1150 

01:11:43.411 --> 01:11:46.474 

oraz niedochodzenia należności pieniężnych mające 

charakter 

 

1151 

01:11:46.514 --> 01:11:49.676 

cywilno-prawny przypadający gminie Sulechów lub 

jej jednostkom 

 

1152 

01:11:49.696 --> 01:11:51.597 

organizacyjnych. 

 

1153 

01:11:51.658 --> 01:11:54.279 

Najdłuższa uchwała chyba jaką czytałem. 

 

1154 

01:11:54.319 --> 01:11:56.741 
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Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1155 

01:11:56.761 --> 01:12:00.901 

w tym punkcie? Druk numer 876. 

 

1156 

01:12:00.901 --> 01:12:02.346 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1157 

01:12:02.386 --> 01:12:05.016 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1158 

01:12:05.056 --> 01:12:24.477 

druk numer 

 

1159 

01:12:25.582 --> 01:12:27.944 

876. Za 21 radnych. 

 

1160 

01:12:27.984 --> 01:12:29.746 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1161 

01:12:29.766 --> 01:12:31.027 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1162 

01:12:31.067 --> 01:12:35.131 

druk numer 888 o zmianie uchwały w sprawie 

programu Sulechowska 

 

1163 

01:12:35.171 --> 01:12:37.713 

Rodzina 3+ na terenie gminy Sulechów. 

 

1164 

01:12:37.733 --> 01:12:41.036 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1165 

01:12:41.056 --> 01:12:42.918 

w tym punkcie? 

 

1166 

01:12:42.958 --> 01:12:47.962 

Nie widzę, zatem przechodzimy do... 

 

1167 

01:12:48.002 --> 01:12:49.224 

Czemu wypadałoby. 

 

1168 

01:12:49.244 --> 01:12:50.725 

No przecież my wszystko rozumiemy, czy nie? 

 

1169 

01:12:55.708 --> 01:12:58.092 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1170 

01:12:58.112 --> 01:13:00.836 

w tym punkcie? Nie widzę. Widzę. 

 

1171 

01:13:00.876 --> 01:13:02.679 

Panie Burmistrzu, no to powiedzmy, bardzo proszę. 

 

1172 

01:13:05.344 --> 01:13:08.046 

- Ponieważ nie zamierzałem zabierać głosu, 

 

1173 

01:13:08.086 --> 01:13:10.668 

bo uznałem, że to jest akurat uchwała tak naprawdę 

tylko 

 

1174 

01:13:10.708 --> 01:13:12.850 

proceduralna, o której mówiliśmy. 

 

1175 

01:13:12.870 --> 01:13:17.093 

Natomiast ze względu na głos z sali tytułem 

wprowadzenia. 

 

1176 

01:13:17.133 --> 01:13:19.755 

Ta zmiana jest podyktowana programem rządowym 

i tym, 

 

1177 

01:13:19.815 --> 01:13:24.639 

że te środki mogą zostać tak naprawdę przez 

rodziców otrzymane 

 

1178 

01:13:24.719 --> 01:13:26.981 
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w formie przekazywanej później jednostkom, 

 

1179 

01:13:27.021 --> 01:13:28.382 

które realizują taką opiekę. 

 

1180 

01:13:28.822 --> 01:13:32.384 

Więc ze wszech miar wydaje się to sensowne, 

 

1181 

01:13:32.404 --> 01:13:34.485 

aby podjąć tą uchwałę, a prośba była taka, 

 

1182 

01:13:34.505 --> 01:13:39.527 

żeby kolejność była, była określona tych dzisiaj 

podejmowania uchwał, 

 

1183 

01:13:39.587 --> 01:13:43.869 

żeby z kolei było to zgodne z kolejnymi 

przyjmowanymi uchwałami. Dziękuję. 

 

1184 

01:13:43.949 --> 01:13:46.510 

- Dziękuję. 

 

1185 

01:13:46.550 --> 01:13:48.090 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

1186 

01:13:48.150 --> 01:13:50.111 

zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1187 

01:13:50.171 --> 01:13:52.812 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1188 

01:13:52.852 --> 01:14:04.623 

druk numer 888. 

 

1189 

01:14:04.623 --> 01:14:06.005 

Za 21 radnych. 

 

1190 

01:14:06.045 --> 01:14:07.626 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1191 

01:14:07.646 --> 01:14:08.807 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1192 

01:14:08.867 --> 01:14:13.172 

Druk numer 877 w sprawie wysokości opłat 

ponoszonych przez rodziców 

 

1193 

01:14:13.212 --> 01:14:16.555 

i opiekunów korzystających z opieki świadczonej 

przez żłobek Dom 

 

1194 

01:14:16.575 --> 01:14:19.638 

Dziennego Pobytu Dzieci do lat trzech w 

Sulechowie. 

 

1195 

01:14:19.678 --> 01:14:24.843 

Panie Burmistrzu bardzo proszę, tutaj mamy 

autopoprawki, tak? I Panie. 

 

1196 

01:14:24.863 --> 01:14:26.445 

Mamy autopoprawki, może najpierw zgłosimy, 

 

1197 

01:14:26.485 --> 01:14:27.806 

a potem Pan Sebastian Różycki. Tak Panie 

Burmistrzu? 

 

1198 

01:14:30.279 --> 01:14:33.561 

- Panie Przewodniczący zakładam, że państwo 

otrzymaliście te 

 

1199 

01:14:33.641 --> 01:14:38.545 

autopoprawki w formie pisemnej. 

 

1200 

01:14:38.605 --> 01:14:48.031 

Chodzi o to, aby w §1 ust. 3 wykreślić. 

 

1201 

01:14:48.091 --> 01:14:49.832 

- To jest związane z poprzednią uchwałą, tak? 

 

1202 

01:14:49.932 --> 01:14:51.113 
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- Tak, dokładnie tak. 

 

1203 

01:14:51.173 --> 01:14:53.174 

- I w uzasadnieniu też jest poprawka, 

 

1204 

01:14:53.214 --> 01:14:56.917 

która dotyczy tego samego. 

- Dokładnie wykreślenia. 

 

1205 

01:14:58.606 --> 01:15:01.109 

- Myślę, że możemy je łącznie przegłosować to 

wszystko, 

 

1206 

01:15:01.129 --> 01:15:02.771 

jeżeli chyba, że Państwo uznacie inaczej. 

 

1207 

01:15:02.791 --> 01:15:04.453 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

1208 

01:15:06.283 --> 01:15:09.364 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni. 

 

1209 

01:15:09.424 --> 01:15:14.926 

Na posiedzeniu komisji w imieniu klubu zgłaszałem 

fakt kolejnej 

 

1210 

01:15:14.986 --> 01:15:21.169 

uchwały, która jest jakby wynikiem przyjęcia 

uchwały 877. 

 

1211 

01:15:21.169 --> 01:15:24.050 

Dziękuję za odpowiedź burmistrza i jego stanowisko. 

 

1212 

01:15:24.090 --> 01:15:28.972 

Myślę, że zasadnym byłoby przedyskutowanie w 

najbliższych dniach, 

 

1213 

01:15:29.032 --> 01:15:33.375 

tygodniach wspólnego stanowiska i być może 

pojawienie się projektu 

 

1214 

01:15:33.415 --> 01:15:35.016 

uchwały na kolejnej sesji. 

 

1215 

01:15:35.056 --> 01:15:36.077 

To tylko tyle. Dziękuję bardzo. 

 

1216 

01:15:36.673 --> 01:15:37.674 

- Dziękuję. 

 

1217 

01:15:37.734 --> 01:15:39.855 

- Panie Przewodniczący, ja się próbuję zgłosić, 

 

1218 

01:15:39.935 --> 01:15:42.577 

ale niestety mój tablet nie pozwala. 

 

1219 

01:15:42.617 --> 01:15:45.578 

Mieli mi, że tak powiem kółeczko cały czas. 

 

1220 

01:15:45.638 --> 01:15:47.279 

Panie Sebastianie, tak. 

 

1221 

01:15:47.339 --> 01:15:50.081 

Myślę, że właściwie stanowisko wyrażone na piśmie, 

 

1222 

01:15:50.121 --> 01:15:55.784 

natomiast tytułem pewnego wstępu i może 

rozszerzenia do tej dyskusji. 

 

1223 

01:15:55.844 --> 01:16:02.749 

Przyznam się szczerze, że ta zmiana w mojej ocenie 

powinna nastąpić 

 

1224 

01:16:02.769 --> 01:16:07.952 

w momencie, kiedy nie ma wpływu na dany nabór 

żłobkowy. 

 

1225 

01:16:08.012 --> 01:16:09.993 

Co mam na myśli? 

 

1226 

01:16:10.033 --> 01:16:16.237 
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Jeśli chodzi o rzeczy formalne, Państwo ustalacie 

jako rada dotowanie roczne. 

 

1227 

01:16:16.257 --> 01:16:20.080 

W związku z tym z końcem roku budżetowego na 

dobrą sprawę wszystko co 

 

1228 

01:16:20.120 --> 01:16:23.903 

się wydarzy w kolejnym roku jest poprzedzone 

uchwałą budżetową 

 

1229 

01:16:23.943 --> 01:16:27.746 

i decyzją o wysokości środków, ewentualnych 

zmianach w przepisach 

 

1230 

01:16:27.786 --> 01:16:31.729 

obowiązujących na danym terenie, bo w tym 

wypadku mówimy o naszych, 

 

1231 

01:16:31.769 --> 01:16:33.530 

naszych lokalnych przepisach. 

 

1232 

01:16:34.010 --> 01:16:39.953 

Natomiast ja do tego, do tej dyskusji już teraz 

dodaję element 

 

1233 

01:16:39.993 --> 01:16:44.015 

naboru, który jest przeprowadzany zawsze z 

wyprzedzeniem na cały rok 

 

1234 

01:16:44.035 --> 01:16:46.897 

szkolny i gdyby to zależało tylko ode mnie, 

 

1235 

01:16:47.698 --> 01:16:52.282 

to przyznam się szczerze, że ja to dofinansowanie 

wycofałbym 

 

1236 

01:16:52.322 --> 01:16:54.404 

z miesiącem sierpniem przyszłego roku. 

 

1237 

01:16:54.984 --> 01:16:57.406 

Natomiast uchwałę sugerowałbym podjąć w 

październiku, 

 

1238 

01:16:57.426 --> 01:16:59.168 

w listopadzie jeszcze w tym roku po to, 

 

1239 

01:16:59.208 --> 01:17:03.472 

żeby miało to odzwierciedlenie również w zakresie 

planowania budżetu. 

 

1240 

01:17:03.532 --> 01:17:05.874 

Nie wiem czy Państwo rozumiecie co ja przez to 

mówię. 

 

1241 

01:17:05.934 --> 01:17:09.136 

Generalnie dzieci będą funkcjonowały w tym 

systemie i przy tym 

 

1242 

01:17:09.156 --> 01:17:13.038 

naborze od teraz od września do sierpnia przyszłego 

roku. 

 

1243 

01:17:13.098 --> 01:17:17.240 

To co się wydarzy w kolejnym naborze jest jak gdyby 

poza tym, tak? 

 

1244 

01:17:17.800 --> 01:17:20.041 

Znaczy jest kolejnym okresem. 

 

1245 

01:17:20.081 --> 01:17:22.282 

Natomiast tak jak mówiłem na początku, 

 

1246 

01:17:22.362 --> 01:17:26.364 

formalnie jest też oczywiste, że należy wziąć pod 

uwagę również rok 

 

1247 

01:17:26.404 --> 01:17:29.665 

budżetowy i tu z tej perspektywy uważam też Panie 

Sebastianie, 

 

1248 

01:17:29.725 --> 01:17:32.947 
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że w najbliższym czasie to tak naprawdę w 

październiku należałoby tą 

 

1249 

01:17:32.987 --> 01:17:37.830 

dyskusję przeprowadzić i jak gdyby wydyskutować w 

jakim kierunku 

 

1250 

01:17:37.851 --> 01:17:43.095 

zmierzać po to, żeby również budżet był 

odzwierciedleniem tego co 

 

1251 

01:17:43.575 --> 01:17:46.678 

należy zapisać w tym konkretnym przypadku. 

 

1252 

01:17:46.758 --> 01:17:48.780 

- Dziękuję. 

 

1253 

01:17:48.820 --> 01:17:50.581 

Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie, 

 

1254 

01:17:50.621 --> 01:17:51.842 

zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1255 

01:17:51.902 --> 01:17:54.564 

Na początek autopoprawki do druku, 

 

1256 

01:17:54.644 --> 01:17:59.589 

autopoprawka do druku 877 zgłoszona przez Pana 

Burmistrza. 

 

1257 

01:17:59.629 --> 01:18:02.451 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1258 

01:18:02.975 --> 01:18:09.819 

Najpierw autopoprawka. 

 

1259 

01:18:27.989 --> 01:18:29.890 

Pani Krystyno, bardzo proszę autopoprawka. 

 

1260 

01:18:31.855 --> 01:18:40.041 

Jeżeli się nie wyświetla głosowanie, to trzeba 

kliknąć. 

 

1261 

01:18:40.081 --> 01:18:42.462 

Za 21 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka 

została przyjęta 

 

1262 

01:18:42.502 --> 01:18:45.124 

jednogłośnie. Przechodzimy do głosowania projektu 

uchwały wraz 

 

1263 

01:18:45.144 --> 01:18:49.147 

z przyjętą autopoprawką, druk numer 877. 

 

1264 

01:18:49.147 --> 01:18:51.629 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1265 

01:19:09.965 --> 01:19:11.946 

Dziękuję. Za 21 radnych. 

 

1266 

01:19:11.966 --> 01:19:13.666 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1267 

01:19:13.686 --> 01:19:14.987 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1268 

01:19:15.027 --> 01:19:18.968 

druk numer 878 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków 

 

1269 

01:19:19.008 --> 01:19:21.229 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, 

 

1270 

01:19:21.249 --> 01:19:25.130 

w tym usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze 

 

1271 

01:19:25.150 --> 01:19:27.991 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania 
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1272 

01:19:28.091 --> 01:19:30.492 

z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

1273 

01:19:30.572 --> 01:19:33.053 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1274 

01:19:33.073 --> 01:19:34.674 

w tym punkcie? Tutaj mamy autopoprawki. 

 

1275 

01:19:34.714 --> 01:19:35.834 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1276 

01:19:36.945 --> 01:19:38.086 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1277 

01:19:38.106 --> 01:19:40.028 

chciałbym zgłosić autopoprawkę. 

 

1278 

01:19:40.068 --> 01:19:41.270 

Myślę, że Państwo wiecie o co chodzi, 

 

1279 

01:19:41.290 --> 01:19:43.072 

bo mówiliśmy już o tym na komisjach, 

 

1280 

01:19:43.112 --> 01:19:44.153 

dotyczy uzasadnienia. Tak? 

 

1281 

01:19:45.154 --> 01:19:51.040 

Macie to Państwo w formie pisemnej i zapis w 

uzasadnieniu. 

 

1282 

01:19:53.742 --> 01:19:57.124 

Dotyczy, tam jest w treści 2 procent. 

 

1283 

01:19:57.144 --> 01:19:58.744 

Powinien brzmieć w sposób następujący, 

 

1284 

01:19:58.824 --> 01:20:02.286 

cytuję. W przypadku usług sąsiedzkich koszt 

określono na poziomie 

 

1285 

01:20:02.346 --> 01:20:05.747 

minimalnego miesięcznego wynagrodzenia za 

pracę. 

 

1286 

01:20:05.807 --> 01:20:09.269 

Zaproponowany poziom odpłatności nie ogranicza 

dostępności do usług, 

 

1287 

01:20:09.289 --> 01:20:12.210 

gdyż ustalono i wskazano katalog przesłanek 

uprawniających 

 

1288 

01:20:12.230 --> 01:20:16.392 

do ubiegania się o zwolnienie z odpłatności za usługi 

opiekuńcze, 

 

1289 

01:20:16.452 --> 01:20:20.714 

usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

na czas 

 

1290 

01:20:20.774 --> 01:20:22.115 

oznaczony. Dziękuję. 

 

1291 

01:20:22.675 --> 01:20:23.797 

- Dziękuję. 

 

1292 

01:20:23.817 --> 01:20:25.400 

Nie widzę więcej zgłoszeń w tym punkcie, 

 

1293 

01:20:25.420 --> 01:20:26.662 

zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1294 

01:20:26.702 --> 01:20:31.650 

Na początek autopoprawka do druku numer 878 

zgłoszona przed chwilą 

 

1295 

01:20:31.690 --> 01:20:32.692 

przez Pana Burmistrza. 
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1296 

01:20:32.732 --> 01:20:35.457 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1297 

01:20:57.577 --> 01:21:01.100 

Pani Krystyno, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1298 

01:21:01.361 --> 01:21:02.562 

Za 21 radnych. 

 

1299 

01:21:02.602 --> 01:21:04.644 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1300 

01:21:04.664 --> 01:21:08.988 

Przechodzimy do głosowania druku numer 878 wraz 

z przyjętą 

 

1301 

01:21:09.068 --> 01:21:11.930 

autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

1302 

01:21:32.538 --> 01:21:33.999 

Za 21 radnych. 

 

1303 

01:21:34.039 --> 01:21:35.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1304 

01:21:35.720 --> 01:21:36.901 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1305 

01:21:36.961 --> 01:21:41.303 

druk numer 879 w sprawie szczegółowych zasad 

zwrotu wydatków 

 

1306 

01:21:41.384 --> 01:21:45.086 

za świadczenia z pomocy społecznej będących w 

zakresie zadań własnych 

 

1307 

01:21:45.126 --> 01:21:47.527 

gminy. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan 

Burmistrz chciałby zabrać 

 

1308 

01:21:47.607 --> 01:21:50.569 

głos w tym punkcie? Druk numer 879. 

 

1309 

01:21:50.569 --> 01:21:51.990 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1310 

01:21:52.030 --> 01:21:54.932 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1311 

01:22:07.403 --> 01:22:11.635 

Panie Jerzy. 

 

1312 

01:22:12.335 --> 01:22:15.076 

Za 21 radnych. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

1313 

01:22:15.116 --> 01:22:16.396 

Przechodzimy do kolejnego druku, 

 

1314 

01:22:16.416 --> 01:22:20.437 

druk numer 880 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

1315 

01:22:20.477 --> 01:22:22.938 

zielonogórskiemu. Czy ktoś z Państwa Radnych lub 

Pan Burmistrz 

 

1316 

01:22:22.958 --> 01:22:24.818 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

1317 

01:22:24.838 --> 01:22:26.819 

Nie widzę. 

 

1318 

01:22:26.859 --> 01:22:28.159 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1319 

01:22:28.199 --> 01:22:30.799 
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Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1320 

01:22:30.839 --> 01:22:31.840 

druk numer 880, dotacja dla powiatu. 

 

1321 

01:22:52.282 --> 01:22:53.523 

Za 21 radnych. 

 

1322 

01:22:53.543 --> 01:22:55.144 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1323 

01:22:55.184 --> 01:22:56.425 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1324 

01:22:56.485 --> 01:22:59.928 

druk numer 881 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej powiatowi 

 

1325 

01:22:59.968 --> 01:23:01.629 

zielonogórskiemu. 

 

1326 

01:23:01.649 --> 01:23:03.991 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1327 

01:23:04.011 --> 01:23:08.644 

w tym punkcie? 

 

1328 

01:23:08.684 --> 01:23:11.245 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1329 

01:23:11.285 --> 01:23:14.825 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1330 

01:23:14.865 --> 01:23:18.786 

Dotacja dla powiatu zielonogórskiego, druk numer 

881. 

 

1331 

01:23:18.786 --> 01:23:31.049 

Za 21 radnych. 

 

1332 

01:23:31.109 --> 01:23:32.689 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1333 

01:23:32.729 --> 01:23:34.950 

Pan radny Przemysław Pokład zgłasza się do głosu. 

 

1334 

01:23:36.520 --> 01:23:37.881 

Bardzo proszę Panie radny. 

 

1335 

01:23:37.941 --> 01:23:39.742 

- Dziękuję. Panie Przewodniczący, Panie, 

 

1336 

01:23:39.782 --> 01:23:43.144 

Panowie Radni, Szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu. 

 

1337 

01:23:43.204 --> 01:23:48.767 

Ja do poprzedniej tutaj uchwały o pomoc przy 

budowie chodnika 

 

1338 

01:23:48.807 --> 01:23:50.788 

w Kijach chciałbym serdecznie podziękować 

Państwu, 

 

1339 

01:23:50.828 --> 01:23:55.351 

Panu Burmistrzowi, ale także zarządowi 

powiatowemu, 

 

1340 

01:23:55.391 --> 01:23:59.154 

bo to ich jest zadanie i zaangażowanym radnym. 

 

1341 

01:23:59.174 --> 01:24:00.214 

Ja mam tylko taką sugestię. 

 

1342 

01:24:00.274 --> 01:24:04.257 

No wam by się wydawało, że to jest tylko 35 tysięcy. 

 

1343 
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01:24:04.397 --> 01:24:06.699 

No, a to jest duża sprawa, bo to jest taki główny 

chodnik, 

 

1344 

01:24:06.739 --> 01:24:10.081 

gdzie ludzie się teraz przemieszczają, no do tego 

centrum można 

 

1345 

01:24:10.121 --> 01:24:14.143 

powiedzieć, ma być centrum rozrywkowe i mamy 

takie handlowe. 

 

1346 

01:24:14.163 --> 01:24:15.264 

I teraz jest problem. 

 

1347 

01:24:15.304 --> 01:24:19.126 

Naprawdę jeszcze ja nie wiem co wyniknie z 

przetargu, 

 

1348 

01:24:19.226 --> 01:24:23.788 

ale ja bym bardzo prosił, gdyby nie udało się tego 

dokończyć, 

 

1349 

01:24:23.848 --> 01:24:27.890 

to i powiat i naszą gminę będę prosił, 

 

1350 

01:24:27.910 --> 01:24:30.652 

żeby ująć to gdzieś w przyszłym budżecie i skończyć 

wreszcie ten 

 

1351 

01:24:30.712 --> 01:24:34.194 

temat, żebyśmy tak co roku nie skakali i nie 

dokładali, 

 

1352 

01:24:34.234 --> 01:24:36.435 

bo naprawdę ten chodnik jest ważny dla 

mieszkańców. Dziękuję. 

 

1353 

01:24:36.952 --> 01:24:38.253 

- Dziękuję. 

 

1354 

01:24:38.293 --> 01:24:42.558 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 15, 

 

1355 

01:24:42.558 --> 01:24:45.381 

podpunkt 15. Druk numer 882 w sprawie projektu 

uchwały w sprawie 

 

1356 

01:24:45.421 --> 01:24:49.585 

Strefy Płatnego Parkowania i sposobu pobierania 

opłat za parkowanie 

 

1357 

01:24:49.625 --> 01:24:52.388 

pojazdów samochodowych na obszarze miasta 

Sulechów. 

 

1358 

01:24:52.428 --> 01:24:54.770 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1359 

01:24:54.810 --> 01:24:56.392 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1360 

01:24:58.434 --> 01:25:00.357 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1361 

01:25:00.397 --> 01:25:03.321 

Szanowni Mieszkańcy i Zebrani Goście. 

 

1362 

01:25:03.361 --> 01:25:06.766 

Projekt tej uchwały to koronny dowód na to, 

 

1363 

01:25:06.846 --> 01:25:14.673 

że samorząd gminny to jest swego rodzaju pewna 

kontynuacja. 

 

1364 

01:25:14.733 --> 01:25:19.196 

Działania w tym zakresie podjął pod koniec 

poprzedniej kadencji 

 

1365 

01:25:19.216 --> 01:25:23.399 

ówczesny radny Rady Miejskiej Wojciech Szefner. 

 

1366 
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01:25:23.499 --> 01:25:27.802 

Dziś już osoba siedząca po drugiej stronie stołu. 

 

1367 

01:25:29.883 --> 01:25:34.645 

Stwierdziliśmy, że pomysł wymaga dogłębnej analizy 

 

1368 

01:25:34.705 --> 01:25:40.367 

i przedyskutowania, bo będzie troszeczkę 

rewolucyjny i w historii 

 

1369 

01:25:40.407 --> 01:25:44.228 

naszej gminy, ale myślę też w ogóle funkcjonowania 

stref płatnego 

 

1370 

01:25:44.288 --> 01:25:46.889 

parkowania w Polsce. 

 

1371 

01:25:46.989 --> 01:25:53.011 

Wiele technicznych spotkań, rozmów też tutaj z 

udziałem Pani Mecenas 

 

1372 

01:25:53.111 --> 01:25:54.212 

i Pana Komendanta. 

 

1373 

01:25:55.252 --> 01:25:58.573 

Rozmawialiśmy oczywiście też z radnymi. 

 

1374 

01:25:58.613 --> 01:26:02.294 

Przedkładamy dzisiaj Państwu projekt projektu, 

 

1375 

01:26:02.354 --> 01:26:07.315 

który oczywiście będziemy jeszcze wysyłali po 

przyjęciu tej uchwały 

 

1376 

01:26:07.375 --> 01:26:12.336 

przez Państwa, o co oczywiście bardzo proszę do 

zaopiniowania 

 

1377 

01:26:12.396 --> 01:26:15.777 

do Zarządu Powiatu Zielonogórskiego i na kolejnej 

sesji, 

 

1378 

01:26:15.797 --> 01:26:18.398 

jeśli wszystko się ładnie ułoży, 

 

1379 

01:26:18.498 --> 01:26:24.179 

to będziemy tę uchwałę przyjmować już jako projekt 

właściwy. 

 

1380 

01:26:24.879 --> 01:26:29.641 

Chcę zwrócić uwagę na trzy aspekty. 

 

1381 

01:26:29.721 --> 01:26:33.403 

Pierwszy to taki, o którym Burmistrz Wojciech Sołtys 

mówi 

 

1382 

01:26:33.463 --> 01:26:37.604 

od w zasadzie początku swojej pierwszej kadencji. 

 

1383 

01:26:37.724 --> 01:26:42.646 

Celem Strefy Płatnego Parkowania w Sulechowie 

jest tylko i wyłącznie 

 

1384 

01:26:42.666 --> 01:26:43.747 

rotacja pojazdów. 

 

1385 

01:26:44.747 --> 01:26:51.833 

Myślę, że zmiany, które tym projektem uchwały 

wprowadzamy, no po 

 

1386 

01:26:51.893 --> 01:26:56.337 

pierwsze potwierdzają te słowa i chyba wprost 

stanowią o tym, 

 

1387 

01:26:56.397 --> 01:26:58.799 

że nie jest to teoria, tylko fakt. 

 

1388 

01:26:58.839 --> 01:27:06.685 

Natomiast w naszej opinii lepszej metody na 

wymuszenie tej rotacji 

 

1389 

01:27:06.745 --> 01:27:12.150 
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niż ograniczenie czasu darmowego parkowania nie 

ma. 

 

1390 

01:27:13.350 --> 01:27:18.212 

Możemy oczywiście rozmawiać i na wszystkie 

pytania odpowiemy 

 

1391 

01:27:18.272 --> 01:27:20.512 

o szczegółach technicznych. 

 

1392 

01:27:20.592 --> 01:27:29.255 

Przyświecały nam pewne jakieś powiedzmy 

priorytetowe ustalenia 

 

1393 

01:27:29.295 --> 01:27:33.236 

dotyczące tego, żeby maksymalnie uprościć. 

 

1394 

01:27:33.276 --> 01:27:37.317 

Zwłaszcza osobom, których ta sprawa dotyczy, 

 

1395 

01:27:37.377 --> 01:27:41.859 

czyli osobom posiadających kartę osób z 

niepełnosprawnościami. 

 

1396 

01:27:44.161 --> 01:27:46.363 

Druga kwestia to wakacje o legis. 

 

1397 

01:27:46.423 --> 01:27:50.947 

Zwróćcie Państwo uwagę, że uchwała wejdzie w 

życie od 1. 

 

1398 

01:27:50.947 --> 01:27:53.409 

stycznia przyszłego roku. 

 

1399 

01:27:53.429 --> 01:27:58.313 

Chcemy te najbliższe tygodnie wykorzystać 

maksymalnie, 

 

1400 

01:27:58.353 --> 01:28:06.180 

też oczywiście z Państwa udziałem jako radnych do 

wypromowania tej zmiany. 

 

1401 

01:28:06.260 --> 01:28:09.281 

Dotrzeć do jak największej liczby osób, 

 

1402 

01:28:09.321 --> 01:28:10.842 

nie tylko mieszkańców naszej gminy, 

 

1403 

01:28:10.882 --> 01:28:15.844 

bo zdajemy sobie sprawę, że w strefie płatnego 

parkowania pojazdy 

 

1404 

01:28:15.884 --> 01:28:19.646 

zostawiają również osoby spoza gminy Sulechów. 

 

1405 

01:28:24.572 --> 01:28:30.421 

Zakładam, że dyskusja się też odbyła na komisjach. 

 

1406 

01:28:30.501 --> 01:28:31.683 

Pojawiły się dwa wątki. 

 

1407 

01:28:31.743 --> 01:28:37.332 

Ja pozwoliłem sobie wczoraj do Pana 

Przewodniczącego wysłać takie 

 

1408 

01:28:37.412 --> 01:28:45.344 

krótkie wyjaśnienie dotyczące potencjalnych czy 

proponowanych przez 

 

1409 

01:28:45.384 --> 01:28:54.086 

radnych autopoprawek dotyczących zwolnienia 

dwóch rodzajów pojazdów 

 

1410 

01:28:54.166 --> 01:28:56.567 

z wnoszenia opłaty za zaparkowanie. 

 

1411 

01:28:58.515 --> 01:29:00.917 

Z ustawy o drogach publicznych wynika wprost, 

 

1412 

01:29:00.978 --> 01:29:07.284 

że wszystkie pojazdy służb mundurowych z 

ponoszenia takiej opłaty są 
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1413 

01:29:07.344 --> 01:29:08.805 

zwolnione. 

 

1414 

01:29:08.865 --> 01:29:13.590 

Drugi wątek dotyczył pojazdów trójkołowych i tutaj 

też po konsultacji 

 

1415 

01:29:13.630 --> 01:29:20.475 

z Panią Mecenas i takim literalnym wczytaniu się w 

ustawę 

 

1416 

01:29:20.535 --> 01:29:27.419 

stwierdziliśmy, że z art. 2 pkt 45 ustawy prawo o 

ruchu drogowym 

 

1417 

01:29:27.459 --> 01:29:31.322 

wynika wprost, że każdy pojazd trójkołowy jest 

motocyklem. 

 

1418 

01:29:32.022 --> 01:29:37.085 

A ponieważ motocykle obejmujemy zwolnieniem z 

opłaty za parkowanie, 

 

1419 

01:29:37.165 --> 01:29:42.307 

no to siłą rzeczy trójkołowce również takim 

zwolnieniem są objęte. 

 

1420 

01:29:42.347 --> 01:29:44.328 

Na ten moment bardzo dziękuję. 

 

1421 

01:29:44.368 --> 01:29:47.009 

Zostajemy do dyspozycji i odpowiemy na wszystkie 

pytania. 

 

1422 

01:29:47.249 --> 01:29:49.290 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

1423 

01:29:49.330 --> 01:29:50.571 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1424 

01:29:50.611 --> 01:29:53.212 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1425 

01:29:53.252 --> 01:30:02.050 

druk numer 882. 

 

1426 

01:30:02.050 --> 01:30:10.015 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1427 

01:30:10.255 --> 01:30:11.556 

Za 21 radnych. 

 

1428 

01:30:11.596 --> 01:30:13.957 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1429 

01:30:13.977 --> 01:30:15.138 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1430 

01:30:15.178 --> 01:30:19.441 

druk numer 883 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Dyrektora 

 

1431 

01:30:19.481 --> 01:30:23.119 

Szkoły Podstawowej numer 1 imienia generała 

Józefa Bema w Sulechowie. 

 

1432 

01:30:23.139 --> 01:30:25.360 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1433 

01:30:25.380 --> 01:30:26.481 

w tym punkcie? 

 

1434 

01:30:26.501 --> 01:30:27.901 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1435 

01:30:27.941 --> 01:30:30.643 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 
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1436 

01:30:30.703 --> 01:30:44.860 

Druk numer 883. 

 

1437 

01:30:44.860 --> 01:30:47.541 

Panie Arturze, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1438 

01:30:47.561 --> 01:30:50.401 

Mamy teraz 20 radnych obecnych, za 20 radnych. 

 

1439 

01:30:50.441 --> 01:30:53.682 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i jeden radny 

 

1440 

01:30:53.702 --> 01:30:55.182 

jest w tym momencie nieobecny. 

 

1441 

01:30:55.222 --> 01:30:57.203 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1442 

01:30:57.243 --> 01:31:02.344 

druk numer 884 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Dyrektora 

 

1443 

01:31:02.364 --> 01:31:03.624 

Szkoły Podstawowej w Kalsku. 

 

1444 

01:31:03.664 --> 01:31:04.684 

Bardzo proszę. 

 

1445 

01:31:04.704 --> 01:31:06.824 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1446 

01:31:06.844 --> 01:31:07.865 

w tym punkcie? 

 

1447 

01:31:07.885 --> 01:31:09.305 

Pan radny Sebastian Różycki, bardzo proszę. 

 

1448 

01:31:12.803 --> 01:31:14.625 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący. 

 

1449 

01:31:14.665 --> 01:31:16.847 

Przepraszam, ja nie mam w tym punkcie pytania, 

 

1450 

01:31:16.867 --> 01:31:22.573 

natomiast mam pytanie do uchwały od druku 

numer 882. 

 

1451 

01:31:22.573 --> 01:31:28.419 

Tam była uchwała w zakresie zmian i sam czysty 

projekt uchwały. 

 

1452 

01:31:28.439 --> 01:31:30.882 

Przegłosowaliśmy tylko zmiany. 

 

1453 

01:31:30.942 --> 01:31:33.985 

Proszę zauważyć w wyniku głosowania jest tylko 

jedno głosowanie. 

 

1454 

01:31:38.635 --> 01:31:42.117 

- To jest uzupełnienie. 

 

1455 

01:31:42.157 --> 01:31:44.298 

- Aha rozumiem, bo ja to zrozumiałem ten drugi 

druk jako zmiany. 

 

1456 

01:31:44.358 --> 01:31:46.960 

Dobra, w porządku. No to w takim razie wycofuję 

swój głos. Dziękuję. 

 

1457 

01:31:47.040 --> 01:31:48.801 

- To nie są autopoprawki tylko. 

 

1458 

01:31:50.101 --> 01:31:52.863 

Wszystko jasne. 

 

1459 

01:31:52.943 --> 01:31:55.745 

Nie widzę więcej zgłoszeń w punkcie siedemnastym, 

 

1460 

01:31:55.805 --> 01:31:59.947 
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druk numer 884 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działanie Dyrektora 

 

1461 

01:31:59.967 --> 01:32:01.328 

Szkoły Podstawowej w Kalsku. 

 

1462 

01:32:01.428 --> 01:32:03.309 

Bardzo proszę Panie Bartku o uruchomienie 

głosowania. 

 

1463 

01:32:08.348 --> 01:32:09.828 

Za 20 radnych. 

 

1464 

01:32:09.888 --> 01:32:13.029 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1465 

01:32:13.069 --> 01:32:14.810 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1466 

01:32:14.850 --> 01:32:18.291 

druk numer 885 w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości 

 

1467 

01:32:18.311 --> 01:32:21.472 

zabudowanej dla gminnego zasobu nieruchomości 

gminy Sulechów. 

 

1468 

01:32:21.532 --> 01:32:23.912 

Temat Kalsk. Czy ktoś z Państwa radnych lub pan 

burmistrz chciałby 

 

1469 

01:32:23.932 --> 01:32:26.113 

zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

1470 

01:32:29.269 --> 01:32:30.390 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1471 

01:32:30.450 --> 01:32:33.472 

Szanowni Państwo. Chciałoby się powiedzieć 

pierwszy, 

 

1472 

01:32:33.492 --> 01:32:39.035 

ale jakże ważny krok po kilku latach starań i rozmów 

z Uniwersytetem 

 

1473 

01:32:39.075 --> 01:32:41.436 

Zielonogórskim na temat przejęcia majątku. 

 

1474 

01:32:42.076 --> 01:32:44.378 

Częściowy tylko sukces jeszcze na tym etapie, 

 

1475 

01:32:44.418 --> 01:32:48.919 

bo mówimy o działaniach, które zmierzały i 

zmierzają do tego, 

 

1476 

01:32:48.959 --> 01:32:53.359 

abyśmy mogli stać się właścicielem całego obiektu 

dawnych akademików 

 

1477 

01:32:53.379 --> 01:32:55.240 

w Kalsku. 

 

1478 

01:32:55.300 --> 01:32:56.880 

Pozwólcie Państwo, że tak powiem. 

 

1479 

01:32:56.920 --> 01:33:01.981 

Pan Wojciech Szefner od roku 2019 był takim trochę 

moim pośrednikiem 

 

1480 

01:33:02.021 --> 01:33:06.462 

ze względu na kontakt z uczelnią i te rozmowy 

prowadził. 

 

1481 

01:33:06.502 --> 01:33:08.562 

Szczęśliwie dla nas doprowadził do sytuacji, 

 

1482 

01:33:08.602 --> 01:33:13.463 

w której w związku z tym, że wiele lat temu gmina 

Sulechów przekazała 

 

1483 

01:33:13.483 --> 01:33:19.105 
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uczelni pewien majątek, część tego majątku może 

odzyskać. 

 

1484 

01:33:19.165 --> 01:33:22.046 

Pomysł z naszej strony Szanowni Państwo od 

początku był prosty, tak? 

 

1485 

01:33:22.107 --> 01:33:26.289 

Chcielibyśmy zwiększyć w ten sposób nasze zasoby 

komunalne, 

 

1486 

01:33:26.349 --> 01:33:28.590 

więc cieszymy się. 

 

1487 

01:33:28.670 --> 01:33:34.152 

Natomiast żeby nie było wątpliwości oczywiście 

mówimy tutaj o tym 

 

1488 

01:33:34.212 --> 01:33:37.634 

elemencie nieodpłatnym, natomiast ta druga część, 

 

1489 

01:33:37.674 --> 01:33:39.875 

wszystko na to wskazuje, będzie już wymagała 

zaangażowania 

 

1490 

01:33:39.935 --> 01:33:43.917 

finansowego ze strony gminy, ale to jeszcze przed 

nami. Dziękuję. 

 

1491 

01:33:44.388 --> 01:33:45.689 

- Dziękuję. 

 

1492 

01:33:45.709 --> 01:33:47.150 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

1493 

01:33:47.170 --> 01:33:48.391 

Przechodzimy do głosowania. 

 

1494 

01:33:48.431 --> 01:33:51.094 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1495 

01:33:51.154 --> 01:33:52.535 

druk numer 885. 

 

1496 

01:33:52.535 --> 01:34:01.563 

Panie Bartku. 

 

1497 

01:34:01.663 --> 01:34:03.464 

A Pan Sebastian się zgłosił, nie zauważyłem. 

 

1498 

01:34:03.504 --> 01:34:05.466 

Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki jeszcze. 

 

1499 

01:34:08.539 --> 01:34:11.361 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Panie 

Wojciechu Szefner. 

 

1500 

01:34:11.401 --> 01:34:14.322 

Mam takie zapytanie, bo ten obiekt. 

 

1501 

01:34:14.402 --> 01:34:15.883 

Czy on będzie mógł w razie czego, 

 

1502 

01:34:15.923 --> 01:34:21.586 

gdyby przedłużały się sprawy związane z przejęciem 

funkcjonujących 

 

1503 

01:34:21.606 --> 01:34:26.429 

internatów, akademików w tej miejscowości Kask, 

 

1504 

01:34:26.489 --> 01:34:32.973 

że ten budynek, fragment, część budynku 

ośmiolokalowa będzie mogła 

 

1505 

01:34:33.033 --> 01:34:34.714 

funkcjonować niezależnie. 

 

1506 

01:34:35.414 --> 01:34:38.776 

Chodzi mi o ciepło, chodzi mi o wodę, 

 

1507 

01:34:38.816 --> 01:34:40.036 
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o kanalizację. 

 

1508 

01:34:40.056 --> 01:34:41.577 

Czy to jest za wcześnie na dzisiaj, 

 

1509 

01:34:41.617 --> 01:34:43.458 

żeby takie pytania zadawać? 

 

1510 

01:34:43.498 --> 01:34:44.678 

Dziękuję. 

 

1511 

01:34:44.718 --> 01:34:47.279 

- Dziękuję. 

 

1512 

01:34:47.339 --> 01:34:49.000 

Pan Burmistrz Wojciech Szefner, bardzo proszę. 

 

1513 

01:34:51.776 --> 01:34:54.238 

- Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, 

 

1514 

01:34:54.278 --> 01:34:56.240 

Panie Sebastianie. 

 

1515 

01:34:56.320 --> 01:34:57.541 

Ja nie pamiętam dokładnie daty, 

 

1516 

01:34:57.561 --> 01:35:02.125 

natomiast na pewno dwukrotnie materiały 

dotyczące tej całej 

 

1517 

01:35:02.165 --> 01:35:05.388 

lokalizacji były przekazywane wszystkim Państwu 

radnym, 

 

1518 

01:35:05.408 --> 01:35:08.131 

łącznie z informacjami ile lokali i tak dalej. 

 

1519 

01:35:08.171 --> 01:35:12.875 

Na pewno jest tak, że ta część, o której mówimy 

dzisiaj nieodpłatna, 

 

1520 

01:35:12.915 --> 01:35:16.978 

to jest ta część, tak jakby połówka niewykończona. 

 

1521 

01:35:16.998 --> 01:35:18.480 

Stan surowy z dachem otwarty. 

 

1522 

01:35:18.940 --> 01:35:21.461 

Więc nie zakładamy, że tam system ogrzewania w 

ogóle jest 

 

1523 

01:35:21.481 --> 01:35:24.422 

doprowadzony. System ogrzewania w tej chwili 

funkcjonuje w tej 

 

1524 

01:35:24.482 --> 01:35:26.822 

pierwszej części, w tym pierwszym budynku. 

 

1525 

01:35:26.862 --> 01:35:28.383 

Tak to nazwijmy. 

 

1526 

01:35:28.603 --> 01:35:32.064 

Wykończonym, 3-klatkowym, w którym dwie klatki 

funkcjonują na co 

 

1527 

01:35:32.084 --> 01:35:34.765 

dzień. Tak to mniej więcej dzisiaj wygląda i z tego co 

ja pamiętam, 

 

1528 

01:35:35.825 --> 01:35:37.486 

tu nie chciałbym w błąd prowadzić, ale z 

materiałów, 

 

1529 

01:35:37.506 --> 01:35:40.026 

które Państwo dostawaliście wcześniej tam chyba są 

dwie księgi, 

 

1530 

01:35:40.066 --> 01:35:41.787 

tak Marcin? Albo dwie księgi wieczyste, 

 

1531 

01:35:41.807 --> 01:35:44.747 
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więc to są odrębne tak jakby na dwóch księgach. 

 

1532 

01:35:44.827 --> 01:35:46.848 

Odrębnie na pewno, a więc tutaj nie mamy 

dylematów, 

 

1533 

01:35:46.868 --> 01:35:50.429 

jeśli chodzi o tą uchwałę, którą dzisiaj Państwu 

przedkładamy i to co 

 

1534 

01:35:50.469 --> 01:35:53.449 

Pan Burmistrz wspomniał. 

 

1535 

01:35:53.529 --> 01:35:55.630 

Taka też była sugestia i w poprzedniej kadencji, 

 

1536 

01:35:55.650 --> 01:35:59.091 

jak ja z Państwem rozmawiałem wielokrotnie na ten 

temat, 

 

1537 

01:35:59.151 --> 01:36:07.053 

ten pomysł wykorzystania tej lokalizacji i tych 

wszystkich zasobów 

 

1538 

01:36:07.133 --> 01:36:08.713 

do celów komunalnych. 

 

1539 

01:36:08.773 --> 01:36:11.414 

I chcielibyśmy w przyszłości też doprowadzić do 

tego, 

 

1540 

01:36:11.454 --> 01:36:15.555 

żebyśmy byli właścicielem wszystkiego co tam się 

znajduje. 

 

1541 

01:36:15.615 --> 01:36:19.376 

Także też nie odpowiem na pytanie czy byłaby 

możliwość rozszerzenia 

 

1542 

01:36:19.416 --> 01:36:22.557 

tego źródła ciepła, które w tej chwili tam jest na 

całość, 

 

1543 

01:36:22.597 --> 01:36:25.078 

bo mówię, no nie jestem specjalistą w tym zakresie. 

 

1544 

01:36:25.118 --> 01:36:28.819 

Nie wiem. Z tego co byliśmy też w poprzedniej 

kadencji jak 

 

1545 

01:36:28.879 --> 01:36:31.560 

obchodziliśmy, to tam poza tą pompą ciepła, 

 

1546 

01:36:31.580 --> 01:36:35.041 

która była z tego co ja pamiętam jeszcze był chyba 

gaz doprowadzany 

 

1547 

01:36:35.061 --> 01:36:37.222 

w ostatnich latach, który był nam pokazywany na 

dole, 

 

1548 

01:36:37.262 --> 01:36:39.542 

więc jeżeli jest gaz, to myślę nie byłoby problemu, 

 

1549 

01:36:39.562 --> 01:36:44.904 

jeśli mielibyśmy się zabrać za ten drugi budynek 

stan surowy otwarty 

 

1550 

01:36:44.924 --> 01:36:48.125 

na dzień dzisiejszy. Także tyle na dzień 

dzisiejszy mogę Państwu odpowiedzieć. Dziękuję. 

 

1551 

01:36:48.225 --> 01:36:50.046 

- Dziękuję. Bardzo proszę Sebastian Różycki. 

 

1552 

01:36:51.261 --> 01:36:53.222 

- Panie Burmistrzu dlaczego zadaję takie pytania? 

 

1553 

01:36:53.262 --> 01:36:56.864 

Dlatego, że Księga Wieczysta, która jest podana w 

treści uchwały to 

 

1554 

01:36:56.884 --> 01:37:02.967 
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jest 18 arów, a my przejmujemy 7 arów. 

 

1555 

01:37:03.027 --> 01:37:06.869 

Natomiast w księdze wieczystej mamy trzy działki a 

przyjmujemy tylko 

 

1556 

01:37:06.949 --> 01:37:10.331 

jedną, tą 7-arową, więc będzie na pewno 

wydzielenie nowej księgi. 

 

1557 

01:37:11.011 --> 01:37:12.132 

To jest jedna rzecz. 

 

1558 

01:37:12.152 --> 01:37:17.175 

Natomiast patrząc na Geoportal ewidentnie 

funkcjonuje to jako 

 

1559 

01:37:17.235 --> 01:37:21.997 

całość, bo budynek w kształcie takiej eski czy jak 

takiego załamania. 

 

1560 

01:37:22.017 --> 01:37:26.220 

Więc mnie tylko później techniczne rzeczy 

interesują. 

 

1561 

01:37:26.260 --> 01:37:30.562 

Także prosiłbym nam ewentualnie w dowolnym 

momencie dostać informację 

 

1562 

01:37:30.642 --> 01:37:33.244 

czy po prostu mogłoby to funkcjonować niezależnie, 

 

1563 

01:37:33.284 --> 01:37:38.025 

bo nie wiemy, kiedy dojdzie do finalizacji z 

uniwersytetem. 

 

1564 

01:37:38.045 --> 01:37:41.626 

Gdyby się to miało przeciągać, być może w 

najbliższym budżecie można 

 

1565 

01:37:41.686 --> 01:37:45.827 

byłoby po przejęciu tego majątku już zainicjować 

takie działanie 

 

1566 

01:37:45.847 --> 01:37:48.908 

związane z tymi mieszkaniami. Dziękuję bardzo. 

 

1567 

01:37:48.948 --> 01:37:50.989 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, 

 

1568 

01:37:51.029 --> 01:37:52.289 

zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1569 

01:37:52.329 --> 01:37:54.870 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

1570 

01:37:54.930 --> 01:38:08.229 

druk numer 885. 

 

1571 

01:38:08.229 --> 01:38:09.570 

Za 21 radnych. 

 

1572 

01:38:09.610 --> 01:38:11.310 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1573 

01:38:11.330 --> 01:38:13.311 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1574 

01:38:13.351 --> 01:38:16.992 

Druk numer 887 w sprawie przyjęcia przez gminę 

Sulechów zadania 

 

1575 

01:38:17.032 --> 01:38:19.834 

województwa lubuskiego w zakresie opracowania 

dokumentacji budowy 

 

1576 

01:38:19.854 --> 01:38:24.335 

drogi dla rowerów na drodze wojewódzkiej numer 

278 na odcinku 

 

1577 
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01:38:24.435 --> 01:38:27.416 

od ulicy Rozwojowej w Sulechowie do skrzyżowania 

z drogą gminną 

 

1578 

01:38:28.597 --> 01:38:31.638 

005511F w miejscowości Mozów. 

 

1579 

01:38:31.718 --> 01:38:34.139 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1580 

01:38:34.179 --> 01:38:35.239 

w tym punkcie? Mamy zgłoszenia. 

 

1581 

01:38:35.299 --> 01:38:36.840 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1582 

01:38:38.975 --> 01:38:42.559 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1583 

01:38:42.579 --> 01:38:45.522 

- To jeśli mogę, Szanowni Państwo rozmawialiśmy o 

tym. 

 

1584 

01:38:45.582 --> 01:38:50.407 

Macie Państwo już podjętą decyzję co do samego 

projektowania. 

 

1585 

01:38:50.467 --> 01:38:52.429 

Wydyskutowaliśmy jak gdyby przebieg, 

 

1586 

01:38:52.489 --> 01:38:57.073 

który ma nastąpić wzdłuż drogi wojewódzkiej i do 

tego jest 

 

1587 

01:38:57.113 --> 01:39:01.598 

potrzebne jak gdyby przejęcie takie formalne tego 

zadania. 

 

1588 

01:39:02.839 --> 01:39:07.143 

Dzisiaj gdybym miał wybiegać w przyszłość są 

możliwe dwa scenariusze. 

 

1589 

01:39:07.163 --> 01:39:09.766 

W przyszłości ta ścieżka mogła być dalej gminna, 

 

1590 

01:39:09.806 --> 01:39:11.667 

ale równie dobrze po wybudowaniu mogła stać, 

 

1591 

01:39:11.728 --> 01:39:14.971 

by się stać własnością województwa lubuskiego, 

tak? 

 

1592 

01:39:15.031 --> 01:39:16.052 

Natomiast z punktu 

 

1593 

01:39:16.072 --> 01:39:21.659 

widzenia sensownego, sensownego przebiegu, no 

to musimy być, że tak powiem 

 

1594 

01:39:21.659 --> 01:39:27.622 

zbliżeni do tego pasa drogowego istniejącej drogi 

278. Stąd taki, taka propozycja. 

 

1595 

01:39:27.622 --> 01:39:34.412 

Uchwały wprowadzamy teraz ad hoc, ponieważ 

dostaliśmy dosłownie na dniach 

 

1596 

01:39:34.809 --> 01:39:38.934 

odpowiedź ze strony województwa i nie 

chcielibyśmy czekać do kolejnej sesji po to, 

 

1597 

01:39:38.974 --> 01:39:41.617 

żeby jeszcze najpóźniej w październiku, 

 

1598 

01:39:41.637 --> 01:39:45.643 

a na dobrą sprawę ja będę tutaj mocno cisnął 

temat, 

 

1599 

01:39:45.663 --> 01:39:48.967 

żeby jak najszybciej ogłosić postępowanie na 

szykowanie już 

 

1600 
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01:39:49.007 --> 01:39:51.049 

dokumentacji. 

 

1601 

01:39:51.069 --> 01:39:53.270 

No bo to już też Państwu wcześniej mówiłem, 

 

1602 

01:39:53.310 --> 01:39:55.471 

przynajmniej teoretycznie, ale jednak mamy, 

 

1603 

01:39:55.511 --> 01:39:58.053 

mamy jak gdyby zagwarantowane na poziomie ZIT-u 

pieniądze 

 

1604 

01:39:58.093 --> 01:40:00.475 

na wybudowanie tej ścieżki, tak? 

 

1605 

01:40:00.495 --> 01:40:03.817 

Przynajmniej, przynajmniej w części. 

 

1606 

01:40:03.917 --> 01:40:06.238 

Uzupełniając być może jakieś pytania. 

 

1607 

01:40:06.498 --> 01:40:10.661 

Szanowni Państwo, może być problem z pełnym 

zaprojektowaniem 

 

1608 

01:40:10.681 --> 01:40:13.942 

przebiegu ze względu na zbliżenie się do ogródków 

działkowych 

 

1609 

01:40:13.982 --> 01:40:19.763 

i do torowiska przy wiadukcie ulica Skręt na ulicę 

Rozwojową i ulicę 

 

1610 

01:40:20.684 --> 01:40:22.024 

Przemysłową. Tak? 

 

1611 

01:40:22.064 --> 01:40:24.504 

Przejazd nad torowiskiem, ale to są rzeczy, 

 

1612 

01:40:24.544 --> 01:40:28.265 

które że tak powiem w trakcie projektowania i w 

trakcie tej procedury 

 

1613 

01:40:28.785 --> 01:40:30.165 

nam ostatecznie wyjdą. 

 

1614 

01:40:30.205 --> 01:40:31.786 

Uważam, że nawet gdyby takie były, 

 

1615 

01:40:31.846 --> 01:40:35.686 

to trzeba będzie po prostu podzielić dokumentację 

na dwie części. 

 

1616 

01:40:35.706 --> 01:40:38.227 

Pierwszą, którą już będziemy pewnie budować 

szybciej i drugą, 

 

1617 

01:40:38.247 --> 01:40:41.129 

którą będziemy później walczyć lub wydłużać, 

 

1618 

01:40:41.189 --> 01:40:44.852 

ale gdybam tak naprawdę trochę dmuchając na 

zimne to mówię, 

 

1619 

01:40:44.892 --> 01:40:47.114 

bo ostatecznie jak się to ułoży zobaczymy. 

 

1620 

01:40:48.215 --> 01:40:50.677 

- Dziękuję Panie Piotrze. 

 

1621 

01:40:50.897 --> 01:40:52.319 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. To może dwa 

pytania, 

 

1622 

01:40:52.339 --> 01:40:55.802 

bo Pan Burmistrz już w części może i wyjaśnił tę 

kwestię, 

 

1623 

01:40:55.862 --> 01:40:58.004 

bo co do zasady oczywiście nie jesteśmy przeciwni. 

 

1624 
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01:40:58.760 --> 01:41:00.021 

Chociaż nie jest to nasze zadanie, 

 

1625 

01:41:00.101 --> 01:41:04.445 

ale w kontekście samej, opracowania samej 

dokumentacji, 

 

1626 

01:41:04.505 --> 01:41:08.709 

jaki szacujemy koszt tej dokumentacji projektowej, 

 

1627 

01:41:08.769 --> 01:41:10.591 

tej ścieżki rowerowej. 

 

1628 

01:41:10.631 --> 01:41:13.994 

Czy Zarząd Województwa, oprócz tego co Pan 

Burmistrz wspomniał, 

 

1629 

01:41:14.054 --> 01:41:18.157 

że w części ZIT-ów będziemy mogli pozyskać 

finansowanie to na jakby 

 

1630 

01:41:18.217 --> 01:41:22.121 

cały odcinek drogi, czy Zarząd Województwa 

Lubuskiego również wyraził 

 

1631 

01:41:22.161 --> 01:41:26.363 

chęć podzielenia się czy wsparcia finansowego, 

 

1632 

01:41:27.083 --> 01:41:30.265 

bo jednak to jest duży i krótki odcinek można 

powiedzieć, 

 

1633 

01:41:30.285 --> 01:41:33.386 

a więc to nie będzie tanio na pewno. 

 

1634 

01:41:33.446 --> 01:41:37.028 

I szerszy zakres spojrzenia na ścieżki rowerowe w 

naszej gminie, 

 

1635 

01:41:37.108 --> 01:41:42.498 

czyli nawet nawiązując do tego co mówiliśmy 

ostatnio na komisjach 

 

1636 

01:41:42.538 --> 01:41:46.361 

przy ulicy Południowej, ten łącznik z osiedlem 

Piastów. 

 

1637 

01:41:46.441 --> 01:41:50.504 

Jak szerzej my widzimy połączenie tych ścieżek 

rowerowych, 

 

1638 

01:41:50.725 --> 01:41:51.805 

czyli okej. 

 

1639 

01:41:51.825 --> 01:41:53.847 

Zbudujemy do Mozowa ścieżkę i co dalej? 

 

1640 

01:41:53.907 --> 01:41:58.270 

W jakim kierunku chcemy ten ciąg pieszo-rowerowy 

kontynuować? 

 

1641 

01:41:58.330 --> 01:42:00.512 

Jak chcemy spiąć te ścieżki w naszej gminie? 

 

1642 

01:42:00.972 --> 01:42:02.673 

Bo co mówię co do zasady jesteśmy za, 

 

1643 

01:42:02.693 --> 01:42:07.015 

ale jest to zadanie województwa lubuskiego i 

liczyłbym jako tutaj 

 

1644 

01:42:07.055 --> 01:42:11.117 

radny gminy skromny, że Zarząd Województwa 

również będzie brał udział 

 

1645 

01:42:11.197 --> 01:42:12.658 

i partycypował w kosztach. 

 

1646 

01:42:14.453 --> 01:42:17.274 

- Dziękuję, Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

1647 

01:42:17.334 --> 01:42:20.295 
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- Panie Piotrze, nie zakładamy na tym etapie 

współfinansowania ze 

 

1648 

01:42:20.355 --> 01:42:23.656 

strony województwa lubuskiego z prostej przyczyny, 

 

1649 

01:42:23.716 --> 01:42:25.496 

ponieważ to jest zadanie w ZIT-ach, tak? 

 

1650 

01:42:25.536 --> 01:42:26.937 

Zapisane. 

 

1651 

01:42:26.957 --> 01:42:29.497 

I chcę też Państwu przypomnieć, że dyskusje na 

temat przebiegu tak 

 

1652 

01:42:29.537 --> 01:42:33.198 

na dobrą sprawę to my, no więcej jak dwa lata 

toczyliśmy, 

 

1653 

01:42:33.238 --> 01:42:34.799 

blisko dwa lata. 

 

1654 

01:42:34.899 --> 01:42:37.840 

I najpierw chcieliśmy się oddalić i za ogródkami 

działkowymi przez 

 

1655 

01:42:37.860 --> 01:42:39.440 

strefę inwestycyjną. 

 

1656 

01:42:39.460 --> 01:42:42.863 

Ale mówiąc wprost, ponieważ strefa nie 

wystartowała i nie wiemy 

 

1657 

01:42:42.883 --> 01:42:47.367 

ostatecznie czy będzie to, nazwijmy to w 

uproszczeniu jedynka, 

 

1658 

01:42:47.407 --> 01:42:48.428 

dwójka czy trójka, tak? 

 

1659 

01:42:48.468 --> 01:42:53.252 

Czyli przesuwając się od starej S3 do nowej S3, tak? 

 

1660 

01:42:53.292 --> 01:42:57.115 

Bo tak mamy podzielony ten obszar na powiedzmy 

etapy, 

 

1661 

01:42:57.596 --> 01:43:01.399 

to dzisiaj w grę wchodzi tylko to projektowanie. 

 

1662 

01:43:01.499 --> 01:43:04.201 

Szerszy kontekst, o którym Pan mówi. 

 

1663 

01:43:04.241 --> 01:43:07.624 

No on też już, że tak powiem ma odzwierciedlenie w 

pewnych 

 

1664 

01:43:07.644 --> 01:43:10.346 

działaniach, które są chociażby właśnie na poziomie 

wojewódzkim 

 

1665 

01:43:10.406 --> 01:43:11.646 

szykowane. 

 

1666 

01:43:11.687 --> 01:43:13.628 

Nowy przebieg drogi pomiędzy Pomorskim, 

 

1667 

01:43:13.668 --> 01:43:19.892 

a Sulechowem będzie prowadził po stronie 

południowej 

 

1668 

01:43:19.952 --> 01:43:24.457 

Mozowa. Tam ma znajdować się rondo. Przy drodze 

na tak zwany Boryń, tak? 

 

1669 

01:43:24.457 --> 01:43:31.294 

Albo kiedyś Stary Dwór i od tej drogi w kierunku 

centrum miejscowości tą drogą ma 

 

1670 

01:43:31.294 --> 01:43:36.623 

dojść również ciąg pieszo-jezdny. Co oznacza, że 

dojdziemy, praktycznie vis-a-vis z 
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1671 

01:43:36.623 --> 01:43:40.653 

naszą ścieżką będziemy po drugiej stronie drogi, 

będzie pewnie konieczne ustanowienie 

 

1672 

01:43:40.653 --> 01:43:45.906 

przejścia dla pieszych i docelowo tak ta ścieżka 

miałaby się łączyć. W kontekście 

 

1673 

01:43:45.906 --> 01:43:48.480 

naszym rozwojowym, no to ja mogę Państwu 

powiedzieć, że my 

 

1674 

01:43:48.480 --> 01:43:51.041 

patrząc na kolejne etapy, tak? 

 

1675 

01:43:51.081 --> 01:43:54.463 

Zakładamy, że w ramach ZIT-u będą też możliwości 

kolejnych, 

 

1676 

01:43:54.503 --> 01:43:55.943 

może jeszcze powinienem dopowiedzieć. 

 

1677 

01:43:55.983 --> 01:43:59.985 

Mamy zaprojektowane i też na pewno chcemy z 

tych środków dobudować 

 

1678 

01:44:00.045 --> 01:44:03.347 

odcinek wzdłuż Wielkopolski, wyjazd w kierunku 

Kargowej, tak? 

 

1679 

01:44:03.427 --> 01:44:05.888 

Tam gdzie teraz trwają prace z oświetleniem. 

 

1680 

01:44:06.488 --> 01:44:11.054 

Kolejny etap to jest zrobienie ciągu pieszo-jezdnego 

po to, 

 

1681 

01:44:11.074 --> 01:44:13.677 

żeby się wpiąć później w tamte nasze strefowe, tak? 

 

1682 

01:44:13.737 --> 01:44:17.201 

I to jest jakaś też kontynuacja dalej w kierunku 

Łęgowa, 

 

1683 

01:44:17.241 --> 01:44:22.928 

jeśli połączymy drogę strefową w drugim etapie z 

drogą w kierunku Łęgowa. 

 

1684 

01:44:22.968 --> 01:44:25.931 

Natomiast my myślimy też oczywiście o kierunku i to 

potwierdzam jak 

 

1685 

01:44:25.951 --> 01:44:28.493 

gdyby moje słowa sprzed roku. 

 

1686 

01:44:28.533 --> 01:44:31.696 

My myślimy nadal o kierunku Okunina, tak? 

 

1687 

01:44:31.956 --> 01:44:36.901 

Czyli z kolei spięcie z istniejącą ścieżką w Klępsku po 

to, 

 

1688 

01:44:36.961 --> 01:44:41.385 

żeby docelowo spiąć się z czymś nad czym pracuje 

aktualnie gmina 

 

1689 

01:44:41.425 --> 01:44:43.547 

Kargowa, a więc dojściem do Smolna. 

 

1690 

01:44:44.208 --> 01:44:46.770 

Czyli taka perspektywa, jeśli chodzi o ten kierunek. 

 

1691 

01:44:46.810 --> 01:44:49.912 

Natomiast w drugą stronę znowu wracamy do 

Mozowa. 

 

1692 

01:44:50.012 --> 01:44:54.215 

To od tej ścieżki, którą teraz chcemy zaprojektować 

do środka 

 

1693 

01:44:54.255 --> 01:44:58.538 
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miejscowości, w kierunku Kij jest możliwość przez 

pola, 

 

1694 

01:44:58.598 --> 01:44:59.779 

polną drogą, czyli właśnie tam, 

 

1695 

01:44:59.819 --> 01:45:03.161 

gdzie powiedzmy za przystankiem odbijamy w 

prawo jest możliwość 

 

1696 

01:45:03.201 --> 01:45:05.663 

prowadzenia ścieżki do miejscowości Kije. 

 

1697 

01:45:05.703 --> 01:45:08.485 

I gdyby tak, to że tak powiem się udało, 

 

1698 

01:45:09.205 --> 01:45:13.008 

no to będziemy już mieli naprawdę bardzo dobrze 

skomunikowaną gminę, 

 

1699 

01:45:13.028 --> 01:45:17.392 

jeśli chodzi o kierunki główne, bo oczywiście 

wyzwaniem i tu się 

 

1700 

01:45:17.432 --> 01:45:19.814 

z Panem Piotrem zgodzę. 

 

1701 

01:45:19.874 --> 01:45:25.959 

Jeszcze było to tematem rozmowy również na 

komisji i na, 

 

1702 

01:45:25.999 --> 01:45:28.581 

chociaż nie, chyba nawet na spotkaniu 

niekoniecznie na komisji 

 

1703 

01:45:29.041 --> 01:45:36.367 

kwestii przedłużenia ciągu pieszo-jezdnego od ulicy 

Piaskowej 

 

1704 

01:45:36.407 --> 01:45:37.928 

do Południowej. 

 

1705 

01:45:37.949 --> 01:45:42.813 

Czyli to przejście wzdłuż Sulechówki. Tak. 

 

1706 

01:45:42.853 --> 01:45:44.475 

Proszę pamiętać, że też kolejnym etapem, 

 

1707 

01:45:44.515 --> 01:45:48.179 

który gdzieś tam sobie projektujemy jest 

przedłużenie później dalej 

 

1708 

01:45:48.239 --> 01:45:53.384 

w kierunku za Podgrodziem, w kierunku tego 

przejścia pod Eskom, 

 

1709 

01:45:53.705 --> 01:45:56.447 

kierunek nowej stacji, stacji paliw, tak? 

 

1710 

01:45:57.208 --> 01:45:59.629 

Której nazwy nie wymienię, by nie reklamować, 

 

1711 

01:45:59.689 --> 01:46:01.109 

ale wiemy, wiemy o którą chodzi. 

 

1712 

01:46:01.149 --> 01:46:06.490 

Więc w praktyce to jest też pomysł na przedłużenie 

tego ciągu 

 

1713 

01:46:06.550 --> 01:46:09.111 

w samym, w samym Sulechowie. 

 

1714 

01:46:09.151 --> 01:46:13.391 

Z oczywistych powodów Szanowni Państwo, no też 

to powiem, 

 

1715 

01:46:13.431 --> 01:46:15.812 

na pewno nie uda nam się takie, takie prawdziwe, 

 

1716 

01:46:15.872 --> 01:46:18.793 

prawdziwa strzała przez całe miasto, 

 

1717 
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01:46:18.833 --> 01:46:22.433 

która bezkolizyjnie pozwoli rowerzystom przejechać. 

 

1718 

01:46:22.473 --> 01:46:25.334 

Z prostej przyczyny, no my mamy już tak 

zurbanizowany teren, 

 

1719 

01:46:26.174 --> 01:46:31.900 

że będzie to wymagało raczej cięcia odcinków, 

 

1720 

01:46:31.960 --> 01:46:35.224 

nawet jeśli będą dodatkowo w mieście przestawać 

albo kierunkowania 

 

1721 

01:46:35.244 --> 01:46:38.647 

ruchu poprzez takie systemy zastępcze. Tak? 

 

1722 

01:46:38.687 --> 01:46:43.092 

No ale będzie chyba trudno z tego inaczej wybrnąć. 

 

1723 

01:46:43.612 --> 01:46:49.975 

Na pewno też w trakcie prac, które są zaplanowane 

na odcinku drogi 

 

1724 

01:46:50.055 --> 01:46:55.077 

przez Kruszynę - Trzebiechów jest zaplanowane 

prace przy chodnikach 

 

1725 

01:46:55.117 --> 01:46:59.298 

i ścieżkach, natomiast też podkreślę w 

miejscowości. 

 

1726 

01:46:59.358 --> 01:47:01.639 

Wiemy, że z różnych powodów, których już bym nie 

chciał teraz 

 

1727 

01:47:01.679 --> 01:47:05.681 

rozwijać na tą chwilę budowa ścieżki pomiędzy 

Sulechowem, 

 

1728 

01:47:05.701 --> 01:47:08.382 

a Trzebiechowem jest tylko i wyłącznie nadal 

marzeniem. 

 

1729 

01:47:09.569 --> 01:47:12.591 

- To jeszcze tylko dopytam. To ile w budżecie 

planujemy przeznaczyć w... 

 

1730 

01:47:12.671 --> 01:47:15.153 

- Myślę, że część z zadań na pewno planujemy już w 

budżecie. 

 

1731 

01:47:15.373 --> 01:47:17.494 

- Ale kwota na dokumentację. 

 

1732 

01:47:17.895 --> 01:47:18.955 

- 300 tysięcy mamy zapisane. 

 

1733 

01:47:18.996 --> 01:47:22.138 

To macie Państwo, bo Państwo macie to w budżecie 

już tak na dobrą 

 

1734 

01:47:22.158 --> 01:47:23.479 

sprawę od dwóch lat. 

 

1735 

01:47:23.519 --> 01:47:29.062 

To jest rok 2022 i 2023, kiedy zapisywaliśmy tylko z 

tych przyczyn, 

 

1736 

01:47:29.082 --> 01:47:30.123 

o których mówiłem, tak? 

 

1737 

01:47:30.163 --> 01:47:33.405 

Żeby ostatecznie ustalić jak będzie przebieg możliwy 

 

1738 

01:47:33.446 --> 01:47:35.587 

do zrealizowania. Tylko dlatego wcześniej tego nie 

ogłosiliśmy. 

 

1739 

01:47:36.928 --> 01:47:39.089 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

1740 
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01:47:39.129 --> 01:47:40.390 

więc przechodzimy do głosowania. 

 

1741 

01:47:40.430 --> 01:47:43.172 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 

 

1742 

01:47:43.212 --> 01:47:53.474 

druk numer 887. 

 

1743 

01:47:53.474 --> 01:47:54.915 

Za 21 radnych. 

 

1744 

01:47:54.975 --> 01:47:56.895 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1745 

01:47:57.035 --> 01:47:59.856 

Zanim ogłoszę przerwę to jeszcze tylko przypomnę, 

 

1746 

01:47:59.896 --> 01:48:04.178 

że Pani Sołtys tutaj dla nas przygotowała trzy pyszne 

torty, 

 

1747 

01:48:04.218 --> 01:48:09.399 

także zapraszam wszystkich Państwa w imieniu Pani 

Sołtys 

 

1748 

01:48:09.439 --> 01:48:12.760 

na spróbowanie tych tortów i ogłaszam przerwę do 

której godziny? 

 

1749 

01:48:16.081 --> 01:48:17.302 

Do dziesiątej, tak? 

 

1750 

01:48:17.322 --> 01:48:20.822 

Przerwa do dziesiątej. 

 

1751 

02:03:50.627 --> 02:03:53.750 

Bardzo proszę Państwa radnych już o zajęcie miejsc. 

 

1752 

02:04:03.859 --> 02:04:07.763 

Wznawiam obrady VI sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie IX kadencji. 

 

1753 

02:04:07.783 --> 02:04:10.025 

Jesteśmy w punkcie ósmym. 

 

1754 

02:04:10.085 --> 02:04:13.608 

Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz udzielenie 

odpowiedzi. 

 

1755 

02:04:14.477 --> 02:04:18.980 

Więc najpierw zapytam, czy ktoś z sołtysów chciałby 

zadać pytanie, 

 

1756 

02:04:19.020 --> 02:04:21.201 

więc prosimy się zgłaszać po kolei. 

 

1757 

02:04:21.221 --> 02:04:24.463 

Panie Bartku, bardzo prosimy o mikrofon. 

 

1758 

02:04:29.416 --> 02:04:31.958 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado. 

 

1759 

02:04:31.998 --> 02:04:35.000 

Tutaj dużo na sesji mówi się o oszczędnościach, 

 

1760 

02:04:35.040 --> 02:04:36.761 

o pieniądzach, o wydatkach i tak dalej. 

 

1761 

02:04:36.801 --> 02:04:39.182 

Chciałbym, żeby gmina przychyliła się do rady i się 

przychyli 

 

1762 

02:04:39.202 --> 02:04:41.104 

do tego, żeby szukać oszczędności tam, 

 

1763 

02:04:41.124 --> 02:04:43.665 

gdzie realnie można je znaleźć. 

 

1764 
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02:04:43.705 --> 02:04:46.787 

To znaczy sprawą bulwersującą jest nie tylko myślę 

w mojej 

 

1765 

02:04:46.807 --> 02:04:49.969 

miejscowości, ale też w innych, że przyjeżdżają firmy 

na polecenie 

 

1766 

02:04:50.009 --> 02:04:51.870 

sołtysa do wycinania gałęzi, do łatania dziur, 

 

1767 

02:04:52.851 --> 02:04:55.393 

przyjeżdżają i przyjeżdżają, robią nawrotkę, 

 

1768 

02:04:55.413 --> 02:04:57.114 

wracają po prostu. Mam konkretne przykłady, 

 

1769 

02:04:57.134 --> 02:04:59.916 

gdzie cztery razy przyjeżdżali do wycięcia gałęzi przy 

latarni 

 

1770 

02:04:59.936 --> 02:05:02.297 

i za czwartym razem dopiero udało się to zrobić. 

 

1771 

02:05:02.337 --> 02:05:05.740 

Dlaczego nie może być tak, że sołtys kontroluje 

wykonaną pracę 

 

1772 

02:05:05.800 --> 02:05:08.041 

na zlecenie gminne, o którą prosi i mówi, 

 

1773 

02:05:08.101 --> 02:05:11.563 

czy ta praca została wykonana, tylko to jest bez 

żadnej kontroli 

 

1774 

02:05:11.603 --> 02:05:15.946 

i w moim odczuciu te pieniądze po prostu płyną 

niepotrzebnie z kasy 

 

1775 

02:05:15.986 --> 02:05:18.568 

gminy za prace, które po prostu nie są wykonywane. 

 

1776 

02:05:18.648 --> 02:05:20.629 

Dlatego, no tutaj zwracam uwagę, 

 

1777 

02:05:20.669 --> 02:05:23.431 

bo tak jak powiedziałem mieszkańców to naprawdę 

bulwersuje taka 

 

1778 

02:05:23.451 --> 02:05:24.952 

sytuacja, że proszą. 

 

1779 

02:05:25.012 --> 02:05:27.633 

Potem sołtys odbiera telefony od mieszkańców, 

 

1780 

02:05:27.653 --> 02:05:30.115 

że dlaczego, że była firma, dlaczego sytuacja jest 

niezrobiona. 

 

1781 

02:05:30.175 --> 02:05:34.117 

Sołtysi czy inni mieszkańcy lub radni zgłaszają to do 

gminy i dalej 

 

1782 

02:05:34.157 --> 02:05:35.158 

problem nie jest rozwiązany. 

 

1783 

02:05:35.198 --> 02:05:37.379 

I tak mam konkretne przykłady, gdzie czekamy już 

ponad pół roku 

 

1784 

02:05:37.399 --> 02:05:40.221 

na przykład na wycięcie korzenia, który jest dla nas 

problematyczny 

 

1785 

02:05:40.241 --> 02:05:41.542 

we wiosce. Teraz przyjdzie duża woda. 

 

1786 

02:05:42.522 --> 02:05:44.582 

Jest dojazd dołem, jest dojazd górą, 

 

1787 

02:05:44.602 --> 02:05:45.763 

gdzie jest ten korzeń. 
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1788 

02:05:45.803 --> 02:05:47.883 

Jak dołem zaleje woda teraz wysoki stan odry, 

 

1789 

02:05:48.383 --> 02:05:50.484 

to Straż Pożarna górą do tych domów nie dojedzie, 

 

1790 

02:05:50.504 --> 02:05:53.064 

dlatego że jest wąski przez właśnie ten korzeń 

akacjowy. 

 

1791 

02:05:53.604 --> 02:05:56.905 

Są latarnie pozarastane, gdzie trzeba prosić po kilka 

razy, 

 

1792 

02:05:56.945 --> 02:05:59.105 

żeby wyciąć i te prace nie są wykonywane, 

 

1793 

02:05:59.185 --> 02:06:01.726 

ale firmy się we wiosce pojawiają, także nie wydaje 

mi się, 

 

1794 

02:06:01.746 --> 02:06:02.926 

żeby one za darmo przejeżdżały. 

 

1795 

02:06:03.006 --> 02:06:05.066 

Faktury pewnie do gminy i to gmina płaci, 

 

1796 

02:06:05.106 --> 02:06:08.267 

ale nie ma w tym żadnej kontroli, czy te prace 

zostały faktycznie 

 

1797 

02:06:08.287 --> 02:06:09.987 

wykonane, żeby te pieniądze zapłacić firmom. 

 

1798 

02:06:10.427 --> 02:06:14.485 

Dlatego taki mój apel jako sołtysa, no i myślę, że 

mieszkańców też nie tylko mojej 

 

1799 

02:06:14.485 --> 02:06:19.525 

wioski, żeby zrobić coś albo, żeby na sołtysów tą 

odpowiedzialność zrzucić, żeby 

 

1800 

02:06:19.525 --> 02:06:24.732 

zatwierdzili wykonaną pracę na terenie gminy. Albo 

będzie myślę też, że tańsze rozwiązanie 

 

1801 

02:06:24.732 --> 02:06:28.101 

niż płacić 5 razy za tą samą robotę, zatrudnić osobę, 

która będzie po prostu kontrolowała 

 

1802 

02:06:28.101 --> 02:06:32.544 

prace, które są wykonane na rzecz gminy czy zostały 

faktycznie wykonane, żeby, 

 

1803 

02:06:32.544 --> 02:06:34.945 

no żeby nie wydawać tych pieniędzy, bo to można, 

 

1804 

02:06:35.005 --> 02:06:37.126 

ma to swoje określenie, nie chcę ostrych słów 

używać. 

 

1805 

02:06:37.266 --> 02:06:39.727 

Niemniej jednak, no jest to sprawa bulwersująca. 

 

1806 

02:06:39.767 --> 02:06:40.827 

Dziękuję bardzo. 

 

1807 

02:06:40.887 --> 02:06:45.309 

- Dziękuję. I tak widzę, że mamy od razu ad vocem i 

pytanie, 

 

1808 

02:06:45.349 --> 02:06:47.510 

pytanie, odpowiedź Panie Burmistrzu, czy? 

 

1809 

02:06:47.750 --> 02:06:50.611 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu od razu, tak? 

 

1810 

02:06:50.631 --> 02:06:53.012 

- Znaczy odpowiadając najkrócej Panie Sołtysie, 

 

1811 

02:06:53.052 --> 02:06:54.953 

nawet gdyby przyjechali 10 razy, płacimy raz. 
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1812 

02:06:56.233 --> 02:06:58.895 

Nie ma takiej możliwości, że faktura dotyczy tego 

samego, 

 

1813 

02:06:58.935 --> 02:07:02.358 

bo jest to mówiąc wprost zlecone i jest wyceniona 

usługa. 

 

1814 

02:07:02.438 --> 02:07:04.699 

A jeśli firmę stać na to, żeby przyjeżdżać trzy razy, 

 

1815 

02:07:04.719 --> 02:07:07.241 

jest niezorientowana, niezorganizowana. 

 

1816 

02:07:07.261 --> 02:07:10.183 

To tak na dobrą sprawę działa to na jej niekorzyść. 

 

1817 

02:07:10.223 --> 02:07:12.185 

Nie ma możliwości płacenia kilkukrotnie. 

 

1818 

02:07:13.506 --> 02:07:16.528 

A rozliczamy za wykonaną usługę. 

 

1819 

02:07:16.568 --> 02:07:19.270 

Konkretną, nie liczbę przejazdów. 

 

1820 

02:07:21.635 --> 02:07:22.998 

- Dziękuję. 

 

1821 

02:07:23.058 --> 02:07:25.522 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar ad vocem, 

tak? 

 

1822 

02:07:29.227 --> 02:07:31.329 

- Tutaj sołtys w sumie, bo w tym zakresie Szanowni 

Państwo. 

 

1823 

02:07:31.389 --> 02:07:34.671 

To co tutaj Pan Sołtys przed chwilą powiedział, 

znaczy mam na myśli 

 

1824 

02:07:34.731 --> 02:07:38.574 

sołtysa, sołtysa, nie sołtysa, burmistrza. 

 

1825 

02:07:38.614 --> 02:07:42.458 

Zgadza się. Myśmy jako komisja jeszcze do spraw 

wsi podczas wizyt 

 

1826 

02:07:42.518 --> 02:07:45.900 

i to nie jest, jakby nie jest temat poruszany po raz 

pierwszy. 

 

1827 

02:07:45.940 --> 02:07:49.843 

Była prośba wydyskutowana tutaj z urzędem kilka 

lat temu, 

 

1828 

02:07:49.903 --> 02:07:54.327 

żeby był kontakt firm wykonawczych z sołtysami. 

 

1829 

02:07:54.367 --> 02:07:56.409 

Mówię o takich pracach właśnie typowo 

porządkowych, 

 

1830 

02:07:56.449 --> 02:08:00.932 

czasami jak są remonty chodników, żeby sołtys był 

tą osobą może 

 

1831 

02:08:00.992 --> 02:08:02.733 

nie tyle jakby ostatecznie odbierającą, 

 

1832 

02:08:02.753 --> 02:08:05.836 

no bo też rozumiem, że jest pracownik gminy 

odpowiedzialny za to. 

 

1833 

02:08:05.856 --> 02:08:08.558 

Natomiast w porozumieniu telefon Panie Sołtysie, 

 

1834 

02:08:08.598 --> 02:08:11.160 

Pani Sołtys, jest tutaj chodnik zrobiony, 

 

1835 

02:08:11.200 --> 02:08:12.260 
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to proszę podjechać. 

 

1836 

02:08:12.300 --> 02:08:13.802 

Czy drzewo wycięte w taki sposób, 

 

1837 

02:08:14.242 --> 02:08:15.423 

że mieszkańcom to odpowiada. 

 

1838 

02:08:15.923 --> 02:08:18.525 

No i jakby wspólnie, działajmy wspólnie w tym 

zakresie, 

 

1839 

02:08:18.565 --> 02:08:20.566 

bo faktycznie takie sytuacje się zdarzają, 

 

1840 

02:08:20.586 --> 02:08:23.088 

więc ja też jako sołtys też będę tego pilnował, 

 

1841 

02:08:23.128 --> 02:08:26.791 

natomiast jakby z racji tego, że jestem również w 

Komisji ds. 

 

1842 

02:08:26.911 --> 02:08:30.594 

Wsi to podnosimy ten temat któryś raz z kolei. 

 

1843 

02:08:30.634 --> 02:08:34.096 

Bardzo dziękuję za pomoc w tej kwestii. Dzięki. 

 

1844 

02:08:38.075 --> 02:08:41.896 

- Dziękuje. Pan Piotr Bodnar, Pan Sołtys Piotr Bodnar 

podkreślił jedną 

 

1845 

02:08:41.956 --> 02:08:44.657 

rzecz, że mówił o posiedzeniu objazdowym Komisji 

ds. 

 

1846 

02:08:44.677 --> 02:08:49.199 

Wsi. Tam rzeczywiście dużo uwag od sołtysów 

zbieramy i taka refleksja 

 

1847 

02:08:49.259 --> 02:08:50.359 

na szybko. 

 

1848 

02:08:50.399 --> 02:08:51.659 

Panie Burmistrzu, oczywiście ja rozumiem, 

 

1849 

02:08:51.699 --> 02:08:53.180 

że Pan Burmistrz czasami nie ma czasu, 

 

1850 

02:08:53.220 --> 02:08:54.340 

ale mamy zastępców. 

 

1851 

02:08:54.400 --> 02:08:57.081 

Może warto, bo tak było jak tutaj pytam, 

 

1852 

02:08:57.121 --> 02:09:00.062 

gdzieś tam kiedyś ktoś z urzędu zawsze z nami 

jeździł na te 

 

1853 

02:09:00.102 --> 02:09:02.423 

objazdówki. Może warto do tego wrócić na 

przykład. 

 

1854 

02:09:03.083 --> 02:09:06.164 

Pan radny, Pan Burmistrz przepraszam Wojciech 

Szefner może by się 

 

1855 

02:09:06.224 --> 02:09:07.324 

z nami przejechał. 

 

1856 

02:09:07.364 --> 02:09:12.066 

Wtedy będzie zawsze i władza uchwałodawcza i 

wykonawcza obecna 

 

1857 

02:09:12.106 --> 02:09:15.227 

na miejscu. Wtedy łatwiej będzie dyskutować o 

takich problemach, 

 

1858 

02:09:15.247 --> 02:09:17.948 

które gdzieś tam były zgłaszane i wtedy na sesji 

może nie będzie 

 

1859 
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02:09:17.968 --> 02:09:20.212 

trzeba ich zgłaszać, nie? 

 

1860 

02:09:20.252 --> 02:09:22.593 

Pan radny, Pan Sołtys Wiesław Kołakowski, 

 

1861 

02:09:22.633 --> 02:09:23.974 

bardzo proszę. 

 

1862 

02:09:24.054 --> 02:09:29.178 

- Jako radny tym razem chciałem ad vocem do słów 

Pana Burmistrza 

 

1863 

02:09:29.218 --> 02:09:34.301 

dlatego, że czyszczenie tych lamp to ja zgłaszałem 

na prośbę 

 

1864 

02:09:34.361 --> 02:09:38.684 

ówczesnego członka rady, dzisiejszego Sołtysa Górek 

Małych 

 

1865 

02:09:38.744 --> 02:09:42.107 

i nie do końca jestem pewien czy to było raz płacone 

za usługę 

 

1866 

02:09:42.127 --> 02:09:45.309 

dlatego, że firma, która przyjeżdżała zawsze coś 

zrobiła. 

 

1867 

02:09:46.235 --> 02:09:48.976 

Przyjechali z koszem, wycięli koło samej lampy, 

 

1868 

02:09:49.136 --> 02:09:50.516 

czyli usługa wykonana. 

 

1869 

02:09:50.576 --> 02:09:52.397 

Pewnie poszła faktura. 

 

1870 

02:09:52.437 --> 02:09:54.317 

Okazuje się, że to nie załatwiało sprawy. 

 

1871 

02:09:54.397 --> 02:09:56.157 

Znowu ponaglenie poszło. 

 

1872 

02:09:56.197 --> 02:09:58.418 

Przyjechali drugi raz, wycięli więcej, 

 

1873 

02:09:58.498 --> 02:10:00.638 

ale nie wycięli znowu tego co trzeba. 

 

1874 

02:10:00.658 --> 02:10:03.399 

Dopiero za którymś razem wycięli te gałęzie, 

 

1875 

02:10:03.459 --> 02:10:07.460 

także podejrzewam, że za każdym razem była 

faktura. Dziękuję. 

 

1876 

02:10:13.011 --> 02:10:15.494 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz 

Wojciech Szefner. 

 

1877 

02:10:15.815 --> 02:10:18.739 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

1878 

02:10:18.759 --> 02:10:22.945 

W związku z tym, że akurat wydział bezpośrednio 

podlega podemnie, 

 

1879 

02:10:22.985 --> 02:10:26.591 

jak i mam też bezpośredni nadzór również nad 

SuPeKom-em, 

 

1880 

02:10:26.651 --> 02:10:28.672 

to powiem w ten sposób. 

 

1881 

02:10:28.692 --> 02:10:31.654 

Jeśli chodzi o wspólne wyjazdy jak najbardziej. 

 

1882 

02:10:31.714 --> 02:10:32.754 

Ja tutaj nie widzę problemu. 

 

1883 

02:10:32.774 --> 02:10:36.476 
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Jako członek w poprzedniej kadencji komisji dość 

również z Państwem 

 

1884 

02:10:36.516 --> 02:10:40.557 

uczęszczałem po naszych sołectwach, także tu nie 

widzę najmniejszego 

 

1885 

02:10:40.597 --> 02:10:42.618 

problemu. Jeśli chodzi o zlecanie zadań, 

 

1886 

02:10:42.658 --> 02:10:47.180 

bezpośredni nadzór i wytyczne, które przebiegają 

przez Wydział 

 

1887 

02:10:47.200 --> 02:10:49.561 

Ochrony Środowiska i Zieleni to jest Pan Sławomir 

Dzieża, 

 

1888 

02:10:49.601 --> 02:10:53.364 

do którego należy zgłaszać tego typu zlecenia i tak 

dalej. 

 

1889 

02:10:53.404 --> 02:10:56.446 

Pan Sławek bezpośredni nadzór sprawuje nad 

zadaniami, 

 

1890 

02:10:56.466 --> 02:11:00.250 

które są do wykonania. 

 

1891 

02:11:00.290 --> 02:11:02.451 

Ja oczywiście porozmawiam. 

 

1892 

02:11:02.511 --> 02:11:05.314 

Postaram się, żeby tą komunikację jeszcze 

usprawnić. 

 

1893 

02:11:05.354 --> 02:11:07.676 

Pamiętam również tę dyskusję sprzed kilku lat. 

 

1894 

02:11:07.716 --> 02:11:12.980 

To co Pan radny Sołtys Piotr Bodnar przed sekundką 

powiedział. 

 

1895 

02:11:13.020 --> 02:11:16.363 

Z tego co pamiętam to również była dyskusja nad 

tym kruszywem szeroko 

 

1896 

02:11:16.423 --> 02:11:17.924 

pojętym i tak dalej. 

 

1897 

02:11:17.944 --> 02:11:20.386 

Myślę, że to jest kwestia tylko komunikacji. 

 

1898 

02:11:20.446 --> 02:11:23.848 

Raz jeszcze chciałbym podkreślić, że Pan Sławek 

bardzo restryktywnie 

 

1899 

02:11:23.888 --> 02:11:25.049 

podchodzi do tematu. 

 

1900 

02:11:25.069 --> 02:11:27.831 

Jeżeli jest zlecone zadanie, to nierzadko jest tak, 

 

1901 

02:11:27.871 --> 02:11:30.633 

że albo są zdjęcia, albo Pan Sławek bezpośrednio z 

Panem Leszkiem 

 

1902 

02:11:30.693 --> 02:11:34.135 

i z pracownikami w tych wielu, wielu lokalizacjach 

również się 

 

1903 

02:11:34.195 --> 02:11:35.816 

pojawia. Natomiast Szanowni Państwo, 

 

1904 

02:11:35.856 --> 02:11:39.538 

bardzo proszę wziąć pod uwagę jeszcze jeden 

aspekt, 

 

1905 

02:11:39.578 --> 02:11:41.680 

jak wpływa do nas na przykład prośba, 

 

1906 

02:11:41.740 --> 02:11:44.691 

żeby przyciąć, usunąć dwa krzewy, 
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1907 

02:11:44.711 --> 02:11:46.472 

dwa drzewa, to nierzadko jest tak, 

 

1908 

02:11:46.512 --> 02:11:48.592 

że my tą usługę oczywiście zlecamy, 

 

1909 

02:11:48.632 --> 02:11:51.713 

a dodatkowo na miejscu wychodzi, że poza tymi 

drzewami jeszcze trzy 

 

1910 

02:11:51.753 --> 02:11:53.893 

te i jeszcze cztery te i pięć krzewów. 

 

1911 

02:11:53.933 --> 02:11:55.254 

I z tego być może się rodzi to, 

 

1912 

02:11:55.294 --> 02:11:57.654 

że ten zakres jest dużo większy. 

 

1913 

02:11:57.694 --> 02:12:01.955 

My chcielibyśmy z Państwem też tą dyskusję szerszą 

przeprowadzić 

 

1914 

02:12:01.995 --> 02:12:04.096 

o środkach w budżecie, które mamy na tego typu 

usługi, 

 

1915 

02:12:04.136 --> 02:12:06.976 

bo Państwo doskonale zdają sobie sprawę jakie 

środki mamy 

 

1916 

02:12:07.016 --> 02:12:09.517 

zabudżetowane, jak to wygląda, jeśli chodzi o 

umowę o utrzymanie 

 

1917 

02:12:09.577 --> 02:12:10.877 

czystości i tak dalej. 

 

1918 

02:12:10.897 --> 02:12:13.079 

Ja natomiast oczywiście podtrzymuję. 

 

1919 

02:12:13.119 --> 02:12:15.581 

Porozmawiam z pracownikami, z wydziałem i z 

SuPeKom-em, 

 

1920 

02:12:15.621 --> 02:12:17.723 

jeśli chodzi o poprawę tej komunikacji, 

 

1921 

02:12:17.743 --> 02:12:21.786 

jak i te wszystkie aspekty, które zostały tutaj przez 

Państwa radnych 

 

1922 

02:12:21.826 --> 02:12:23.187 

i Państwa Sołtysów podniesione. 

 

1923 

02:12:23.207 --> 02:12:24.468 

Dziękuję bardzo. 

 

1924 

02:12:24.528 --> 02:12:26.009 

- Dziękuję. 

 

1925 

02:12:26.049 --> 02:12:28.932 

Ja tak w międzyczasie dodam, że telewizja nas 

odwiedziła. 

 

1926 

02:12:28.972 --> 02:12:34.636 

Będziemy nagrywani nie tylko przez nasze 

urządzenia, 

 

1927 

02:12:34.656 --> 02:12:36.698 

ale również telewizja TVP 3 Gorzów, tak? 

 

1928 

02:12:38.308 --> 02:12:39.348 

Serdecznie witamy. 

 

1929 

02:12:39.388 --> 02:12:45.370 

Bardzo proszę Pan Wiesław Kołakowski ad vocem. 

 

1930 

02:12:45.470 --> 02:12:52.052 

- Chciałbym jeszcze uzupełnić sprawę tych spraw 

tego korzenia, 
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1931 

02:12:52.072 --> 02:12:54.533 

o którym mówił sołtys. 

 

1932 

02:12:54.613 --> 02:12:57.894 

Ja zgłaszałem kilkukrotnie ten korzeń w Górkach 

Małych. 

 

1933 

02:12:57.934 --> 02:13:01.415 

Nawet byliśmy z pracownikiem gminy i z 

pracownikami SuPeKom-u. 

 

1934 

02:13:02.797 --> 02:13:06.141 

No efekt jest taki, że korzeń dalej stoi. 

 

1935 

02:13:06.182 --> 02:13:09.266 

Mówiliśmy wówczas o groźbie powodzi i o tym, 

 

1936 

02:13:09.366 --> 02:13:13.072 

że tam nie będzie można dojechać w razie jakiegoś 

zagrożenia 

 

1937 

02:13:13.132 --> 02:13:14.754 

pożarowego. 

 

1938 

02:13:14.774 --> 02:13:15.896 

Straż nie dojedzie, po prostu się spali. 

 

1939 

02:13:17.257 --> 02:13:18.698 

To jest jedna rzecz. 

 

1940 

02:13:18.778 --> 02:13:22.941 

Druga rzecz, śmieciarka, która tam dociera do tych 

posesji, 

 

1941 

02:13:23.041 --> 02:13:29.486 

ona od dołu wjeżdża tyłem, żeby odebrać odpady. 

 

1942 

02:13:29.566 --> 02:13:31.788 

No droga się niszczy, którą wjeżdżają pod górę, 

 

1943 

02:13:31.848 --> 02:13:33.429 

bo tam jest dosyć stromo. 

 

1944 

02:13:33.549 --> 02:13:39.653 

Nie może wjechać od tej strony, bo od drugiej tylko 

jest dojazd. 

 

1945 

02:13:39.693 --> 02:13:42.715 

Kwestia jeszcze taka troszeczkę dziwna, 

 

1946 

02:13:42.775 --> 02:13:44.777 

sprawa współpracy między wydziałami. 

 

1947 

02:13:45.397 --> 02:13:49.498 

Rozmawiam z pracownikiem, między wydziałami, 

 

1948 

02:13:49.538 --> 02:13:53.439 

rozmawiam z pracownikiem gminy przy tym 

korzeniu i mówię no dobra. 

 

1949 

02:13:53.499 --> 02:13:56.340 

Tutaj korzeń, tam debatują jak go usunąć. 

 

1950 

02:13:56.380 --> 02:13:58.221 

Ja mówię, ale tam dalej jest dziura, 

 

1951 

02:13:58.261 --> 02:13:59.581 

którą trzeba zasypać. 

 

1952 

02:13:59.621 --> 02:14:02.162 

Nie, nie, to już się inny wydział zajmuje. 

 

1953 

02:14:02.202 --> 02:14:05.903 

Bardzo możliwe, że na interwencję przyjechałaby ta 

sama firma, 

 

1954 

02:14:05.963 --> 02:14:09.084 

ten sam wykonawca, ale przyjedzie raz usunąć 

korzeń, 

 

1955 
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02:14:09.144 --> 02:14:10.544 

drugi raz zasypać dziurę. 

 

1956 

02:14:10.684 --> 02:14:12.965 

No jakoś to trochę tak dziwnie wygląda. 

 

1957 

02:14:14.518 --> 02:14:18.780 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan Sołtys Roman 

Wilczyński się zgłasza. 

 

1958 

02:14:19.020 --> 02:14:20.101 

Panie Sołtysie bardzo proszę. 

 

1959 

02:14:21.001 --> 02:14:22.542 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1960 

02:14:22.562 --> 02:14:24.603 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

1961 

02:14:24.823 --> 02:14:28.945 

Korzystając, że wicestarosta jest tutaj dzisiaj na 

spotkaniu, 

 

1962 

02:14:28.985 --> 02:14:30.546 

Agnieszka Szeląg. 

 

1963 

02:14:30.586 --> 02:14:33.367 

Mam pytanie i do burmistrza, i do Pani Agnieszki w 

sumie, 

 

1964 

02:14:33.407 --> 02:14:41.211 

bo w miejscowości Kije na odcinku Szabliska - 

Pomorsko. 

 

1965 

02:14:41.231 --> 02:14:47.687 

Tam przepływa rzeka Jabłonna, która nie płynie pod 

drogą, 

 

1966 

02:14:47.747 --> 02:14:51.149 

tylko nad drogą. 

 

1967 

02:14:51.209 --> 02:14:55.232 

Płynie po prostu górą nawierzchni. 

 

1968 

02:14:55.292 --> 02:14:59.335 

Problem zgłaszany już od dawien dawna i dalej 

problem jest. 

 

1969 

02:15:00.112 --> 02:15:04.014 

Moim zdaniem to nie jest zadanie Pani Kierownik 

Magdy, 

 

1970 

02:15:04.074 --> 02:15:09.537 

żeby tam latać w gumowcach i odtykać przepusty 

czy nie wiadomo co tam robić. 

 

1971 

02:15:09.577 --> 02:15:12.158 

Trzeba zająć się chyba głębiej do tego, 

 

1972 

02:15:12.218 --> 02:15:17.120 

żeby to zrobić, bo w innym miejscu już jest taka 

dosyć spora dziura. 

 

1973 

02:15:17.160 --> 02:15:19.461 

Jak tam przyjadą samochody z lasu zaraz, 

 

1974 

02:15:19.481 --> 02:15:21.622 

będą wozić drewno. 

 

1975 

02:15:21.662 --> 02:15:24.064 

Okaże się, że się ta droga rozjedzie całkiem i w ogóle 

będzie 

 

1976 

02:15:24.084 --> 02:15:25.340 

nieprzejezdna. 

 

1977 

02:15:25.380 --> 02:15:28.622 

No, bo jeżeli woda górą płynie, no to cały teren już 

jest tak 

 

1978 

02:15:28.822 --> 02:15:31.923 

nasiąknięty jak gąbka. 
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1979 

02:15:31.943 --> 02:15:34.924 

Nie idzie tam w ogóle naprawdę coś z tym zrobić, 

 

1980 

02:15:34.964 --> 02:15:41.167 

żeby udrożnić te przepusty, żeby ta woda po prostu 

płynęła tym co 

 

1981 

02:15:41.207 --> 02:15:42.568 

powinna płynąć, a nie górą drogi. 

 

1982 

02:15:44.395 --> 02:15:46.817 

Drugie, drugie pytanie to jest, 

 

1983 

02:15:46.857 --> 02:15:51.680 

bo tam już jest w Kijach na ulicy Truskawkowej, 

 

1984 

02:15:51.700 --> 02:15:52.940 

Malinowej i Jarzynowej. 

 

1985 

02:15:53.000 --> 02:15:55.482 

Już jest tam widzę na ukończeniu te lampy. 

 

1986 

02:15:56.359 --> 02:16:00.041 

I tam jest część drogi powiatowej, część drogi 

gminnej. 

 

1987 

02:16:00.081 --> 02:16:03.863 

I dużo lamp jest tak, że będą w krzakach, 

 

1988 

02:16:03.903 --> 02:16:07.766 

po prostu w drzewach, żeby tam usunąć po prostu 

te krzaki, 

 

1989 

02:16:07.806 --> 02:16:11.508 

wykarczować, poprzycinać gałęzie, żeby te lampy po 

prostu spełniały 

 

1990 

02:16:11.568 --> 02:16:16.771 

swoje, swoją powinność, żeby świeciły na drogę, 

 

1991 

02:16:16.831 --> 02:16:20.633 

a nie żeby tam zaciemniały je gałęzie czy krzaki. 

 

1992 

02:16:20.713 --> 02:16:22.314 

Dziękuję bardzo. 

 

1993 

02:16:22.334 --> 02:16:23.935 

- Dziękuję. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1994 

02:16:25.075 --> 02:16:27.597 

- Właściwie częściowo Pan Roman Wilczyński już 

sobie odpowiedział, 

 

1995 

02:16:27.657 --> 02:16:32.660 

bo doskonale zdaję sobie sprawę, że my 

wielokrotnie przekazywaliśmy 

 

1996 

02:16:32.700 --> 02:16:34.482 

informacji, że moi pracownicy byli na miejscu. 

 

1997 

02:16:34.522 --> 02:16:35.903 

Myślę o Jabłonnej, tak? 

 

1998 

02:16:35.943 --> 02:16:39.225 

I o tym przepuście i nawet, że tak powiem wykonali 

pewne czynności 

 

1999 

02:16:39.285 --> 02:16:42.047 

wokół tego zadania, natomiast sama droga 

powiatowa, 

 

2000 

02:16:42.087 --> 02:16:46.150 

nie możemy ingerować my w przepust pod drogą. 

 

2001 

02:16:46.190 --> 02:16:48.491 

Natomiast też kontaktowaliśmy się oczywiście z 

Wodami Polskimi, 

 

2002 

02:16:48.531 --> 02:16:52.494 

które w naszej ocenie też na Jabłonnej muszą 

wykonać pracę już 
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2003 

02:16:52.534 --> 02:16:54.196 

nie w tym miejscu, tylko kawałek dalej, 

 

2004 

02:16:54.256 --> 02:16:58.099 

aby udrożnić tak naprawdę regularny i 

bezproblemowy spływ wody 

 

2005 

02:16:58.139 --> 02:17:00.001 

w tamtym miejscu. 

 

2006 

02:17:00.061 --> 02:17:02.963 

Natomiast tutaj proszę przyjąć wprost po 

zakończonej inwestycji 

 

2007 

02:17:03.003 --> 02:17:08.468 

w zakresie lamp, instalacji lamp nie tylko w tej 

lokalizacji, 

 

2008 

02:17:08.488 --> 02:17:13.352 

że tak powiem będzie przegląd i będzie 

usunięcie tego co jest na naszym pasie drogowym. 

 

2009 

02:17:15.952 --> 02:17:18.934 

- Dziękuję. Przypominam, że jesteśmy w punkcie 

zapytania sołtysów 

 

2010 

02:17:18.974 --> 02:17:20.516 

i mieszkańców, dlatego Pani Krystyno, 

 

2011 

02:17:20.596 --> 02:17:22.337 

czy w następnym punkcie powinniśmy się zgłosić? 

 

2012 

02:17:22.397 --> 02:17:23.658 

Czy to jest do tej dyskusji? 

 

2013 

02:17:23.698 --> 02:17:24.779 

Pani Krystyno, bardzo proszę. 

 

2014 

02:17:26.460 --> 02:17:27.661 

Następnym, tak? 

 

2015 

02:17:27.701 --> 02:17:28.842 

Dobrze. Czy z sołtysów ktoś jeszcze? 

 

2016 

02:17:28.902 --> 02:17:30.964 

Tu Pani Sołtys Brzezia koło Sulechowa, 

 

2017 

02:17:31.004 --> 02:17:32.845 

Pani Agnieszka Falenta sygnalizowała mi, 

 

2018 

02:17:32.885 --> 02:17:34.847 

że będzie chciała zabrać głos w dyskusji. 

 

2019 

02:17:34.887 --> 02:17:38.850 

Bardzo proszę. 

 

2020 

02:17:38.890 --> 02:17:40.011 

Ktoś jeszcze będzie chciał z sołtysów? 

 

2021 

02:17:43.470 --> 02:17:47.831 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni i Mieszkańcy. 

 

2022 

02:17:48.031 --> 02:17:52.772 

Jako nowy sołtys zderzyłam się teraz z nowym 

problemem, 

 

2023 

02:17:52.832 --> 02:17:55.573 

takim myślę, że najważniejszym dla naszych 

mieszkańców. 

 

2024 

02:17:55.733 --> 02:18:01.214 

Jesteśmy sporym sołectwem, mamy 

zameldowanych blisko 1700 mieszkańców 

 

2025 

02:18:01.254 --> 02:18:04.175 

pełnoletnich, plus osoby, które nie są zameldowane, 

 

2026 

02:18:04.215 --> 02:18:07.796 

czyli będzie pewnie około 2000. 

 

2027 
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02:18:07.796 --> 02:18:12.078 

Zbliżają się blisko terminy zebrań wiejskich. 

 

2028 

02:18:12.138 --> 02:18:14.079 

Takie też będę chciała zorganizować. 

 

2029 

02:18:14.559 --> 02:18:15.740 

Największym problemem jest to, 

 

2030 

02:18:15.800 --> 02:18:19.682 

że jako tak duże sołectwo nie mamy sali wiejskiej. 

 

2031 

02:18:19.722 --> 02:18:22.563 

Wszystkie sołectwa w koło dziś te sale mają. 

 

2032 

02:18:22.883 --> 02:18:26.525 

Wiem, że tutaj jakieś rozmowy, wnioski były 

składane, 

 

2033 

02:18:26.585 --> 02:18:27.886 

były rozmowy prowadzone. 

 

2034 

02:18:29.246 --> 02:18:31.967 

Ja na razie będę się ubiegała Panie Burmistrzu o to, 

 

2035 

02:18:32.047 --> 02:18:36.128 

abyśmy mogli otrzymywać bezpłatne udostępnianie 

sali 

 

2036 

02:18:36.589 --> 02:18:39.009 

na zorganizowanie takiego zebrania wiejskiego, 

 

2037 

02:18:39.069 --> 02:18:42.971 

bo spodziewam się większej ilości ludzi niż garstka 

20-30 osób, tak 

 

2038 

02:18:43.071 --> 02:18:45.452 

jak było do tej pory. 

 

2039 

02:18:45.512 --> 02:18:47.272 

Chciałabym się też zjednoczyć z mieszkańcami. 

 

2040 

02:18:47.312 --> 02:18:52.515 

Myślę, że taka sala na pewno by nam przy tym na 

pewno dużo pomogła. 

 

2041 

02:18:52.595 --> 02:18:56.917 

No, a w przyszłości będę się ubiegała o to, 

 

2042 

02:18:56.957 --> 02:19:04.460 

aby gmina pomogła nam w zakupie działki pod 

budowę sali wiejskiej 

 

2043 

02:19:04.520 --> 02:19:09.823 

i mam nadzieję, że weźmie to Pan pod uwagę w 

budżecie gminy 

 

2044 

02:19:09.863 --> 02:19:11.024 

na przyszłość. 

 

2045 

02:19:11.044 --> 02:19:16.226 

A na razie zwracam się z prośbą o udostępnienie 

bezpłatnie sali 

 

2046 

02:19:16.326 --> 02:19:17.947 

na organizację zebrań wiejskich. 

 

2047 

02:19:19.534 --> 02:19:20.995 

- Dziękuję Pani Sołtys. 

 

2048 

02:19:21.035 --> 02:19:23.556 

Ja tak zanim Panu Burmistrzowi oddam głos, 

 

2049 

02:19:23.576 --> 02:19:25.697 

to tak skomentuję od razu z grubej rury, nie? 

 

2050 

02:19:27.618 --> 02:19:31.580 

Sala wiejska wiemy, że to jest temat bardzo 

skomplikowany i ciężki. 

 

2051 

02:19:31.600 --> 02:19:37.603 

Ja tak patrzę tak Panią Sołtys Kruszyny zaraz, 
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2052 

02:19:37.663 --> 02:19:42.005 

bo też te zdania słyszeliśmy na komisji objazdowej 

do spraw wsi. 

 

2053 

02:19:42.965 --> 02:19:48.877 

No i powiem będzie ciężko, ale jeżeli już by miała 

powstać we wsi 

 

2054 

02:19:48.917 --> 02:19:51.418 

Brzezie kiedyś sala wiejska, to najlepiej w takim 

miejscu, 

 

2055 

02:19:51.438 --> 02:19:54.839 

żeby połączyła to lewe i prawe, bo tam się kłócą, 

 

2056 

02:19:54.879 --> 02:19:55.880 

a niepotrzebnie się kłócą. 

 

2057 

02:19:55.920 --> 02:20:00.141 

Ja taki mieszkaniec jestem i cały czas nie wiem które 

to jest lewe 

 

2058 

02:20:00.181 --> 02:20:02.502 

i które jest prawe. Najlepiej na środku, 

 

2059 

02:20:02.642 --> 02:20:07.263 

żeby z jednej strony i z drugiej tak samo daleko było. 

 

2060 

02:20:07.323 --> 02:20:08.504 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

2061 

02:20:11.113 --> 02:20:15.877 

- Pani Sołtys krótko i zwięźle, na pewno ma Pani 

dostęp do naszych 

 

2062 

02:20:15.917 --> 02:20:17.338 

obiektów. 

 

2063 

02:20:17.358 --> 02:20:21.662 

Myślę, że najczęściej Państwo korzystaliście ze 

szkoły numer jeden. 

 

2064 

02:20:21.702 --> 02:20:24.764 

Nie ma Pana dyrektora, wyszedł już, tak? 

 

2065 

02:20:24.825 --> 02:20:28.247 

Ale podtrzymuje tą lokalizację pewnie jako najlepszą 

do wykorzystania 

 

2066 

02:20:28.267 --> 02:20:32.091 

ze względu na odległość i zawsze się to odbywało 

bezkosztowo, 

 

2067 

02:20:32.151 --> 02:20:33.452 

więc tak będzie też dalej. 

 

2068 

02:20:36.360 --> 02:20:37.761 

- Dziękuję. 

 

2069 

02:20:37.801 --> 02:20:42.182 

Pani Krystyna w następnym punkcie, tak? Dobrze. 

 

2070 

02:20:42.263 --> 02:20:45.024 

Czy mieszkańców, z mieszkańców ktoś chciałby 

zadać pytanie? 

 

2071 

02:20:45.044 --> 02:20:48.545 

Nie widzę. 

 

2072 

02:20:48.585 --> 02:20:50.226 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

2073 

02:20:50.286 --> 02:20:56.448 

Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja i tutaj 

mamy zgłoszenia. 

 

2074 

02:20:56.468 --> 02:20:59.070 

Pan radny Przemysław Pokład, Pani Krystyna, 

 

2075 

02:20:59.130 --> 02:21:02.271 
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Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Piotr Czuba zgłaszają się 

następni. 

 

2076 

02:21:02.291 --> 02:21:08.947 

Ja tylko zanim oddam głos Państwu radnym to 

wywołam też Panią 

 

2077 

02:21:08.987 --> 02:21:12.468 

Wicestarostę Powiatu Zielonogórskiego, Panią 

Agnieszkę Szeląg, 

 

2078 

02:21:12.528 --> 02:21:17.190 

bo wiem, że będziecie Państwo pytać o szpital i ta 

dyskusja cały czas 

 

2079 

02:21:17.230 --> 02:21:19.631 

o szpitalu gdzieś tam się toczyła w naszych 

kuluarach, 

 

2080 

02:21:19.671 --> 02:21:24.732 

więc może korzystając z okazji, że Pani Wicestarosta 

jest z nami. 

 

2081 

02:21:24.772 --> 02:21:29.254 

Coś więcej o tej sytuacji finansowej w szpitalu 

można byłoby nam powiedzieć. 

 

2082 

02:21:30.698 --> 02:21:32.879 

Bardzo proszę. 

- Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

2083 

02:21:32.939 --> 02:21:34.420 

Szanowni Państwo. 

 

2084 

02:21:34.460 --> 02:21:38.041 

Chciałabym jeszcze odnieść się do rzeki Jabłonna. 

 

2085 

02:21:38.081 --> 02:21:42.783 

Zadałam pytanie Pani Dyrektor Powiatowego 

Zielonogórskiego Zarządu Dróg. 

 

2086 

02:21:42.863 --> 02:21:44.044 

Zator rzeczywiście tam powstał. 

 

2087 

02:21:44.124 --> 02:21:48.886 

Pani Dyrektor zgłosiła to do Wód Polskich i dostanę 

informację co 

 

2088 

02:21:48.926 --> 02:21:50.847 

w sprawie i sama to sprawdzi. 

 

2089 

02:21:50.927 --> 02:21:53.888 

Jeżeli chodzi o Sulechowski Szpital Szanowni 

Państwo. 

 

2090 

02:21:54.719 --> 02:21:57.761 

Jesteście na bieżąco informowani. 

 

2091 

02:21:57.781 --> 02:22:00.182 

To, że jest sytuacja trudna finansowa, 

 

2092 

02:22:00.302 --> 02:22:02.084 

to wszyscy o tym wiemy. 

 

2093 

02:22:02.184 --> 02:22:04.585 

Straty jakie poniósł szpital w ubiegłym, 

 

2094 

02:22:05.425 --> 02:22:10.368 

w 2022 roku były na poziomie, drugim, 

 

2095 

02:22:11.349 --> 02:22:15.651 

400 tysięcy złotych, a 3 miliony 700 już bez 

amortyzacji w 2023. 

 

2096 

02:22:15.651 --> 02:22:25.298 

W 2024 w pierwszym półroczu strata bez 

amortyzacji jest na poziomie 4 miliony 

 

2097 

02:22:25.338 --> 02:22:28.120 

prawie 100 tysięcy złotych. 

 

2098 

02:22:28.200 --> 02:22:35.965 



Strona 90 z 127 
 

 Załącznik do protokołu OR.0002.4.2024 z dnia 17 września 2024 

Jeżeli chodzi o, bo na pewno zbulwersowana została 

część społeczności 

 

2099 

02:22:35.985 --> 02:22:39.568 

faktem podjęcia uchwały przez radnych powiatu 

zielonogórskiego. 

 

2100 

02:22:39.588 --> 02:22:43.091 

Uchwały chciałabym zaznaczyć intencyjnej w 

sprawie przekształcenia 

 

2101 

02:22:43.151 --> 02:22:45.132 

szpitala w spółkę. 

 

2102 

02:22:45.172 --> 02:22:49.794 

Szanowni Państwo, na 29 szpitali w województwie 

lubuskim, 

 

2103 

02:22:49.814 --> 02:22:54.436 

chciałabym żeby to wybrzmiało, cztery szpitale są 

SPZOZ-ami. 

 

2104 

02:22:54.496 --> 02:22:57.478 

W tym dwa nasze powiatowe, Wojnowo, 

 

2105 

02:22:57.518 --> 02:23:01.139 

które również zaczyna mieć problemy i Szpital 

Sulechowski. 

 

2106 

02:23:01.199 --> 02:23:04.301 

Nowa Sól, która jest wysokospecjalistycznym 

szpitalem, 

 

2107 

02:23:04.321 --> 02:23:12.784 

który nie jest spółką i w powiecie sulęcińskim w 

mieście Sulęcin 

 

2108 

02:23:12.824 --> 02:23:14.005 

zlokalizowany szpital. 

 

2109 

02:23:15.767 --> 02:23:20.970 

Zmiana, zmierzamy w kierunku zmiany prawa 

własności, 

 

2110 

02:23:21.010 --> 02:23:22.591 

zmieniamy się organizacyjnie. 

 

2111 

02:23:22.651 --> 02:23:27.274 

Natomiast sposób finansowania się nie zmieni. 

 

2112 

02:23:27.314 --> 02:23:31.837 

Czyli wszyscy, którzy do tej pory korzystali ze 

świadczeń w ramach 

 

2113 

02:23:31.917 --> 02:23:34.119 

powszechnego ubezpieczenia zdrowotnego, 

 

2114 

02:23:34.139 --> 02:23:36.360 

te świadczenia będą gwarantowane. 

 

2115 

02:23:36.420 --> 02:23:39.162 

Kontrakt Narodowego Funduszu Zdrowia będzie. 

 

2116 

02:23:39.822 --> 02:23:43.725 

My wiemy również, wszyscy to wiemy, 

 

2117 

02:23:43.745 --> 02:23:45.466 

natomiast nikt sobie nie uświadamia tego, 

 

2118 

02:23:45.506 --> 02:23:48.809 

że kiedyś mieliśmy gminne PEOZET-y. 

 

2119 

02:23:48.889 --> 02:23:51.311 

Dzisiaj mamy, wszystkie są spółkami, 

 

2120 

02:23:51.351 --> 02:23:52.551 

są prywatnymi. 

 

2121 

02:23:52.591 --> 02:23:54.413 

Powiedzcie mi Państwo czy ktoś płaci za usługę? 

 

2122 
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02:23:55.033 --> 02:23:57.054 

W opinii ja mam do Państwa radnych, 

 

2123 

02:23:57.094 --> 02:24:03.497 

do mieszkańców Sulechowa, żeby kierować taką 

informację i decyzję 

 

2124 

02:24:03.537 --> 02:24:11.660 

musimy podjąć, ponieważ niepodjęcie, zrobienie nic 

w tym momencie zagraża. 

 

2125 

02:24:11.760 --> 02:24:17.082 

Zmiana prawa własności również będzie wymagała 

od nas spłaty 

 

2126 

02:24:17.122 --> 02:24:19.542 

dotychczasowych zobowiązań i strat. 

 

2127 

02:24:19.582 --> 02:24:23.883 

Szanowni Państwo, w tym roku przekazaliśmy do 

szpitala już ponad dwa 

 

2128 

02:24:23.903 --> 02:24:25.183 

miliony złotych. 

 

2129 

02:24:25.243 --> 02:24:29.764 

Kolejne 2,5 spłacamy kredytu w tym roku i w 

przyszłym za budowę 

 

2130 

02:24:29.784 --> 02:24:33.045 

szpitala, plus jeszcze wykupujemy obligacje, 

 

2131 

02:24:33.125 --> 02:24:38.527 

plus jeszcze czeka nas dokończenie inwestycji 

rehabilitacji, 

 

2132 

02:24:38.567 --> 02:24:40.348 

na którą nie dostaliśmy środków. 

 

2133 

02:24:40.368 --> 02:24:45.051 

W ramach krajowego planu odbudowy nie będzie 

pieniędzy na tego typu 

 

2134 

02:24:45.091 --> 02:24:49.274 

działalność. Będzie tylko na długoterminową opiekę 

i programy 

 

2135 

02:24:49.294 --> 02:24:51.375 

onkologiczne. My już to wiemy. 

 

2136 

02:24:51.435 --> 02:24:53.937 

Mamy sześć oddziałów klinicznych. 

 

2137 

02:24:54.877 --> 02:24:59.378 

Jest to szpital, który się mocno rozwijał i się będzie 

dalej 

 

2138 

02:24:59.418 --> 02:25:01.618 

rozwijał, bo taki mamy zamiar. 

 

2139 

02:25:01.678 --> 02:25:05.259 

My nie myślimy o tym, żeby szpital likwidować. 

 

2140 

02:25:05.299 --> 02:25:11.760 

Też Szanowni Państwo takie, to jest krzywdzące jak 

się tak wrzuca 

 

2141 

02:25:11.780 --> 02:25:14.061 

w opinię publiczną likwidacja szpitala, 

 

2142 

02:25:14.101 --> 02:25:15.761 

bo przekształcacie się w spółkę. 

 

2143 

02:25:15.801 --> 02:25:16.981 

Proszę zobaczyć. 

 

2144 

02:25:17.041 --> 02:25:19.662 

Pani Marszałek Województwa Lubuskiego Elżbieta 

Anna Polak 

 

2145 

02:25:19.682 --> 02:25:21.762 

przekształciła wszystkie szpitale gorzowskie, 
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2146 

02:25:21.782 --> 02:25:23.263 

które były w upadłości. 

 

2147 

02:25:23.283 --> 02:25:26.764 

Dzisiaj się świetnie rozwija, jest to jeden z lepszych 

szpitali. 

 

2148 

02:25:26.845 --> 02:25:28.205 

Mamy dziewięć poradni. 

 

2149 

02:25:28.225 --> 02:25:31.967 

Chciałam Państwu powiedzieć, na sześć oddziałów 

dwa tylko przynoszą 

 

2150 

02:25:32.027 --> 02:25:33.928 

zysk, reszta straty. 

 

2151 

02:25:33.988 --> 02:25:37.450 

Oddział internistyczny i rehabilitacyjny. 

 

2152 

02:25:37.530 --> 02:25:42.033 

Na te dziewięć poradni otwartych wszystkie 

przynoszą straty. 

 

2153 

02:25:43.114 --> 02:25:51.183 

Koszty pracy przekraczają dochód z tytułu 

wypracowanych, 

 

2154 

02:25:51.243 --> 02:25:53.025 

wypracowanego kontraktu. 

 

2155 

02:25:53.065 --> 02:25:57.610 

My w tym roku jeszcze płacimy tak zwane kary do 

funduszu w związku 

 

2156 

02:25:57.670 --> 02:25:59.472 

z niewykonaniem kontraktu za ubiegły rok. 

 

2157 

02:25:59.492 --> 02:26:00.653 

Wszystko się na to złożyło. 

 

2158 

02:26:00.993 --> 02:26:04.274 

Jest wiele czynników. Nie chciałabym powracać do 

tego, 

 

2159 

02:26:04.354 --> 02:26:05.435 

co było kiedyś. 

 

2160 

02:26:05.515 --> 02:26:06.575 

Jesteśmy tu i teraz. 

 

2161 

02:26:06.615 --> 02:26:09.216 

I będziemy, mocno pracuje zarząd na tym, 

 

2162 

02:26:09.256 --> 02:26:11.837 

żeby ten szpital uratować i świadczenia, 

 

2163 

02:26:11.877 --> 02:26:14.118 

żeby zostały na wysokim poziomie. 

 

2164 

02:26:14.158 --> 02:26:17.740 

Szanowni Państwo, jeszcze warto dodać, 

 

2165 

02:26:17.820 --> 02:26:23.122 

że szpital jest szpitalem, który stawiał na rozwój, 

 

2166 

02:26:23.182 --> 02:26:27.083 

dlatego że nie we wszystkich szpitalach mamy drugi 

stopień 

 

2167 

02:26:27.103 --> 02:26:29.024 

referencyjności. 

 

2168 

02:26:29.104 --> 02:26:30.145 

A co to oznacza? 

 

2169 

02:26:30.165 --> 02:26:32.506 

Dwóch specjalistów na dyżurze. 

 

2170 

02:26:33.646 --> 02:26:36.428 

94 procent wydatków to są wydatki na płace. 
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2171 

02:26:36.468 --> 02:26:40.550 

Ktoś z Państwa tak jak ja prowadził jednostkę i 

pracował na budżecie 

 

2172 

02:26:40.710 --> 02:26:43.171 

i w ramach ustawy o finansach publicznych, 

 

2173 

02:26:43.191 --> 02:26:49.294 

to doskonale wie, że taka, 94 procent wydatków na 

płace to już jest 

 

2174 

02:26:49.354 --> 02:26:51.395 

zabójstwo, ale to wynika z tego, 

 

2175 

02:26:51.475 --> 02:26:56.896 

że brak kadry, personelu białego, tak? 

 

2176 

02:26:57.016 --> 02:26:58.956 

I nadgodziny, które muszą być, 

 

2177 

02:26:58.976 --> 02:27:02.697 

żeby utrzymać, żeby mieszkańcy mieli realizowane 

świadczenia. 

 

2178 

02:27:02.737 --> 02:27:04.638 

Warto Szanowni Państwo również dodać, 

 

2179 

02:27:04.698 --> 02:27:09.358 

że mamy zatrudnionych 422 osoby. 

 

2180 

02:27:09.378 --> 02:27:10.859 

Mogę się pomylić liczbowo, bo tego, 

 

2181 

02:27:11.019 --> 02:27:16.620 

tych liczb dużo ostatnio analizuję dane i dużej 

przerabiam. 

 

2182 

02:27:18.020 --> 02:27:23.442 

W tym 176 osób zatrudnionych z miasta i gminy 

Sulechów, 

 

2183 

02:27:23.502 --> 02:27:28.503 

ale spośród wszystkich tych 422 pracowników to są 

osoby nie tylko 

 

2184 

02:27:28.563 --> 02:27:31.644 

na datach, ale również na kontraktach i na 

umowach zlecenia. 

 

2185 

02:27:31.684 --> 02:27:35.945 

To o czym kiedyś Pan Dyrektor nam mówił na 

komisjach i rozmawiamy 

 

2186 

02:27:35.965 --> 02:27:37.705 

o tym na spotkaniach. 

 

2187 

02:27:37.766 --> 02:27:39.967 

To problemem tego szpitala jest brak zespołu, 

 

2188 

02:27:40.007 --> 02:27:41.989 

to znaczy takiego, takiej kadry, 

 

2189 

02:27:42.269 --> 02:27:48.414 

żeby te 422 osoby to byli pracownicy szpitala 

związani umową o pracę. 

 

2190 

02:27:48.434 --> 02:27:51.637 

To są osoby, które przyjeżdżają, realizują umowę, 

 

2191 

02:27:51.697 --> 02:27:52.838 

zlecenie kontrakt. 

 

2192 

02:27:53.198 --> 02:27:58.022 

Ja tego nie neguję, bo dzięki temu możemy 

świadczyć usługi na rzecz 

 

2193 

02:27:58.062 --> 02:28:02.946 

mieszkańców nie tylko powiatu zielonogórskiego i 

miasta i gminy 

 

2194 

02:28:03.046 --> 02:28:07.810 
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Sulechów, czyli 41 procent osób zatrudnionych jest z 

miasta i gminy 

 

2195 

02:28:07.890 --> 02:28:10.312 

Sulechów. Jeżeli chodzi o świadczenia, 

 

2196 

02:28:10.773 --> 02:28:14.856 

też poprosiłam o dane szpital, statystykę. 

 

2197 

02:28:14.916 --> 02:28:19.960 

To na ponad 1800 w pierwszym półroczu 

zrealizowanych świadczeń, 

 

2198 

02:28:21.382 --> 02:28:25.308 

Szanowni Państwo 509 było realizowanych na rzecz 

miast, 

 

2199 

02:28:25.368 --> 02:28:27.070 

mieszkańców miasta i gminy Sulechów. 

 

2200 

02:28:27.531 --> 02:28:31.036 

To ponad 30 proc. 

 

2201 

02:28:31.116 --> 02:28:33.620 

Czyli tak naprawdę to jest nasz Sulechowski Szpital. 

 

2202 

02:28:33.660 --> 02:28:38.747 

Chciałabym podziękować i radzie, i Panu 

Burmistrzowi za wsparcie 

 

2203 

02:28:38.807 --> 02:28:40.429 

finansowe. 

 

2204 

02:28:40.489 --> 02:28:43.612 

Dzisiaj Państwo podjęli uchwałę dotyczącą pomocy 

finansowej 

 

2205 

02:28:43.652 --> 02:28:48.598 

szpitalowi 50 tysięcy na zakup lampy na blok 

operacyjny. 

 

2206 

02:28:48.638 --> 02:28:51.862 

My dokładamy drugie 50 tysięcy. 

 

2207 

02:28:51.902 --> 02:28:55.384 

W tym roku, jeżeli nic się nie zmieni, 

 

2208 

02:28:55.444 --> 02:28:59.687 

a jeden z radnych mnie pytał na przerwie, 

 

2209 

02:28:59.707 --> 02:29:03.269 

w przerwie, ile możemy się spodziewać pieniędzy 

od funduszu 

 

2210 

02:29:03.309 --> 02:29:04.690 

za nadwykonania. 

 

2211 

02:29:04.730 --> 02:29:06.511 

Na ten moment dostaliśmy milion złotych. 

 

2212 

02:29:06.552 --> 02:29:10.154 

Z tego 600 tysięcy spłaciliśmy, przepraszam, 

 

2213 

02:29:10.194 --> 02:29:15.437 

nie spłaciliśmy. My płaciliśmy karę do funduszu za 

niewykonanie 

 

2214 

02:29:15.457 --> 02:29:16.478 

wcześniej kontraktu. 

 

2215 

02:29:16.918 --> 02:29:23.553 

Tak naprawdę to może jest 400 tysięcy takiego 

dochodu faktycznego. 

 

2216 

02:29:23.593 --> 02:29:31.078 

W momencie kiedy Szanowni Państwo będziemy 

realizować te zamierzenia, 

 

2217 

02:29:31.118 --> 02:29:38.180 

bo my nie mamy innego wyjścia i to na pewno nie 

będzie skutkowało 

 

2218 
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02:29:38.220 --> 02:29:43.142 

nieświadczeniem usług na rzecz mieszkańców 

miasta i gminy Sulechów, 

 

2219 

02:29:43.182 --> 02:29:46.603 

na rzecz mieszkańców powiatu zielonogórskiego. 

 

2220 

02:29:46.643 --> 02:29:49.984 

Chciałabym jeszcze dodać, że inwestycja, 

 

2221 

02:29:50.044 --> 02:29:55.266 

która musi być dokończona to jest kwota około 17 

milionów złotych. 

 

2222 

02:29:56.166 --> 02:29:58.028 

W tym jest zakup sprzętu na oddział rehabili... 

 

2223 

02:29:58.208 --> 02:30:00.689 

Do szpitala. 

 

2224 

02:30:00.709 --> 02:30:02.270 

Również to jest oddział kliniczny. 

 

2225 

02:30:02.310 --> 02:30:07.834 

Rehabilitacja została, jest oddziałem klinicznym i 

tutaj powiat musi 

 

2226 

02:30:07.894 --> 02:30:12.717 

powziąć decyzję, Rada Powiatu o rozpoczęciu tej 

inwestycji i szukaniu 

 

2227 

02:30:12.757 --> 02:30:13.978 

środków dalej. 

 

2228 

02:30:13.998 --> 02:30:17.000 

Jak Państwo spytają, czy nie zabiegaliśmy o środki, 

 

2229 

02:30:17.060 --> 02:30:18.281 

czy nie byliśmy w ministerstwie. 

 

2230 

02:30:18.341 --> 02:30:20.202 

Tak, osobiście byłam dwa razy. 

 

2231 

02:30:20.682 --> 02:30:25.725 

Pisma proszę Państwa, które prowadzi pracownik z 

wydziału 

 

2232 

02:30:25.825 --> 02:30:31.127 

w Starostwie Powiatowym, mamy dużą teczkę 

wpiętych pism i wysłanych 

 

2233 

02:30:31.167 --> 02:30:32.388 

odpowiedzi. 

 

2234 

02:30:32.448 --> 02:30:34.509 

Jest problem z pozyskaniem środków. 

 

2235 

02:30:34.529 --> 02:30:39.471 

Mieliśmy dostać, staraliśmy się o środki na 

dokończenie rehabilitacji 

 

2236 

02:30:39.531 --> 02:30:42.613 

w ramach tak zwanej sytuacji nadzwyczajnej. 

 

2237 

02:30:42.673 --> 02:30:45.954 

To nie była sytuacja nadzwyczajna dla nas, 

 

2238 

02:30:45.994 --> 02:30:47.175 

organu prowadzącego. 

 

2239 

02:30:47.655 --> 02:30:52.156 

Dla mieszkańców naszego powiatu, my tak to 

odbieramy, 

 

2240 

02:30:52.196 --> 02:30:54.537 

natomiast to nie był, to nie była powódź, 

 

2241 

02:30:54.577 --> 02:30:56.097 

to nie był pożar. 

 

2242 

02:30:56.137 --> 02:30:57.778 

Pieniędzy, środków nie otrzymaliśmy. 
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2243 

02:30:57.858 --> 02:31:01.979 

Dalej zabiegamy i nie zaprzestajemy w działaniach. 

 

2244 

02:31:02.019 --> 02:31:05.300 

Ja mam prośbę do Państwa radnych o to, 

 

2245 

02:31:05.340 --> 02:31:09.661 

żeby przekazywać informacje, które są faktem. 

 

2246 

02:31:09.701 --> 02:31:11.222 

Sytuacja jest trudna, ale my, 

 

2247 

02:31:11.282 --> 02:31:15.403 

szpital zmierzamy w kierunku zmiany formy 

organizacyjnej prawa 

 

2248 

02:31:15.443 --> 02:31:16.943 

własności. 

 

2249 

02:31:17.023 --> 02:31:20.906 

A nie, nic niezrobienie, to się pogodzenie z tym, 

 

2250 

02:31:20.966 --> 02:31:24.249 

że za moment szpital będzie musiał, 

 

2251 

02:31:24.309 --> 02:31:25.369 

będziemy musieli zamknąć. 

 

2252 

02:31:25.409 --> 02:31:27.751 

Dzisiaj nie brakuje w szpitalu na inwestycje, 

 

2253 

02:31:27.791 --> 02:31:29.052 

na remonty. 

 

2254 

02:31:29.092 --> 02:31:33.916 

Ustawodawca wyraźnie określił w jaki sposób 

powiat ma finansować 

 

2255 

02:31:33.956 --> 02:31:37.138 

szpital. Jest katalog ścisły na programy medyczne, 

 

2256 

02:31:37.198 --> 02:31:38.859 

remonty, inwestycje. 

 

2257 

02:31:38.899 --> 02:31:40.841 

To czynimy. 

 

2258 

02:31:40.881 --> 02:31:44.343 

Ponad 37 milionów złotych inwestycji od 2019 roku. 

 

2259 

02:31:44.383 --> 02:31:46.445 

Z tego ponad 7 milionów wkładu własnego. 

 

2260 

02:31:46.805 --> 02:31:48.245 

To nie jest mało Szanowni Państwo, 

 

2261 

02:31:48.305 --> 02:31:50.146 

plus na bieżącą działalność. 

 

2262 

02:31:50.186 --> 02:31:54.147 

Do końca roku może nam zabraknąć, jeżeli te 

wyliczenia, 

 

2263 

02:31:54.207 --> 02:31:59.148 

które ciągle spływają ze szpitala, tam też szpital żyje 

swoim życiem. 

 

2264 

02:31:59.208 --> 02:32:03.068 

Ma określoną ilość świadczeń wykonanych, 

 

2265 

02:32:03.128 --> 02:32:05.089 

lekarzy, którzy są, przychodzą. 

 

2266 

02:32:05.149 --> 02:32:08.449 

Personel medyczny też się tam zmienia. 

 

2267 

02:32:08.549 --> 02:32:12.470 

To tak naprawdę jeżeli w tamtym, dwa miesiące 

temu otrzymałam 
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2268 

02:32:12.490 --> 02:32:15.751 

informację, że 1 milion 280 tysięcy będzie 

brakowało co miesiąc. 

 

2269 

02:32:16.371 --> 02:32:19.473 

Dzisiaj mam informację, że 90 tysięcy. 

 

2270 

02:32:19.513 --> 02:32:22.995 

My możemy programy medyczne jak wcześniej 

powiedziałam finansować, 

 

2271 

02:32:23.075 --> 02:32:26.597 

inwestycje, remonty i spłacać ujemny wynik 

finansowy. 

 

2272 

02:32:26.657 --> 02:32:31.020 

My spłacając ujemny wynik finansowy w szpitalu, 

 

2273 

02:32:31.080 --> 02:32:36.950 

szpital to te środki zabezpiecza na wydatki bieżące. 

 

2274 

02:32:36.990 --> 02:32:39.332 

Czyli jeżeli pójdziemy tym tokiem rozumowania, 

 

2275 

02:32:39.392 --> 02:32:43.136 

że 90 tysięcy co miesiąc i sytuacja się nie zmieni, 

 

2276 

02:32:43.176 --> 02:32:48.921 

to do końca roku będziemy musieli przekazać do 

szpitala 3 miliony 600 tysięcy. 

 

2277 

02:32:48.981 --> 02:32:53.666 

Mamy do spłacenia ujemny wynik finansowy za rok 

ubiegły. 

 

2278 

02:32:53.986 --> 02:32:55.308 

2 miliony nam jeszcze zostało. 

 

2279 

02:32:56.128 --> 02:32:57.990 

A w bieżącym tak jak wcześniej powiedziałam, 

 

2280 

02:32:58.010 --> 02:33:00.892 

w czerwcu już jest to 4 miliony. 

 

2281 

02:33:00.952 --> 02:33:03.554 

Jestem, Szanowni Państwo na koniec też chciałam 

powiedzieć, 

 

2282 

02:33:03.574 --> 02:33:07.096 

przy tym stole wiele razy podejmowaliśmy decyzję o 

przekazanie 

 

2283 

02:33:07.136 --> 02:33:11.940 

środków finansowych na szpital i to nie były małe 

kwoty. 

 

2284 

02:33:12.440 --> 02:33:14.481 

Bo jak sobie to zsumowałam Panie Burmistrzu, 

 

2285 

02:33:14.901 --> 02:33:21.203 

to od 2018 roku to było prawie milion złotych z 

umorzeniem podatków 

 

2286 

02:33:21.224 --> 02:33:24.305 

i za to dziękujemy, ale bardzo bym prosiła o 

wsparcie, 

 

2287 

02:33:24.345 --> 02:33:25.545 

o rzetelną informację. 

 

2288 

02:33:25.605 --> 02:33:28.907 

Jeżeli macie Państwa pytania, większość z Was ma 

numer telefonu 

 

2289 

02:33:28.927 --> 02:33:29.967 

do mnie, można zadzwonić. 

 

2290 

02:33:30.367 --> 02:33:32.589 

Nie wprowadzajmy opinii publicznej w błąd, 

 

2291 

02:33:32.649 --> 02:33:35.630 

nie wywołujmy niepotrzebnych lęków. 
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2292 

02:33:35.670 --> 02:33:38.372 

My sami jesteśmy Szanowni Państwo zatroskani. 

 

2293 

02:33:38.412 --> 02:33:41.534 

Myślę, że Burmistrz Sulechowa, który w Radzie 

Społecznej był 

 

2294 

02:33:41.614 --> 02:33:46.237 

poprzednią kadencją obecny, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak 

 

2295 

02:33:46.277 --> 02:33:49.679 

z ramienia wojewody, miała również te informacje i 

ta sytuacja się 

 

2296 

02:33:49.719 --> 02:33:50.860 

diametralnie zmieniała. 

 

2297 

02:33:51.340 --> 02:33:55.404 

W Covidzie było lepiej, dlatego że byliśmy Szpitalem 

Covidowym, 

 

2298 

02:33:55.484 --> 02:34:00.948 

były środki finansowe przekazywane i wówczas nie 

było strat 

 

2299 

02:34:01.048 --> 02:34:04.131 

finansowych, nie było innego wyniku finansowego. 

 

2300 

02:34:04.571 --> 02:34:08.675 

W miesiącu, za miesiąc sierpień będziemy mieć 

dane, 

 

2301 

02:34:08.715 --> 02:34:11.317 

już niebawem, myślę, że w przyszłym tygodniu, 

 

2302 

02:34:11.357 --> 02:34:14.059 

jak wygląda sytuacja finansowa w szpitalu. 

 

2303 

02:34:14.099 --> 02:34:16.942 

Chciałabym Państwu, Państwa uspokoić. 

 

2304 

02:34:17.662 --> 02:34:20.790 

Mimo wszystko nie jesteśmy jedynymi, którzy... 

 

2305 

02:34:20.810 --> 02:34:23.316 

My jesteśmy tak naprawdę ostatnimi, którzy to 

robią. 

 

2306 

02:34:25.268 --> 02:34:29.330 

29 szpitali, cztery zostały, w tym dwa powiatu 

zielonogórskiego. 

 

2307 

02:34:29.390 --> 02:34:31.571 

Spółki są po to, żeby się rozwijać. 

 

2308 

02:34:31.591 --> 02:34:35.272 

Spółki są po to, żeby móc pozyskiwać środki, 

 

2309 

02:34:35.312 --> 02:34:40.455 

bo jak jest taki, tak organem jest powiat 

zielonogórski prowadzi, 

 

2310 

02:34:40.535 --> 02:34:45.517 

to kredyty może brać tylko na inwestycje też 

ograniczone, 

 

2311 

02:34:45.537 --> 02:34:48.018 

tak jak Pan Skarbnik na pewno potwierdzi, 

 

2312 

02:34:48.058 --> 02:34:50.879 

bo my mamy, na wpływ naszego budżetu mają 

wskaźniki. 

 

2313 

02:34:51.559 --> 02:34:56.263 

A jest 19 jednostek zadań, zadania własne powiatu 

do realizacji, 

 

2314 

02:34:56.303 --> 02:35:01.828 

nie tylko szpital, ale tak naprawdę zawsze szpital był. 

 

2315 
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02:35:01.888 --> 02:35:05.531 

Zawsze powiat był zatroskany o szpital i to jest, 

 

2316 

02:35:06.031 --> 02:35:08.773 

to dalej pozostaje w naszej odpowiedzialności, 

 

2317 

02:35:08.813 --> 02:35:10.154 

nie unikamy. 

 

2318 

02:35:10.174 --> 02:35:14.098 

Ale w związku z tym, że jesteśmy odpowiedzialni i 

chcemy podejść 

 

2319 

02:35:14.158 --> 02:35:16.680 

odpowiedzialnie do tego co się dzieje, 

 

2320 

02:35:16.720 --> 02:35:22.425 

bo za pół roku możemy już nie mieć nic do 

powiedzenia. Dziękuję bardzo. 

 

2321 

02:35:24.427 --> 02:35:26.189 

- Dziękuję bardzo. 

 

2322 

02:35:26.269 --> 02:35:27.730 

Proszę Pan radny Przemysław Pokład. 

 

2323 

02:35:30.732 --> 02:35:31.913 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

2324 

02:35:31.953 --> 02:35:36.297 

Panie Burmistrzu, wczoraj otrzymałem wieczorem 

telefon z prośbą 

 

2325 

02:35:36.317 --> 02:35:37.798 

o interwencję. 

 

2326 

02:35:37.818 --> 02:35:40.600 

Temat chodzi o przewóz dzieci ze wsi Klępsk. 

 

2327 

02:35:40.700 --> 02:35:42.962 

Tutaj wiem, że inni radni też znają ten temat, 

 

2328 

02:35:43.002 --> 02:35:48.066 

bo na wczorajszym zebraniu się o tym też 

dowiedzieli. 

 

2329 

02:35:48.106 --> 02:35:51.378 

Nawet temat był ostatnio na komisji gdzieś tam 

poruszany. 

 

2330 

02:35:51.438 --> 02:35:55.801 

Chodzi o to, że tak zwanym autobusem liniowym 

jeżdżą dzieci z Klępska 

 

2331 

02:35:55.841 --> 02:35:59.804 

do szkoły i te przedszkolaki tutaj do Sulechowa. 

 

2332 

02:35:59.844 --> 02:36:01.846 

I nieraz jest, nieraz, często się tak zdarza, 

 

2333 

02:36:01.906 --> 02:36:05.628 

że nie mają miejsc po prostu i gdzieś tam stoją. 

 

2334 

02:36:05.728 --> 02:36:08.490 

I pytanie jest tego mieszkańca jaka jest ta 

przyczyna? 

 

2335 

02:36:08.531 --> 02:36:10.832 

A moje jest też takie pytanie, ile jest tych dzieci, 

nie? 

 

2336 

02:36:10.892 --> 02:36:18.008 

Żebyśmy też wiedzieli mniej więcej. Dziękuję. 

- Dziękuję. Bardzo proszę. 

 

2337 

02:36:18.848 --> 02:36:23.369 

- Przepraszam, chciałabym Szanowni Państwo błąd 

wypowiedzi mojej 

 

2338 

02:36:23.409 --> 02:36:24.629 

skorygować. 

 

2339 
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02:36:25.109 --> 02:36:28.350 

Nie 90 tysięcy miesięcznie, tylko 900 tysięcy 

miesięcznie do końca 

 

2340 

02:36:28.410 --> 02:36:31.551 

roku, czyli 3 miliony 600 na wydatki bieżące. 

 

2341 

02:36:31.731 --> 02:36:34.611 

- 90 to by się spinało, nie? 

 

2342 

02:36:34.671 --> 02:36:37.592 

- 90 to byśmy chyba tutaj przy tym stole nie musieli 

rozmawiać. 

 

2343 

02:36:37.612 --> 02:36:41.273 

Dziękuję bardzo. 

 

2344 

02:36:41.333 --> 02:36:42.953 

- Panie Burmistrzu nie będziemy od razu, czy? 

 

2345 

02:36:48.665 --> 02:36:51.146 

- Panie Przewodniczący nie jestem w stanie w tej 

chwili tak z marszu 

 

2346 

02:36:51.186 --> 02:36:53.547 

powiedzieć ile to jest dzieci na tak zadane pytanie, 

 

2347 

02:36:53.907 --> 02:36:58.709 

natomiast mogę tylko potwierdzić, że my mamy 

dowozy w formie dowozów 

 

2348 

02:36:58.729 --> 02:37:00.530 

otwartych. Natomiast my je finansujemy, tak? 

 

2349 

02:37:00.570 --> 02:37:05.352 

Czyli te kursy umożliwiają wsiadanie również innym 

osobom, 

 

2350 

02:37:05.392 --> 02:37:09.234 

natomiast to bez dwóch zdań, że tak powiem to są 

autobusy, 

 

2351 

02:37:09.274 --> 02:37:11.175 

które nam są dedykowane. 

 

2352 

02:37:11.195 --> 02:37:12.495 

W związku z tym nie może być sytuacji, 

 

2353 

02:37:12.515 --> 02:37:14.956 

w której dzieci nie mają miejsc. Tak? 

 

2354 

02:37:15.036 --> 02:37:16.337 

To zweryfikujemy Panie Przemku. 

 

2355 

02:37:17.155 --> 02:37:18.235 

- Dziękuję. 

 

2356 

02:37:18.295 --> 02:37:19.656 

Ad vocem Pan radny Piotr Szuba. 

 

2357 

02:37:22.196 --> 02:37:25.677 

- Jeszcze tutaj uściślając do wypowiedzi Przemka. 

 

2358 

02:37:25.717 --> 02:37:27.537 

Właśnie mieszkańcy zgłaszali ten problem, 

 

2359 

02:37:27.617 --> 02:37:30.418 

że dzieci mają nieraz miejsca siedzące, 

 

2360 

02:37:30.438 --> 02:37:34.239 

ale są rozproszone, bo to są pojedyncze miejsca 

między dorosłymi, 

 

2361 

02:37:34.279 --> 02:37:36.059 

żeby może z przewoźnikiem wynegocjować, 

 

2362 

02:37:36.099 --> 02:37:40.660 

żeby tam określoną ilość miejsc w jednym po prostu 

rzędzie skupić. 

 

2363 

02:37:41.200 --> 02:37:43.882 
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Bo też jest osoba wyznaczona do pilnowania tych 

dzieci. 

 

2364 

02:37:43.902 --> 02:37:46.164 

Jeśli one są rozproszone po całym autobusie, 

 

2365 

02:37:46.224 --> 02:37:47.765 

no nie są w stanie na tym zapanować. 

 

2366 

02:37:47.845 --> 02:37:50.327 

Dla bezpieczeństwa właśnie tych dzieciaków może 

by po prostu 

 

2367 

02:37:50.347 --> 02:37:53.930 

z przewoźnikiem uściślić pewne rzeczy. Dziękuję. 

 

2368 

02:37:57.053 --> 02:37:58.474 

- Dziękuję. 

 

2369 

02:37:58.534 --> 02:37:59.735 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu ad vocem. 

 

2370 

02:38:04.238 --> 02:38:05.699 

To stare, tak? Dobra. 

 

2371 

02:38:05.739 --> 02:38:07.481 

- A to jest moje poprzednie zgłoszenie. 

 

2372 

02:38:07.681 --> 02:38:10.243 

- Dobrze. Pani radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, bardzo proszę. 

 

2373 

02:38:12.478 --> 02:38:17.501 

- Proszę Państwa, ja chciałabym poruszyć temat 

Lubuskiego Trójmiasta. 

 

2374 

02:38:17.581 --> 02:38:24.004 

Był czas kiedy nasza gmina przystąpiła do 

Stowarzyszenia Lubuskie 

 

2375 

02:38:24.044 --> 02:38:29.127 

Trójmiasto. Na dzień dzisiejszy to stowarzyszenie 

skupia osiem gmin 

 

2376 

02:38:29.147 --> 02:38:30.707 

i jeden powiat. 

 

2377 

02:38:30.747 --> 02:38:33.209 

Dlaczego, żeśmy przystąpili do tego stowarzyszenia? 

 

2378 

02:38:33.289 --> 02:38:39.392 

Ponieważ działanie tego stowarzyszenia, ich cel i 

program nas 

 

2379 

02:38:39.452 --> 02:38:44.941 

zainteresował z tego powodu, że wiele tych ich 

działalności dotykało 

 

2380 

02:38:45.001 --> 02:38:47.968 

terenu naszej gminy. 

 

2381 

02:38:48.008 --> 02:38:51.716 

W ich programie było zaznaczone, w tym programie 

tego stowarzyszenia 

 

2382 

02:38:52.915 --> 02:38:58.119 

była budowa szybkiej kolei na trasie Sulechów - 

Zielona Góra - Nowa Sól. 

 

2383 

02:38:58.159 --> 02:38:59.380 

Pamiętacie Państwo. 

 

2384 

02:38:59.440 --> 02:39:06.125 

Druga sprawa, która nas bardzo interesowała to była 

budowa zachodniej 

 

2385 

02:39:06.205 --> 02:39:09.608 

obwodnicy prowadzącej przez most w Morsku, 

 

2386 

02:39:09.748 --> 02:39:17.514 

a potem poprzez dołączenie docelowo do węzła do 

drogi S3 Sulechów Północ. 
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2387 

02:39:18.375 --> 02:39:23.399 

Bardzo ciekawiło nas, że stowarzyszenie jest 

zainteresowane by robić 

 

2388 

02:39:23.459 --> 02:39:27.841 

starania swojej działalności, ponieważ jako, 

 

2389 

02:39:27.961 --> 02:39:32.384 

my gmina kupiliśmy port od Jastrzębskiego Węgla. 

 

2390 

02:39:32.404 --> 02:39:36.886 

W związku z tym byliśmy zainteresowani, żeby 

została udrożniona Odra. 

 

2391 

02:39:36.966 --> 02:39:43.170 

I to stowarzyszenie Lubuskie Trójmiasto w swoim 

programie również 

 

2392 

02:39:43.210 --> 02:39:48.493 

wskazywał, że będzie szukał wszelkich rozwiązań 

usprawniających 

 

2393 

02:39:48.653 --> 02:39:49.814 

żeglowność tej Odry. 

 

2394 

02:39:50.365 --> 02:39:54.509 

To był powód, dla którego gmina nasza przystąpiła 

do tego 

 

2395 

02:39:54.569 --> 02:39:57.531 

Stowarzyszenia Trójmiasto. 

 

2396 

02:39:57.591 --> 02:40:00.754 

To jest tak wstępem. 

 

2397 

02:40:00.834 --> 02:40:08.180 

Natomiast pytanie moje jest takie. 

 

2398 

02:40:08.220 --> 02:40:15.305 

Stowarzyszenie Lubuskie Trójmiasto sponsorowało 

polityczną imprezę 

 

2399 

02:40:15.365 --> 02:40:18.548 

pod nazwą Campus Polska w przyszłości. 

 

2400 

02:40:20.371 --> 02:40:25.793 

To stowarzyszenie wydaje pieniądze ze zbiórki 

publicznej, 

 

2401 

02:40:25.833 --> 02:40:29.775 

bo to są pieniądze publiczne na taką działalność. 

 

2402 

02:40:29.855 --> 02:40:32.756 

Mało tego, teraz dowiadujemy się, 

 

2403 

02:40:32.896 --> 02:40:37.558 

że Lubuskie Trójmiasto funduje kolejnego Suleszka, 

 

2404 

02:40:37.598 --> 02:40:39.699 

tego szóstego. 

 

2405 

02:40:39.739 --> 02:40:43.501 

Proszę Państwa, jak to się ma do tego co my tutaj 

dzisiaj na tej 

 

2406 

02:40:43.581 --> 02:40:46.542 

sesji procedowaliśmy? 

 

2407 

02:40:49.108 --> 02:40:54.092 

My płacimy składkę jako mieszkańcy na te Lubuskie 

Trójmiasto niemałe 

 

2408 

02:40:54.152 --> 02:40:57.916 

pieniądze, bo rocznie około 50, 

 

2409 

02:40:57.916 --> 02:41:01.859 

może 53 tysięcy, bo to jest 2 złote od mieszkańca. 

 

2410 

02:41:01.899 --> 02:41:04.881 

To są pieniądze, które gmina przekazuje w 

określonym celu. 
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2411 

02:41:07.467 --> 02:41:10.368 

Ja nigdy w życiu bym nie wyraziła zgodę, 

 

2412 

02:41:10.408 --> 02:41:15.389 

żeby te pieniądze publiczne były kierowane na 

działalność polityczną. 

 

2413 

02:41:15.469 --> 02:41:17.209 

Co nas to obchodzi. 

 

2414 

02:41:17.269 --> 02:41:21.610 

Nas, naszą gminę jako członków tego Trójmiasta 

Lubuskiego? 

 

2415 

02:41:21.750 --> 02:41:24.010 

Albo nigdy bym nie podniosła ręki, 

 

2416 

02:41:24.070 --> 02:41:28.491 

żeby Trójmiasto Lubuskie, które ma zająć się 

konkretnymi zadaniami 

 

2417 

02:41:28.551 --> 02:41:32.272 

ważnymi dla rozwoju gminy fundowało sobie 

jakiegoś Suleszka. 

 

2418 

02:41:33.030 --> 02:41:37.851 

Jak to się ma do dzisiejszej debaty o podniesieniu 

podatków dla 

 

2419 

02:41:37.871 --> 02:41:39.832 

mieszkańców? 

 

2420 

02:41:39.852 --> 02:41:42.152 

No trzeba ustalić pewne priorytety. 

 

2421 

02:41:42.172 --> 02:41:46.053 

Trzeba troszeczkę jak gdyby otwierać oczy, 

 

2422 

02:41:46.153 --> 02:41:49.374 

że tu procedujemy podwyżki, a tutaj tak. 

 

2423 

02:41:49.514 --> 02:41:55.116 

O, ktoś zarządził, ktoś podjął decyzję w naszym 

imieniu i wydaje 

 

2424 

02:41:55.176 --> 02:41:59.517 

pieniądze na cele, które nie są związane z 

działalnością tego 

 

2425 

02:41:59.537 --> 02:42:01.359 

stowarzyszenia. 

 

2426 

02:42:01.419 --> 02:42:04.280 

Ja nawet nie wiem proszę Państwa, kto reprezentuje 

Sulechów, 

 

2427 

02:42:04.300 --> 02:42:06.880 

gminę Sulechów w tym stowarzyszeniu. 

 

2428 

02:42:06.960 --> 02:42:08.061 

Nie wiem kto to jest. 

 

2429 

02:42:08.121 --> 02:42:10.982 

Mam nadzieję, że dostanę odpowiedź. 

 

2430 

02:42:11.562 --> 02:42:14.202 

Także pytanie jest krótkie. 

 

2431 

02:42:14.242 --> 02:42:17.203 

Kto podjął taką decyzję w imieniu gminy, 

 

2432 

02:42:17.323 --> 02:42:22.805 

żeby finansować działalność polityczną jakichś 

kampusów albo żeby 

 

2433 

02:42:22.845 --> 02:42:24.265 

zakupować Suleszka? 

 

2434 

02:42:24.325 --> 02:42:26.646 

Przecież to nie, ja nie wiem ile teraz Suleszek 

kosztuje, 
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2435 

02:42:26.686 --> 02:42:27.946 

ale chyba z 15 tysięcy też. 

 

2436 

02:42:29.755 --> 02:42:32.696 

Także musimy się zastanowić nad tym wszystkim. 

 

2437 

02:42:32.756 --> 02:42:39.417 

Jak podnosimy komuś i wrzucamy odpowiedzialność 

ostatnim, tym oczku 

 

2438 

02:42:39.457 --> 02:42:43.278 

łańcucha na mieszkańców, to zastanówmy się jak my 

wyglądamy w oczach 

 

2439 

02:42:43.318 --> 02:42:45.639 

tych mieszkańców, jeżeli oni wiedzą, 

 

2440 

02:42:45.719 --> 02:42:49.760 

że pieniądze, które my przekazujemy na rozwój 

gminy idą na taką 

 

2441 

02:42:49.860 --> 02:42:51.020 

działalność. 

 

2442 

02:42:51.060 --> 02:42:54.601 

Musimy coś postanowić, bo wypadamy kiepsko, 

 

2443 

02:42:54.661 --> 02:42:59.082 

wypadamy kiepsko jako rada merytoryczna. 

Dziękuję. 

 

2444 

02:43:00.019 --> 02:43:02.011 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu ad 

vocem. 

 

2445 

02:43:04.180 --> 02:43:07.863 

- Pani Krystyno, prawie wszystkie wymienione przez 

Panią cele to 

 

2446 

02:43:07.963 --> 02:43:12.286 

potwierdzam. Poza portem, bo myślę że o porcie w 

ramach Lubuskiego 

 

2447 

02:43:12.326 --> 02:43:15.368 

Trójmiasta nie było wątku, bo ja jestem 

reprezentantem, 

 

2448 

02:43:15.408 --> 02:43:17.209 

więc chyba wiem. 

 

2449 

02:43:17.269 --> 02:43:19.311 

Więc ma Pani odpowiedź na drugie pytanie. 

 

2450 

02:43:19.371 --> 02:43:22.713 

Trzecie, no tak zawsze burmistrz był reprezentantem 

samorządu. 

 

2451 

02:43:22.753 --> 02:43:25.675 

W każdym samorządzie to burmistrz jest członkiem 

Lubuskiego 

 

2452 

02:43:25.735 --> 02:43:29.218 

Trójmiasta jako reprezentant. 

 

2453 

02:43:29.278 --> 02:43:30.999 

Kolejna, kolejny wątek. 

 

2454 

02:43:31.079 --> 02:43:34.642 

Pani Krystyno z tego co mi wiadomo, tak? 

 

2455 

02:43:34.702 --> 02:43:38.605 

Ale to powiedzmy, powiedzmy jest pewnik. 

 

2456 

02:43:38.645 --> 02:43:42.489 

Lubuskie Trójmiasto nie było sponsorem tej imprezy, 

 

2457 

02:43:42.509 --> 02:43:43.750 

o której Pani mówi. 

 

2458 

02:43:43.790 --> 02:43:47.033 
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Lubuskie Trójmiasto miało wystawione tam swoje 

stoisko, 

 

2459 

02:43:47.073 --> 02:43:50.256 

tak jak swoje stoisko ma promocyjnie wystawione w 

wielu innych 

 

2460 

02:43:50.296 --> 02:43:53.338 

miejscach, chociażby targach. 

 

2461 

02:43:53.398 --> 02:43:56.221 

Nie dyskutuje na temat tego na ile jest to 

polityczne, 

 

2462 

02:43:56.241 --> 02:43:57.322 

na ile jest to niepolityczne. 

 

2463 

02:43:59.280 --> 02:44:01.502 

Nigdy tam nie byłem, nie brałem w tym udziału, 

 

2464 

02:44:01.522 --> 02:44:02.804 

nie będę oceniał. 

 

2465 

02:44:02.864 --> 02:44:09.772 

Wiem, że medialnie wiele działań tego wydarzenia 

jest tak 

 

2466 

02:44:09.812 --> 02:44:13.356 

przedstawiane. 

 

2467 

02:44:13.416 --> 02:44:16.220 

Natomiast historia tego wydarzenia to nie jest 

historia ostatniego 

 

2468 

02:44:16.260 --> 02:44:18.962 

roku czy dwóch. 

 

2469 

02:44:19.022 --> 02:44:21.203 

To jest już dłuższa historia. W związku z tym to nie 

jest też tak, 

 

2470 

02:44:21.223 --> 02:44:24.423 

że to jest coś co się zadziało teraz w cudzysłowie na 

potrzeby 

 

2471 

02:44:24.443 --> 02:44:26.284 

jakiejś kampanii czy tego. 

 

2472 

02:44:26.324 --> 02:44:30.545 

Tam się spotykają generalnie Szanowni Państwo 

ludzie młodzi 

 

2473 

02:44:30.665 --> 02:44:34.986 

i zainteresowani działalnością, szeroko rozumianą 

działalnością 

 

2474 

02:44:35.026 --> 02:44:37.026 

społeczną, pewnie też polityczną. 

 

2475 

02:44:37.066 --> 02:44:41.207 

Tu Pani ma rację i przyjeżdżają tam liderzy różnych 

środowisk. 

 

2476 

02:44:41.848 --> 02:44:43.610 

I proszę się nie gniewać. 

 

2477 

02:44:43.710 --> 02:44:48.275 

Ja nie będę dokonywał oceny czemu jedni liderzy są 

tam chętniej, 

 

2478 

02:44:48.355 --> 02:44:49.997 

inni się tam nie pojawiają. 

 

2479 

02:44:50.037 --> 02:44:51.519 

Nie taka jest moja rola. 

 

2480 

02:44:51.539 --> 02:44:53.541 

Mogę jeszcze potwierdzić ostatnią rzecz, 

 

2481 

02:44:53.581 --> 02:44:55.263 

o której Pani mówi. 

 

2482 
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02:44:55.283 --> 02:44:59.228 

Tak, w ramach Lubuskiego Trójmiasta są również 

wydatki promocyjne. 

 

2483 

02:45:00.737 --> 02:45:05.059 

Są wydatki promocyjne i zawsze były Pani Krystyno i 

wśród tych 

 

2484 

02:45:05.079 --> 02:45:07.400 

wydatków promocyjnych to prawda. 

 

2485 

02:45:07.460 --> 02:45:11.742 

Lubuskie Trójmiasto będzie, że tak powiem jednym z 

tych, 

 

2486 

02:45:11.762 --> 02:45:14.523 

którzy przekazał środki na Suleszka w Sulechowie. 

 

2487 

02:45:14.563 --> 02:45:16.264 

Tak, mogę to potwierdzić. 

 

2488 

02:45:16.304 --> 02:45:19.465 

I właściwie chyba wyczerpałem wszystkie pytania 

Pani Krystyny. 

 

2489 

02:45:21.838 --> 02:45:24.221 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

2490 

02:45:24.241 --> 02:45:25.322 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

2491 

02:45:25.362 --> 02:45:27.364 

Dwa konkretne pytania do Pani Starosty, 

 

2492 

02:45:27.424 --> 02:45:29.666 

żeby szanować czas Pani, bo Pani z nami siedzi, 

 

2493 

02:45:29.746 --> 02:45:31.748 

a pracy jest dużo. 

 

2494 

02:45:31.788 --> 02:45:35.992 

Może uporządkujmy, bo bardzo duży przepływ 

informacji i przekaz 

 

2495 

02:45:36.052 --> 02:45:37.234 

z Pani strony. 

 

2496 

02:45:37.294 --> 02:45:39.796 

Niemniej troszeczkę z narracją ja się nie zgadzam, 

 

2497 

02:45:39.856 --> 02:45:45.031 

ponieważ Wy jako powiat, jako zarząd niezależnie ile 

przeznaczycie 

 

2498 

02:45:45.051 --> 02:45:48.593 

środków finansowych, to jest mówiąc kolokwialnie 

Wasz obowiązek. 

 

2499 

02:45:48.693 --> 02:45:52.675 

A więc my jako gmina będziemy Was wspierać 

pewnie do końca i jeden 

 

2500 

02:45:52.735 --> 02:45:54.095 

dzień dłużej. 

 

2501 

02:45:54.115 --> 02:45:58.898 

Aczkolwiek na pewno to pismo odnośnie powstania 

spółki jest 

 

2502 

02:45:58.958 --> 02:46:01.099 

irracjonalnym pomysłem. 

 

2503 

02:46:01.139 --> 02:46:03.620 

Dwa konkretne pytania i to co Pani powiedziała, 

 

2504 

02:46:03.660 --> 02:46:06.502 

ale ja dopytam Pani Starosto, ponieważ w 

doniesieniach medialnych 

 

2505 

02:46:06.562 --> 02:46:08.122 

było, cytuję. 
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2506 

02:46:08.183 --> 02:46:12.006 

Narodowy Fundusz Zdrowia uregulował płatności za 

nadwykonania 

 

2507 

02:46:12.066 --> 02:46:16.189 

w świadczeniach nielimitowanych za pierwszy 

kwartał szpitala w całej 

 

2508 

02:46:16.249 --> 02:46:20.453 

Polsce, za drugi kwartał tylko w kilku 

województwach. 

 

2509 

02:46:20.473 --> 02:46:22.054 

Jest to zachodniopomorskie, lubuskie, 

 

2510 

02:46:22.094 --> 02:46:24.145 

pomorskie i tak dalej. 

 

2511 

02:46:24.185 --> 02:46:25.445 

Kończy się trzeci kwartał, a szpitale, 

 

2512 

02:46:25.485 --> 02:46:30.187 

które mają nieuregulowane płatności za drugi 

kwartał będą miały problem. 

 

2513 

02:46:30.267 --> 02:46:35.808 

Zatem jaka była łączna kwota za nadwykonania? 

 

2514 

02:46:35.828 --> 02:46:40.389 

Kwota finansowa z NFZ-u dla szpitala za te dwa 

kwartały? 

 

2515 

02:46:40.469 --> 02:46:42.630 

No i konkretnie Pani Starosto. 

 

2516 

02:46:42.730 --> 02:46:44.910 

Jaki jest plan zarządu na szpital? 

 

2517 

02:46:45.010 --> 02:46:49.791 

Czyli czy te mówiąc wprost 51 procent udziałów 

będzie po stronie 

 

2518 

02:46:49.831 --> 02:46:51.512 

powiatu, czy też nie? 

 

2519 

02:46:51.592 --> 02:46:57.131 

Bo reorganizacja okej, ale finalnie jak Państwo to 

widzą? Dziękuję. 

 

2520 

02:46:58.701 --> 02:47:00.223 

- Dziękuję. Od razu, tak? Bardzo proszę. 

 

2521 

02:47:00.263 --> 02:47:01.604 

- Tak, tak, od razu. 

 

2522 

02:47:01.644 --> 02:47:04.687 

Milion złotych jak już powiedziałam. 

 

2523 

02:47:04.867 --> 02:47:11.553 

Co do tej kwoty, jeszcze jest ten ostatni kwartał to 

powiem czekamy 

 

2524 

02:47:11.593 --> 02:47:14.796 

na wyliczenia, bo to też jest związane Szanowni 

Państwo z tym 

 

2525 

02:47:14.856 --> 02:47:18.800 

wykonaniem kontraktu, z tą wartością rozliczenia na 

poziomie 

 

2526 

02:47:18.820 --> 02:47:20.421 

ryczałtu. 

 

2527 

02:47:20.441 --> 02:47:22.023 

Natomiast jeżeli chodzi o to drugie pytanie. 

 

2528 

02:47:22.943 --> 02:47:28.526 

Na ten moment zarząd przekształcić, idzie w 

kierunku przekształcenia 

 

2529 

02:47:28.586 --> 02:47:36.011 
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szpitala w spółkę z 51% pakietem kontrolnym i 

czekamy na informacje. 

 

2530 

02:47:36.091 --> 02:47:40.914 

Zdajemy sobie sprawę, że już dzisiaj wiemy jako 

będzie decyzja gmin, 

 

2531 

02:47:40.994 --> 02:47:42.875 

natomiast 51. 

 

2532 

02:47:42.875 --> 02:47:43.875 

Szanowni Państwo. 

 

2533 

02:47:44.779 --> 02:47:51.242 

My i to jeszcze raz podkreślam, musimy podjąć takie 

działania, 

 

2534 

02:47:51.282 --> 02:47:54.783 

bo za chwilę nie będziemy w stanie w ogóle tego 

szpitala uratować. 

 

2535 

02:47:55.603 --> 02:47:57.304 

Dziękuję bardzo. 

 

2536 

02:47:57.324 --> 02:48:01.506 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Roman 

Wilczyński. 

 

2537 

02:48:01.566 --> 02:48:03.566 

- Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

2538 

02:48:03.626 --> 02:48:07.108 

Panie Przewodniczący, Szanowni Goście. 

 

2539 

02:48:07.148 --> 02:48:11.470 

W dniu jutrzejszym odbędzie się w Kijach spotkanie 

na temat 

 

2540 

02:48:11.530 --> 02:48:12.710 

Biometanowni w Kijach. 

 

2541 

02:48:13.960 --> 02:48:18.502 

Ładnie to brzmi, ale nie tak do końca, 

 

2542 

02:48:18.563 --> 02:48:23.705 

bo po zapoznaniu się z raportem, nie wiem czy 

wszyscy Państwo wiedzą, 

 

2543 

02:48:23.765 --> 02:48:29.028 

150 tysięcy ton rocznie odpadów będzie tam 

przetwarzane. 

 

2544 

02:48:29.048 --> 02:48:34.751 

Odpadów, czyli odpady bio ze wszystkich śmietnisk 

w województwie 

 

2545 

02:48:34.811 --> 02:48:40.974 

i przyłącznych województw, z oczyszczalni ścieków, 

 

2546 

02:48:41.054 --> 02:48:43.763 

padłe zwierzęta. 

 

2547 

02:48:43.823 --> 02:48:48.504 

To wszystko najprawdopodobniej jest w ubojni i 

wszystko co jest tylko możliwe. 

 

2548 

02:48:48.564 --> 02:48:52.885 

Wszystko to będzie przyjeżdżało do miejscowości 

Kije. 

 

2549 

02:48:53.105 --> 02:48:57.306 

150 tysięcy ton rocznie, policzyć to przez ilość ton, 

 

2550 

02:48:57.326 --> 02:48:58.526 

ilość wywrotek. 

 

2551 

02:48:58.546 --> 02:49:03.847 

To wychodzi tak w zaokrągleniu 20 ciężarówek 

dziennie. 

 

2552 

02:49:03.867 --> 02:49:07.408 

Będzie przyjeżdżało z całego województwa. 
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2553 

02:49:07.428 --> 02:49:10.749 

Wszystko będzie zwożone do miejscowości Kije. 

 

2554 

02:49:10.789 --> 02:49:14.801 

Także my jako mieszkańcy stanowczo mówimy nie. 

 

2555 

02:49:14.841 --> 02:49:15.902 

Będziemy protestować. 

 

2556 

02:49:15.982 --> 02:49:19.603 

Będziemy wszystko robić, żeby ta biometanownia 

nie powstała 

 

2557 

02:49:19.623 --> 02:49:25.966 

w miejscowości Kije, bo to zakłóci cały tutaj nasz 

spokój i tam jest 

 

2558 

02:49:26.006 --> 02:49:29.547 

opisane, że to nie, nie, żadnego smrodu nie będzie, 

 

2559 

02:49:29.787 --> 02:49:31.468 

nie, tego. No nie chce mi się wierzyć, 

 

2560 

02:49:31.528 --> 02:49:35.909 

że będzie się wiozło padłe zwierzęta i one nie 

wydają żadnego odoru. 

 

2561 

02:49:38.531 --> 02:49:40.173 

To stek bzdur i wymysłów nie wiadomo jakich. 

 

2562 

02:49:41.435 --> 02:49:45.639 

Także serdecznie zapraszam tutaj radnych 

wszystkich mieszkańców. 

 

2563 

02:49:45.679 --> 02:49:48.122 

Jutro na godzinę siedemnastą do szkoły 

podstawowej w Kijach, gdzie 

 

2564 

02:49:48.142 --> 02:49:58.282 

odbędzie się zebranie z burmistrzem na ten temat. 

Dziękuję bardzo. 

- Dziękuję, bardzo 

 

2565 

02:49:58.322 --> 02:50:02.203 

proszę Panie Burmistrzu. 

- Mogę potwierdzić, Pan radny Przemysław Pokład 

zaprosił mnie, 

 

2566 

02:50:02.263 --> 02:50:04.163 

poprosił mnie o takie spotkanie. 

 

2567 

02:50:04.563 --> 02:50:08.024 

Ustaliliśmy termin dnia jutrzejszego, no trochę nam 

to koliduje 

 

2568 

02:50:08.104 --> 02:50:12.025 

z akcją powodziową, ale wierzę i o to też tylko przy 

tej okazji 

 

2569 

02:50:12.085 --> 02:50:14.846 

proszę tutaj Panie, Panie Sołtysie również o to, 

 

2570 

02:50:14.886 --> 02:50:17.646 

że mam nadzieję, że spotkanie będzie 

merytoryczne. 

 

2571 

02:50:17.686 --> 02:50:20.607 

Choć Szanowni Państwo wybaczcie, ale to powiem. 

 

2572 

02:50:20.647 --> 02:50:28.943 

No mam pewne obawy, bo mógłbym, mógłbym 

bardzo powiedziałbym 

 

2573 

02:50:28.983 --> 02:50:33.928 

delikatnie odbić piłeczkę, no na pomysły naszych 

mieszkańców mam 

 

2574 

02:50:33.968 --> 02:50:36.030 

pośredni tylko wpływ. 

 

2575 

02:50:36.070 --> 02:50:38.292 

No to mieszkańcy wymyślili sobie tą inwestycję, 
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2576 

02:50:38.332 --> 02:50:44.377 

nie burmistrz, a ja muszę w ramach procedury tym 

tematem się zająć. 

 

2577 

02:50:44.417 --> 02:50:48.540 

Natomiast no Pan Sołtys wie do czego mówiąc 

wprost pije, 

 

2578 

02:50:48.601 --> 02:50:51.622 

bo kontakt zewnętrzny i to co, 

 

2579 

02:50:51.642 --> 02:50:56.564 

że tak powiem do mnie dociera, docierało również 

w formie jakichś tam 

 

2580 

02:50:56.644 --> 02:50:59.105 

medialnych czy społecznościowych wpisów. 

 

2581 

02:50:59.145 --> 02:51:02.226 

No nijak się ma do rzeczywistości. 

 

2582 

02:51:02.286 --> 02:51:06.628 

Po prostu gmina jest organem, ja w imieniu tego 

organu działam, 

 

2583 

02:51:06.768 --> 02:51:10.970 

ale ktoś sobie to wymyślił i ktoś przedstawił jakiś 

określony temat. 

 

2584 

02:51:10.990 --> 02:51:15.432 

Natomiast Panie Romku, gorąca prośba. 

 

2585 

02:51:15.492 --> 02:51:17.753 

Proszę nie używać stwierdzenia, że będzie, 

 

2586 

02:51:17.813 --> 02:51:24.363 

bo ja rozumiem, że decyzję, przynajmniej ja o takiej 

nie wiem. 

 

2587 

02:51:24.483 --> 02:51:25.746 

To, to, to właściwie tyle. 

 

2588 

02:51:25.786 --> 02:51:26.908 

Dziękuję. 

 

2589 

02:51:26.988 --> 02:51:29.793 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Wiesław 

Kułakowski. 

 

2590 

02:51:31.196 --> 02:51:34.498 

- Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu. 

 

2591 

02:51:34.558 --> 02:51:39.321 

Odnosząc się albo dopowiadając do tego co temat 

podjął radny 

 

2592 

02:51:39.361 --> 02:51:40.642 

Przemysław Pokład. 

 

2593 

02:51:40.682 --> 02:51:44.164 

Otrzymałem wiadomość od Pani Sołtys z Bukowa. 

 

2594 

02:51:44.204 --> 02:51:47.626 

Chciałbym się, chciałbym do tego trochę 

dopowiedzieć parę słów. 

 

2595 

02:51:47.686 --> 02:51:53.950 

Otóż Łęgowo regionalnie podlega pod szkołę w 

Bukowie. 

 

2596 

02:51:53.970 --> 02:51:58.313 

Natomiast dużo dzieci nie chodzi do szkoły w 

Bukowie, 

 

2597 

02:51:59.254 --> 02:52:02.245 

tylko jeździ autobusem liniowym do Sulechowa. 

 

2598 

02:52:02.988 --> 02:52:05.168 

To nie jest autobus opłacany przez gminę, 

 

2599 

02:52:05.228 --> 02:52:07.349 
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przez nas, tylko to jest autobus liniowy, 

 

2600 

02:52:07.369 --> 02:52:11.289 

którym jeżdżą dzieci po prostu od tak do Sulechowa. 

 

2601 

02:52:11.349 --> 02:52:16.470 

Autobus zabiera dzieci z Łęgowa, Karczyna, 

 

2602 

02:52:16.530 --> 02:52:18.471 

Okunina i wiezie do Bukowa. 

 

2603 

02:52:18.531 --> 02:52:21.391 

I ten autobus jest opłacany przez gminę. 

 

2604 

02:52:21.431 --> 02:52:23.852 

Natomiast nie wszystkie dzieci z tego korzystają. 

 

2605 

02:52:23.872 --> 02:52:24.932 

Tu jest ten problem. 

 

2606 

02:52:24.972 --> 02:52:30.673 

Problem jest jeszcze jeden powrotu dzieci i tutaj 

mowa o dzieciach ze 

 

2607 

02:52:30.773 --> 02:52:34.676 

szkół ponadpodstawowych, które chodzą do szkół 

sulechowskich, 

 

2608 

02:52:34.736 --> 02:52:37.559 

czy nawet gdzieś tam dalej zielonogórskich. 

 

2609 

02:52:37.639 --> 02:52:42.125 

Jest jeden autobus, którego nie ma na rozkładzie 

jazdy. 

 

2610 

02:52:42.205 --> 02:52:46.691 

Wiezie te dzieci, ale on ma jeździć do końca 

października podobno. 

 

2611 

02:52:46.731 --> 02:52:47.893 

I teraz nie wiadomo co dalej. 

 

2612 

02:52:47.913 --> 02:52:49.515 

Czy te dzieci będą miały jak wrócić, 

 

2613 

02:52:49.555 --> 02:52:50.957 

bo autobusu liniowego nie ma. 

 

2614 

02:52:51.622 --> 02:52:56.664 

Wiadomo PKS polikwidował masę połączeń i tu 

będzie, 

 

2615 

02:52:56.724 --> 02:52:58.384 

tu się może pojawić poważny problem. 

 

2616 

02:52:58.424 --> 02:53:02.165 

Także taka gdzieś prośba od Pani Sołtys Bukowa o 

interwencję w tej 

 

2617 

02:53:02.205 --> 02:53:05.626 

sprawie i jakieś zadziałanie w tym kierunku. 

Dziękuję. 

 

2618 

02:53:05.666 --> 02:53:07.387 

- Dziękuję Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2619 

02:53:09.187 --> 02:53:12.208 

- Pani Sołtys Bukowa nawet na swoim portalu 

zamieściła informację 

 

2620 

02:53:12.248 --> 02:53:13.789 

Szanowni Państwo, z czym to jest związane, 

 

2621 

02:53:13.849 --> 02:53:16.850 

bo mówiąc wprost owszem, są takie osoby, ale jakoś 

niespecjalnie 

 

2622 

02:53:16.890 --> 02:53:18.050 

z tych autobusów korzystają. 

 

2623 

02:53:20.255 --> 02:53:22.177 

No i PKS analizuje. 
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2624 

02:53:22.237 --> 02:53:24.118 

Mówiąc wprost wiecie jak to dzisiaj działa. 

 

2625 

02:53:24.158 --> 02:53:27.821 

Ma dostęp do bazy, w ramach której widzi 

dokładnie ile osób w którym 

 

2626 

02:53:27.862 --> 02:53:29.843 

miejscu wsiada i gdzie wysiada. 

 

2627 

02:53:29.863 --> 02:53:33.186 

No i się okazuje to tak jak nie wiem czy Państwo 

pamiętacie, 

 

2628 

02:53:33.226 --> 02:53:37.550 

ale my przez półtorej roku dopłacaliśmy, tak? 

 

2629 

02:53:37.610 --> 02:53:42.914 

Próbując przekonać mieszkańców właśnie tamtego 

regionu do dodatkowych kursów. 

 

2630 

02:53:42.934 --> 02:53:44.215 

No i co się okazało? 

 

2631 

02:53:44.275 --> 02:53:47.298 

Że średnia, średnia to nawet nie trzy osoby w 

autobusie. 

 

2632 

02:53:49.816 --> 02:53:51.417 

Dramatycznie. 

 

2633 

02:53:51.957 --> 02:53:53.578 

No to wiecie Państwo, nawet gdybyśmy stanęli na 

głowie, 

 

2634 

02:53:53.618 --> 02:53:59.816 

to tego się nie da sfinansować w takim wymiarze, 

tak? Proszę. 

 

2635 

02:53:59.856 --> 02:54:02.599 

No powinna wsiadać do tego autobusu i nim 

rzeczywiście jeździć i to 

 

2636 

02:54:02.619 --> 02:54:04.300 

wiedzą, bo to jest w odpowiedzi Pani, 

 

2637 

02:54:04.340 --> 02:54:05.621 

Pani Sołtys Bukowa. 

 

2638 

02:54:05.661 --> 02:54:08.444 

PKS dał czas na to, żeby ludzie jednak korzystali. 

 

2639 

02:54:08.484 --> 02:54:11.307 

Natomiast jak nie będą korzystali, nie będą wsiadali 

do autobusu, 

 

2640 

02:54:11.327 --> 02:54:13.108 

no to autobus zniknie. 

 

2641 

02:54:13.148 --> 02:54:14.550 

No to jest proste, prosta historia. 

 

2642 

02:54:14.570 --> 02:54:16.671 

No wracają wcześniej, wracają samochodami, 

 

2643 

02:54:16.712 --> 02:54:19.954 

rodzice częściowo pewnie zabierają, bo liczba dzieci 

jest większa. 

 

2644 

02:54:19.974 --> 02:54:22.257 

Natomiast Szanowni Państwo trochę tak pośrednio, 

 

2645 

02:54:22.317 --> 02:54:26.440 

ale włożę trochę kij w mrowisko. 

 

2646 

02:54:26.480 --> 02:54:30.004 

Mieszkańcy wymienionych przez Pana Wiesława 

miejscowości 

 

2647 

02:54:30.024 --> 02:54:33.647 
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na spotkaniach wiejskich wprost zapierali się i 

mówili wprost. 

 

2648 

02:54:33.667 --> 02:54:36.870 

My do szkoły do Bukowa nie pójdziemy. 

 

2649 

02:54:36.910 --> 02:54:39.912 

Powiem wprost, mówili wprost, trzeba likwidować 

tą szkołę. 

 

2650 

02:54:39.952 --> 02:54:42.134 

Jeśli zmusicie nas, żeby te dzieci tam szły, 

 

2651 

02:54:42.194 --> 02:54:46.578 

to my nawet kosztem przeprowadzki w inne miejsce 

do tej szkoły dzieci 

 

2652 

02:54:46.618 --> 02:54:48.740 

nie damy. 

 

2653 

02:54:48.780 --> 02:54:50.562 

No i mamy później takie problemy jakie mamy. 

 

2654 

02:54:53.520 --> 02:54:56.161 

Natomiast Panie Wiesławie, my rozmawialiśmy. 

 

2655 

02:54:56.221 --> 02:54:59.002 

To nie jest tak, że Pan musi o to wnioskować, 

 

2656 

02:54:59.022 --> 02:55:01.643 

bo my z PKS-em rozmawialiśmy. 

 

2657 

02:55:01.683 --> 02:55:06.284 

My z PKS-em rozmawialiśmy, próbowaliśmy 

przekonać do tego właśnie 

 

2658 

02:55:06.324 --> 02:55:10.946 

między innymi Szanowni Państwo, dlaczego PKS w 

cudzysłowie wydłuża, 

 

2659 

02:55:10.986 --> 02:55:13.107 

nie podjął decyzji, może inaczej. 

 

2660 

02:55:13.147 --> 02:55:15.808 

Podjął, ale się z niej wycofał, tak? 

 

2661 

02:55:15.828 --> 02:55:17.028 

Bo chciał wcześniej zrezygnować już. 

 

2662 

02:55:22.436 --> 02:55:24.337 

No tak Panie Wiesławie, w kategoriach opłaci się, 

 

2663 

02:55:24.378 --> 02:55:27.961 

to się nie opłaci, tylko kto to ma sfinansować? 

 

2664 

02:55:28.001 --> 02:55:31.304 

Bo ja rozumiem, że to jest bardzo prosty przekaz, 

 

2665 

02:55:31.745 --> 02:55:35.849 

tylko przekaz, o którym dzisiaj również Państwo 

rozmawialiście. 

 

2666 

02:55:35.909 --> 02:55:37.691 

No zawsze jest z pieniędzy naszych. 

 

2667 

02:55:37.771 --> 02:55:39.673 

Tutaj jest tylko i wyłącznie prosty, 

 

2668 

02:55:39.713 --> 02:55:40.714 

prosty schemat. 

 

2669 

02:55:40.754 --> 02:55:43.276 

To akurat są pieniądze gminne, które trzeba na to 

działanie 

 

2670 

02:55:43.316 --> 02:55:45.390 

zaangażować. 

 

2671 

02:55:45.430 --> 02:55:47.453 

To co można uzyskać z programów zewnętrznych, 

 

2672 
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02:55:47.513 --> 02:55:51.999 

skutecznie dotychczas realizowaliśmy i w ten sam 

sposób Szanowni 

 

2673 

02:55:52.039 --> 02:55:56.264 

Państwo mówiliśmy też o rozszerzeniu, rozszerzeniu 

komunikacji 

 

2674 

02:55:56.284 --> 02:56:01.852 

również takiej, która miałaby dotykać około 

Sulechowa miejscowości. 

 

2675 

02:56:02.552 --> 02:56:06.574 

No i też na tą chwilę widzimy rozwiązanie tylko 

takie, 

 

2676 

02:56:06.594 --> 02:56:09.595 

że podmioty zewnętrzne częściowo to sfinansują po 

to, 

 

2677 

02:56:09.655 --> 02:56:13.057 

żeby mówiąc wprost PKS chciał się tego podjąć, 

 

2678 

02:56:13.097 --> 02:56:15.878 

ale też finalnie, no wiem jaki będzie schemat. 

 

2679 

02:56:16.859 --> 02:56:20.420 

Po pewnie dłużej niż kwartale, ale nastąpi 

podsumowanie ile osób tak 

 

2680 

02:56:20.460 --> 02:56:23.362 

naprawdę z tego korzysta i czy autobus będzie 

jeździł. 

 

2681 

02:56:26.023 --> 02:56:28.044 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Jacek Światły. 

 

2682 

02:56:30.180 --> 02:56:31.821 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2683 

02:56:31.861 --> 02:56:33.422 

Szanowna Rado, Szanowni Goście. 

 

2684 

02:56:33.462 --> 02:56:37.745 

Będąc głosem tutaj mieszkańców Brzezia między 

innymi, 

 

2685 

02:56:37.825 --> 02:56:40.887 

a tu głównie chodzi teraz o mieszkańców Brzezia, 

 

2686 

02:56:40.967 --> 02:56:42.107 

mam taką prośbę. 

 

2687 

02:56:42.168 --> 02:56:44.549 

Właściwie uwagę, bo w tej chwili jest remontowana 

ulica 

 

2688 

02:56:44.569 --> 02:56:48.151 

Wyspiańskiego. 

 

2689 

02:56:48.511 --> 02:56:50.793 

Wczoraj większość mieszkańców, ci którzy mieszkają 

na ulicy 

 

2690 

02:56:50.813 --> 02:56:53.655 

Czapskiego i ulicy Orłowskiego i dalej 

Wyczółkowskiego, 

 

2691 

02:56:53.695 --> 02:56:55.916 

Fałata i tak dalej, mieli niemałe zacięcie, 

 

2692 

02:56:55.936 --> 02:56:57.157 

ponieważ droga była zamknięta. 

 

2693 

02:56:58.702 --> 02:57:01.183 

To było do przewidzenia, że droga może być tam 

zamknięta, 

 

2694 

02:57:01.224 --> 02:57:02.444 

bo z uwagi na remonty. 

 

2695 

02:57:02.805 --> 02:57:06.027 
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Tylko chodzi o to, że po pierwsze nie ma żadnej 

informacji 

 

2696 

02:57:06.067 --> 02:57:07.448 

wyprzedzającej. 

 

2697 

02:57:07.488 --> 02:57:08.589 

Ludzie byli zdziwieni, nie wiedzieli, 

 

2698 

02:57:08.629 --> 02:57:11.311 

bo część próbowała przejechać, część później 

cofała. 

 

2699 

02:57:11.712 --> 02:57:15.314 

Nie ma informacji również jak pokonać ten odcinek i 

jak należy 

 

2700 

02:57:15.354 --> 02:57:18.557 

wykonać ten objazd, żeby dojechać np. do 

Czapskiego, 

 

2701 

02:57:18.637 --> 02:57:19.658 

czy ewentualnie dalej. 

 

2702 

02:57:20.158 --> 02:57:23.902 

Czy nawet chociażby do Styki i tutaj do 

Chełmońskiego, 

 

2703 

02:57:23.942 --> 02:57:27.546 

bo ludzie też tą drogą, że tak powiem uczęszczają. 

 

2704 

02:57:27.566 --> 02:57:31.310 

Dlatego duża prośba, żeby takie powiedzmy sprawy 

związane 

 

2705 

02:57:31.350 --> 02:57:34.253 

z zamknięciem ulic były wyprzedzające, żeby 

mieszkańcy wiedzieli, 

 

2706 

02:57:34.293 --> 02:57:37.937 

bo wczoraj powiem szczerze wieczorem miałem 

wiele takich troszeczkę 

 

2707 

02:57:37.977 --> 02:57:39.879 

nieprzyjemności oprócz tego, że napisałem. 

 

2708 

02:57:39.919 --> 02:57:42.382 

To jeszcze telefonicznych, że po prostu tak się nie 

robi, 

 

2709 

02:57:42.422 --> 02:57:44.244 

bo mieszkańców się tak w ten sposób nie zostawia, 

 

2710 

02:57:44.264 --> 02:57:47.447 

więc duża prośba, aby przy następnych takich 

powiedzmy zamknięciach 

 

2711 

02:57:47.608 --> 02:57:50.691 

odcinkowych dróg, żeby była informacja 

wyprzedzająca i jak ten 

 

2712 

02:57:50.731 --> 02:57:53.194 

odcinek drogi pokonać, jak należy wykonać ten 

objazd. 

 

2713 

02:57:53.214 --> 02:57:54.396 

Dziękuję. 

 

2714 

02:57:54.456 --> 02:57:57.940 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Bernard 

Kamiński. 

 

2715 

02:57:57.960 --> 02:58:00.723 

Pan Burmistrz ad vocem, ale to chyba była uwaga, 

ale bardzo proszę. 

 

2716 

02:58:03.762 --> 02:58:06.063 

- Panie Jacku, tak naprawdę informację o tym, 

 

2717 

02:58:06.103 --> 02:58:09.925 

że remont się zaczyna dostali mieszkańcy kilka 

miesięcy temu i to 

 

2718 
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02:58:09.945 --> 02:58:12.225 

w którym momencie dokładnie nastąpi zamknięcie, 

 

2719 

02:58:12.245 --> 02:58:14.886 

już w tej chwili jest też plac budowy przekazany. 

 

2720 

02:58:14.946 --> 02:58:17.787 

Proszę się nie gniewać, że ja tak trochę zrzucam na 

wykonawcę, 

 

2721 

02:58:17.847 --> 02:58:21.309 

ale tak na dobrą sprawę to teren budowy jest 

udostępniony 

 

2722 

02:58:21.349 --> 02:58:23.569 

mieszkańcom. 

 

2723 

02:58:23.609 --> 02:58:25.910 

I mieszkańcy myślę, że się wszyscy spodziewali. 

 

2724 

02:58:25.970 --> 02:58:28.670 

Natomiast żartobliwie zapytam. 

 

2725 

02:58:28.710 --> 02:58:32.271 

Naprawdę Pan chce, żebym robił mieszkańcom 

mapkę jak mają ominąć tą 

 

2726 

02:58:32.331 --> 02:58:35.172 

ulicę? Myślę, że oni lepiej ode mnie wiedzą. 

 

2727 

02:58:35.252 --> 02:58:37.532 

- Ja tylko wejdę w słowo, jeśli mogę oczywiście. 

 

2728 

02:58:37.692 --> 02:58:39.332 

Chodzi o to, że część wczoraj mieszkańców, 

 

2729 

02:58:39.372 --> 02:58:43.253 

ponieważ na ulicy Wyspiańskiego odcinek tej drogi 

nie jest w ogóle 

 

2730 

02:58:43.313 --> 02:58:45.614 

ulicy zamknięty. Tam ludzie dojeżdżają do swoich, że 

tak powiem 

 

2731 

02:58:46.554 --> 02:58:49.935 

posesji i część mieszkańców, którzy tego bo nie 

wiedzieli czego 

 

2732 

02:58:49.975 --> 02:58:51.735 

dotyczy ten remont, zamknięcie drogi. 

 

2733 

02:58:52.175 --> 02:58:54.197 

I część kierowała się w kierunku Wyspiańskiego. 

 

2734 

02:58:54.257 --> 02:58:56.959 

Próbowała dojechać i znowu musiała cofać do tyłu, 

 

2735 

02:58:56.999 --> 02:59:00.722 

ponieważ myślała że pominie, bo jeżeli na wysokości 

Narutowicza stoi 

 

2736 

02:59:00.762 --> 02:59:04.785 

zamknięcie ulicy, drogi i następne stoi od strony 

Orłowskiego, 

 

2737 

02:59:05.145 --> 02:59:07.968 

znaczy od strony tutaj powiedzmy Czapskiego na 

wysokości Bocianiego 

 

2738 

02:59:08.008 --> 02:59:10.890 

Gniazda. To ludzie nie wiedzieli czego dotyczy ten 

remont, 

 

2739 

02:59:10.970 --> 02:59:13.192 

bo dlatego właśnie to było to pytanie, 

 

2740 

02:59:13.252 --> 02:59:16.034 

ponieważ dojeżdżając myśleli, że po prostu, jeżeli 

skręcą 

 

2741 

02:59:16.074 --> 02:59:17.916 

w Wyspiańskiego, to już wyjadą za tym odcinkiem, 
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2742 

02:59:17.936 --> 02:59:20.818 

bo nie wiedzieli po pierwsze czego dotyczy i na 

jakiej odległości to 

 

2743 

02:59:20.838 --> 02:59:23.367 

jest. Więc ja to co powiedziałem wcześniej, 

 

2744 

02:59:23.407 --> 02:59:26.328 

każdy się liczył z tym, że ten remont i zamknięcie 

będzie. 

 

2745 

02:59:26.368 --> 02:59:27.628 

Tylko prośba taka właśnie to, 

 

2746 

02:59:27.688 --> 02:59:30.109 

co że tak powiem powiedziałem, uwaga bardziej, 

 

2747 

02:59:30.169 --> 02:59:32.069 

żeby po prostu rzucić taką informację 

wyprzedzającą, 

 

2748 

02:59:32.409 --> 02:59:35.170 

żeby po prostu ludzie wiedzieli, bo wczoraj było 

takie małe zacięcie 

 

2749 

02:59:35.190 --> 02:59:36.491 

i tam widziałem było takie mieszanie, 

 

2750 

02:59:36.531 --> 02:59:38.191 

wjeżdżali, chociaż był zakaz ruchu, 

 

2751 

02:59:38.251 --> 02:59:40.052 

ale mimo wszystko wjeżdżali. 

 

2752 

02:59:40.232 --> 02:59:41.452 

Widzą, że droga zamknięta. 

 

2753 

02:59:41.512 --> 02:59:43.333 

Dalej próbują gdzieś tam, bo myśleli, 

 

2754 

02:59:43.373 --> 02:59:45.013 

że może gdzieś się uda coś pokonać, 

 

2755 

02:59:45.033 --> 02:59:47.094 

jak to Polak typowy, będzie kombinował, 

 

2756 

02:59:47.134 --> 02:59:50.095 

żeby gdzieś tam powiedzmy, bokiem może się uda i 

dojadę. Dziękuję. 

 

2757 

02:59:52.444 --> 02:59:57.947 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Bernard 

Kamiński. 

 

2758 

02:59:58.007 --> 03:00:00.689 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2759 

03:00:00.709 --> 03:00:03.350 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

2760 

03:00:03.410 --> 03:00:07.873 

W miesiącu czerwcu zgłaszałem kwestię związaną z 

przejściem, 

 

2761 

03:00:07.933 --> 03:00:11.575 

zamkniętym przejściem na ulicy Armii Krajowej. 

 

2762 

03:00:13.909 --> 03:00:17.812 

I obiecali Państwo, że będą podjęte pewne 

działania, 

 

2763 

03:00:17.892 --> 03:00:24.876 

żeby ewentualnie przesunąć to przejście tak, 

 

2764 

03:00:24.936 --> 03:00:29.479 

tak żeby, żeby między tą piekarnią, a tym 

zamkniętym przejściem było 

 

2765 

03:00:29.539 --> 03:00:30.760 

to drugie przejście, tak? 

 

2766 
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03:00:30.780 --> 03:00:35.202 

Bliżej lub też kwestie związaną z tym budynkiem, 

 

2767 

03:00:35.282 --> 03:00:38.049 

że ten budynek jest w takim stanie, 

 

2768 

03:00:38.089 --> 03:00:41.990 

że on też w każdej chwili grozi zawaleniem. 

 

2769 

03:00:42.070 --> 03:00:49.773 

I w związku z tym, czy jakie działania dalsze Państwo 

poczynili w tej kwestii? Dziękuję. 

 

2770 

03:00:49.813 --> 03:00:51.354 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

2771 

03:00:52.377 --> 03:00:56.880 

- No wystąpiliśmy do zarządcy Panie Bernardzie i 

czekamy tak naprawdę. 

 

2772 

03:00:56.940 --> 03:01:01.223 

On musi wyznaczyć, wyznaczyć ewentualne nowe 

miejsce. 

 

2773 

03:01:01.283 --> 03:01:03.004 

On musi to wykonać, tak? To nie jest przejście, 

 

2774 

03:01:03.024 --> 03:01:04.805 

które my możemy wykonać. 

 

2775 

03:01:04.845 --> 03:01:05.906 

Liczymy, że tak się stanie. 

 

2776 

03:01:05.946 --> 03:01:10.549 

Znaczy tak naprawdę ono się pewnie zlokalizuje 

około 15 metrów 

 

2777 

03:01:10.569 --> 03:01:12.650 

wcześniej, tak? 

 

2778 

03:01:12.710 --> 03:01:14.951 

Choć pewnym wyzwaniem jest odległość pomiędzy 

przejściami, tak? 

 

2779 

03:01:15.212 --> 03:01:19.874 

Co jest, co jest pewnym problemem, ale będzie to 

dodatkowy 

 

2780 

03:01:19.894 --> 03:01:21.279 

spowalniacz ruchu. 

 

2781 

03:01:21.359 --> 03:01:23.343 

Nasze pismo oficjalne, że tak powiem z zapytaniem, 

 

2782 

03:01:23.363 --> 03:01:27.952 

nie mamy oficjalnej odpowiedzi z drugiej strony. 

 

2783 

03:01:28.012 --> 03:01:30.417 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Roman 

Wilczyński. 

 

2784 

03:01:31.858 --> 03:01:33.299 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

2785 

03:01:33.319 --> 03:01:34.759 

Wysoka Rado. 

 

2786 

03:01:34.799 --> 03:01:38.841 

Odnośnie jeszcze tego PKS-u, bo ja w tamtym, 

 

2787 

03:01:38.941 --> 03:01:43.883 

do końca roku walczyłem też z PKS-em odnośnie 

godzin, 

 

2788 

03:01:43.943 --> 03:01:49.165 

bo do Kij przyjeżdża za 20. ósma autobus i zanim 

tam zakręci, 

 

2789 

03:01:49.225 --> 03:01:50.726 

bo dowozi dzieci pod samą szkołę, 

 

2790 

03:01:50.746 --> 03:01:52.826 
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zanim tam zakręci, zanim wyjedzie. 

 

2791 

03:01:52.866 --> 03:01:55.827 

Jeżeli on się spóźni pięć minut, 

 

2792 

03:01:55.888 --> 03:01:58.869 

to stoi automatycznie na przejeździe kolejowym, 

 

2793 

03:01:58.929 --> 03:02:00.504 

bo jedzie pociąg. 

 

2794 

03:02:00.524 --> 03:02:02.125 

A jedzie pociąg w jedną i w drugą stronę, 

 

2795 

03:02:02.325 --> 03:02:08.090 

stoi się około 10 minut, autobus jest wtedy na PKS-e 

10 po 8.00. 

 

2796 

03:02:08.090 --> 03:02:11.432 

No i dzieci, które mają na 8.00 to już są 10 minut 

spóźnienia 

 

2797 

03:02:11.472 --> 03:02:13.293 

i jeszcze muszą dojść do szkoły. 

 

2798 

03:02:13.333 --> 03:02:15.935 

Dzieci, które na Piaskowej mają lekcje, 

 

2799 

03:02:15.975 --> 03:02:19.038 

no to też się z 15 minut spóźnią, bo zanim dojdą do 

Piaskowej, 

 

2800 

03:02:19.078 --> 03:02:20.779 

no to też trochę mija. 

 

2801 

03:02:20.859 --> 03:02:24.341 

Dzwonię tam do tego PKS-u, ale oni twierdzą, 

 

2802 

03:02:24.381 --> 03:02:28.166 

że to jest kurs łączony i nic z tym nie mogą zrobić. 

 

2803 

03:02:28.567 --> 03:02:31.274 

Kurczę, no niech przyspieszą te 10 minut, prędzej 

niech on gdzieś 

 

2804 

03:02:31.295 --> 03:02:34.163 

wyjeżdża tam, zaczyna pierwszy swój wyjazd. 

 

2805 

03:02:34.638 --> 03:02:37.999 

I żeby te dzieci się nie spóźniały, bo coraz więcej 

rodziców wozi 

 

2806 

03:02:38.059 --> 03:02:41.581 

dzieci samochodami, a później PKS-y mówią, 

 

2807 

03:02:41.641 --> 03:02:45.322 

że no mało dzieci jeździ na tym. 

 

2808 

03:02:45.362 --> 03:02:47.263 

Jeżeli dziecko się spóźnia notorycznie do szkoły, 

 

2809 

03:02:47.343 --> 03:02:52.545 

a ma sprawdzian rano, a przyjeżdża do szkoły 15 po 

ósmej czy 20 po, 

 

2810 

03:02:52.585 --> 03:02:57.006 

no to w połowie sprawdzianu już nie będzie 

sprawdzianu pisać na tym 

 

2811 

03:02:57.066 --> 03:02:59.507 

i rodzice wożą samochodami te dzieci. 

 

2812 

03:02:59.547 --> 03:03:01.328 

Czy coś nie dałoby rady z tym zrobić? Dziękuję. 

 

2813 

03:03:05.493 --> 03:03:06.893 

- Dziękuję. Ad vocem Pani radna Karolina Szarłata, 

bardzo proszę. 

 

2814 

03:03:06.953 --> 03:03:10.294 

- Ja jeszcze chciałam dodać, że oprócz takich 

konsekwencji spóźniania 
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2815 

03:03:10.354 --> 03:03:14.035 

się, to mam syna w szkole i córkę. 

 

2816 

03:03:14.135 --> 03:03:16.216 

I oprócz tego, że autobus się spóźni, 

 

2817 

03:03:16.296 --> 03:03:20.477 

to dzieci ponoszą konsekwencje z tego tytułu w 

szkole minusowymi 

 

2818 

03:03:20.577 --> 03:03:24.538 

punktami, które obniżają dzieciom średnią. 

 

2819 

03:03:25.518 --> 03:03:27.819 

Więc to nie jest tylko problem taki, 

 

2820 

03:03:27.839 --> 03:03:33.620 

że się spóźnią, ale oprócz tego ponoszą 

konsekwencje na średniej, 

 

2821 

03:03:33.720 --> 03:03:36.020 

o którą się starają cały rok, tak? 

 

2822 

03:03:36.080 --> 03:03:38.261 

A jeśli takich spóźnień jest codziennie, 

 

2823 

03:03:38.301 --> 03:03:41.261 

bo autobus codziennie dojeżdża i codziennie się 

spóźnia, 

 

2824 

03:03:41.321 --> 03:03:46.762 

no to dzieci w konsekwencji mają obniżoną średnią 

w szkole. 

 

2825 

03:03:46.842 --> 03:03:49.583 

- Tak się zastanawiam nad prawnym aspektem 

takiego czegoś, 

 

2826 

03:03:49.603 --> 03:03:52.404 

ale dobra. 

 

2827 

03:03:52.464 --> 03:03:54.224 

Pan radny Wiesław Kołakowski, bardzo proszę. 

 

2828 

03:03:56.561 --> 03:03:59.743 

- Ja bym chciał kontynuować sprawę Bukowa i 

dowozu dzieci, 

 

2829 

03:03:59.803 --> 03:04:01.805 

ale tym razem do powiatu. 

 

2830 

03:04:01.845 --> 03:04:08.009 

Pani Agnieszko, szkoły ponadpodstawowe są w 

gestii powiatu. 

 

2831 

03:04:08.069 --> 03:04:10.251 

Czy powiat nie mógłby coś zadziałać, 

 

2832 

03:04:10.311 --> 03:04:13.493 

żeby dofinansować do dowozu tych dzieci, 

 

2833 

03:04:13.533 --> 03:04:17.936 

do domu, po szkole z jakiegoś programu 

wykluczenia komunikacyjnego? 

 

2834 

03:04:18.136 --> 03:04:19.797 

No coś takiego gdzieś tam istnieje. 

 

2835 

03:04:19.817 --> 03:04:24.080 

No gdzieś poszukać, zagłębić się i coś pomóc w tej 

sprawie. 

 

2836 

03:04:26.562 --> 03:04:28.726 

- Nie jestem w stanie teraz odpowiedzieć na to 

pytanie, 

 

2837 

03:04:28.746 --> 03:04:31.651 

ale na pewno porozmawiam i udzielę odpowiedzi. 

 

2838 

03:04:31.671 --> 03:04:33.353 

Zadzwonię do Pana radnego, dobrze? 
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2839 

03:04:33.394 --> 03:04:35.357 

Jak tylko będą możliwości takie prawne, 

 

2840 

03:04:35.457 --> 03:04:37.981 

to na pewno się przychylimy. Dziękuję. 

 

2841 

03:04:38.081 --> 03:04:39.564 

- Dziękuję. bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

2842 

03:04:41.175 --> 03:04:44.898 

- To ja niejako w tym temacie Pani Agnieszko, 

 

2843 

03:04:44.958 --> 03:04:48.842 

bo generalnie na poziomie powiatowym oczywiście 

z tego samego, 

 

2844 

03:04:48.882 --> 03:04:51.043 

z tego samego funduszu, z którego my 

korzystaliśmy, 

 

2845 

03:04:51.103 --> 03:04:54.166 

tak? Czyli z tego wykluczenia komunikacyjnego, 

 

2846 

03:04:54.226 --> 03:04:56.768 

tak? Jest możliwość uzyskiwania dofinansowania. 

 

2847 

03:04:56.828 --> 03:05:00.251 

Tylko tyle, że w przypadku powiatu Szanowni 

Państwo musiały być to 

 

2848 

03:05:00.311 --> 03:05:04.374 

połączenia o charakterze powiatowym, ponad 

gminnym, tak? 

 

2849 

03:05:04.414 --> 03:05:07.776 

Musicie to wziąć pod uwagę, a więc w praktyce to 

też radnym 

 

2850 

03:05:07.816 --> 03:05:12.038 

poprzedniej kadencji przypomnę, że gmina przez 

jakiś czas była 

 

2851 

03:05:12.078 --> 03:05:14.038 

w związku powiatowo-gminnym. 

 

2852 

03:05:14.098 --> 03:05:18.760 

Związku, który prowadzi w tej chwili dowozy na 

dobrą sprawę tak 

 

2853 

03:05:18.820 --> 03:05:22.242 

rozbudowane to w dwóch gminach, gminie Zabor i 

gminie Świdnica. 

 

2854 

03:05:24.323 --> 03:05:28.266 

Wiele gmin więcej jest jeszcze, jest powiat 

zielonogórski w tym, 

 

2855 

03:05:28.306 --> 03:05:29.327 

w tym związku powiatowo-gminnym. 

 

2856 

03:05:30.248 --> 03:05:31.649 

Jest jako strona. 

 

2857 

03:05:31.689 --> 03:05:37.674 

Ta strona Odry, czyli nasza kilka lat temu wystąpiła z 

tego związku. 

 

2858 

03:05:37.974 --> 03:05:43.499 

No dlaczego? Dlatego, że póki co wtedy nie było 

zielonego światełka, 

 

2859 

03:05:43.559 --> 03:05:47.182 

nawet małego światełka w tunelu, że chociaż 

pierwsze dowozy na naszym 

 

2860 

03:05:47.222 --> 03:05:52.006 

terenie będą się odbywały i byliśmy tak naprawdę 

tylko płatnikiem składek. 

 

2861 

03:05:52.126 --> 03:05:55.188 
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A propos składek, o których tu dzisiaj między innymi 

jest mowa, 

 

2862 

03:05:55.208 --> 03:05:57.670 

więc nie wiem czy pamiętacie, ale jeśli dobrze ja 

pamiętam, 

 

2863 

03:05:57.730 --> 03:06:00.172 

to w roku 19. 

 

2864 

03:06:00.172 --> 03:06:03.775 

nastąpiła taka rewizja wszystkich naszych składek i 

wszystkich 

 

2865 

03:06:03.815 --> 03:06:06.297 

instytucji, w których braliśmy udział po to, 

 

2866 

03:06:06.337 --> 03:06:10.781 

żeby określić czy rzeczywiście to przynosi 

jakikolwiek wymierny 

 

2867 

03:06:10.861 --> 03:06:13.263 

efekt. Natomiast nie miejcie Szanowni Państwo 

złudzeń. 

 

2868 

03:06:13.783 --> 03:06:17.828 

Takie oczekiwanie za każdym razem oznacza 

płacenie określonej składki 

 

2869 

03:06:17.848 --> 03:06:24.515 

i ewentualnie wkład do projektu własnego i on 

wynosi kilkadziesiąt 

 

2870 

03:06:24.555 --> 03:06:25.856 

procent, tak? 

 

2871 

03:06:25.876 --> 03:06:28.178 

Pewnie mniejszość niż, mniej niż 50, 

 

2872 

03:06:28.178 --> 03:06:29.460 

ale nie zaryzykuję dzisiaj ile. 

 

2873 

03:06:30.481 --> 03:06:34.605 

Na tym etapie te Związki Powiatowo-Gminne 

również ponoszą częściowe 

 

2874 

03:06:34.685 --> 03:06:38.129 

wkłady, jeśli chodzi o zakup, zakup sprzętu. 

 

2875 

03:06:38.149 --> 03:06:43.695 

Wtedy mogą dużo swobodniej decydować o tym 

jakie połączenia i w jaki 

 

2876 

03:06:43.735 --> 03:06:44.876 

sposób są realizowane. 

 

2877 

03:06:48.115 --> 03:06:50.456 

My robiliśmy wtedy analizę, nie wiem czy Państwo 

pamiętacie, 

 

2878 

03:06:50.476 --> 03:06:52.016 

myśmy o tym rozmawiali. 

 

2879 

03:06:52.056 --> 03:06:57.197 

U nas jest 20 sołectw i wprowadzenie w 

cudzysłowie jeszcze 

 

2880 

03:06:57.237 --> 03:06:59.618 

dodatkowego przewoźnika na rynku, 

 

2881 

03:06:59.658 --> 03:07:03.819 

który i tak jest problemem dla jednego na dobrą 

sprawę przewoźnika, 

 

2882 

03:07:03.859 --> 03:07:06.340 

bo mamy dwóch, dwóch przewoźników poważnych. 

 

2883 

03:07:06.400 --> 03:07:07.680 

Tak to nazwijmy, tak? 

 

2884 

03:07:07.700 --> 03:07:12.302 

Którzy realizują swoje przewozy otwarte na naszym 

terenie. 
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2885 

03:07:12.342 --> 03:07:15.802 

To wprowadzenie jeszcze tutaj jednego przewoźnika 

pewnie 

 

2886 

03:07:15.842 --> 03:07:19.523 

spowodowałoby, według mnie absolutnie, 

 

2887 

03:07:19.563 --> 03:07:22.784 

już nie konkurencję, bo ilość osób jeżdżących jest 

jaka jest, 

 

2888 

03:07:22.824 --> 03:07:25.465 

tylko likwidację któregoś z podmiotów. Tak? 

 

2889 

03:07:25.505 --> 03:07:28.506 

I teraz przyjmując, że ten jeden z podmiotów będzie 

finansowany ze 

 

2890 

03:07:28.546 --> 03:07:31.766 

środków publicznych częściowo, no to pewnie 

któregoś z podmiotów 

 

2891 

03:07:31.806 --> 03:07:33.067 

gospodarczych. 

 

2892 

03:07:33.107 --> 03:07:35.647 

Dwóch pozostałych, które dzisiaj są na rynku. 

 

2893 

03:07:35.707 --> 03:07:40.008 

Ja uważam, że to spowoduje tylko i wyłącznie 

ograniczenie w dłuższej 

 

2894 

03:07:40.068 --> 03:07:42.809 

perspektywie przewozów, bo one z automatu 

znikną. 

 

2895 

03:07:42.849 --> 03:07:46.650 

Jeszcze bardziej te, które są niedochodowe nie będą 

finansowane 

 

2896 

03:07:46.690 --> 03:07:48.870 

z tych dochodowych. 

 

2897 

03:07:48.910 --> 03:07:51.551 

Wszyscy wiemy, które kierunki są dochodowe, tak? 

 

2898 

03:07:51.591 --> 03:07:53.692 

Świebodzin, Sulechów, Zielona Góra, 

 

2899 

03:07:53.732 --> 03:07:57.513 

ewentualnie kierunek Sulechów, Babi Most, 

Kargowa. 

 

2900 

03:07:57.593 --> 03:08:03.175 

Cała pozostała, właściwie pozostałe kierunki to one 

się, 

 

2901 

03:08:03.215 --> 03:08:06.536 

że tak powiem przy okazji odbywają jako właśnie 

trochę łączone, 

 

2902 

03:08:06.596 --> 03:08:08.557 

tak? Panie Romku, to jest tak, 

 

2903 

03:08:08.597 --> 03:08:12.518 

że ten autobusy pewnie rzeczywiście wyjeżdża 

gdzieś tam po drodze 

 

2904 

03:08:12.558 --> 03:08:14.419 

i w pewnym miejscu zbiera dodatkowo, 

 

2905 

03:08:14.459 --> 03:08:18.292 

dodatkowo, tak? I ten autobus jedzie po prostu 

dopiero w tą trasę 

 

2906 

03:08:18.332 --> 03:08:21.053 

naszą, kiedy zakończy jakiś inny odcinek, 

 

2907 

03:08:21.093 --> 03:08:24.093 

więc pewnie to jest tam przyspieszenie 10 minut, 

ale w jakimś miejscu 
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2908 

03:08:24.133 --> 03:08:26.174 

to będzie strzelam godzina, nie wiem, 

 

2909 

03:08:26.594 --> 03:08:27.954 

6.00 wyjazdu, a nie 6.10. 

 

2910 

03:08:32.175 --> 03:08:34.935 

Ale zobaczymy, no może ten ruch. 

 

2911 

03:08:34.975 --> 03:08:36.896 

Nie chciałbym, ja wiecie, że ja nie lubię, 

 

2912 

03:08:36.956 --> 03:08:39.196 

że tak powiem mówić o czymś, co nie jest 

pewnikiem, 

 

2913 

03:08:39.256 --> 03:08:43.057 

ale być może ten ruch z naszej strony zbudowania 

tego dodatkowego 

 

2914 

03:08:43.137 --> 03:08:45.117 

potencjału gospodarczego na naszym terenie. 

 

2915 

03:08:45.740 --> 03:08:48.943 

Czyli połączenia tych podmiotów gospodarczych w 

jakąś sieć i sieć 

 

2916 

03:08:48.983 --> 03:08:52.286 

przewozów też tutaj naszych lokalnych może 

spowodować, 

 

2917 

03:08:52.326 --> 03:08:54.407 

że tego sprzętu i możliwości będzie więcej. 

 

2918 

03:08:54.427 --> 03:08:57.890 

Być może wtedy też a propos Kije, 

 

2919 

03:08:57.910 --> 03:08:59.892 

tylko nie wiem czy na tym etapie mogę mówić Panie 

Marcinie, 

 

2920 

03:08:59.932 --> 03:09:02.654 

no bo była to jedna z miejscowości wymienianych 

jak rozumiem 

 

2921 

03:09:02.694 --> 03:09:06.336 

w trakcie rozmów, gdzie są też pracownicy 

potencjalni, 

 

2922 

03:09:06.356 --> 03:09:08.076 

którzy chcieliby jeździć, tak? 

 

2923 

03:09:08.096 --> 03:09:10.077 

Tylko pytanie ilu ich rzeczywiście się zadeklaruje, 

 

2924 

03:09:10.117 --> 03:09:12.057 

że chce jeździć autobusem. 

 

2925 

03:09:12.097 --> 03:09:15.058 

Ja to Państwu mówiłem poprzednio, że no mamy 

niestety taką, 

 

2926 

03:09:15.098 --> 03:09:19.600 

taką na dzisiaj sytuację, że mieszkaniec jedzie sam 

trzy kilometry 

 

2927 

03:09:19.640 --> 03:09:24.421 

tylko, ale jedzie sam i wraca sam. 

 

2928 

03:09:24.441 --> 03:09:28.262 

No i gdyby, gdyby się chociaż dogadywali jednym 

autem czterech, 

 

2929 

03:09:28.282 --> 03:09:30.743 

to by świadczyło o tym, że jest jakaś nić 

porozumienia. 

 

2930 

03:09:30.783 --> 03:09:33.606 

Ja się obawiam, że to jest właśnie takie wyzwanie, 

tak? 

 

2931 

03:09:33.806 --> 03:09:37.992 
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Że pójść powiedzmy na ulicę Odrzańską z Osiedla 

Nadodrzańskiego albo 

 

2932 

03:09:38.032 --> 03:09:41.196 

ode mnie z ulicy Warszawskiej przespacerować się 

w okolice małego 

 

2933 

03:09:41.256 --> 03:09:42.658 

kościółka i tam wsiąść w autobus. 

 

2934 

03:09:44.200 --> 03:09:46.022 

Część osób to robi, bo zostają tam samochody. 

 

2935 

03:09:46.042 --> 03:09:48.826 

To też widzimy, że na szczęście chociaż część osób z 

tego korzysta. 

 

2936 

03:09:49.956 --> 03:09:55.859 

Ale mogę Państwu powiedzieć, że na pewno 

spróbujemy na nowo 

 

2937 

03:09:55.879 --> 03:09:59.801 

w rozmowach poruszyć te wątki i trochę je przy 

okazji zrobić tego, 

 

2938 

03:09:59.821 --> 03:10:01.781 

o czym teraz toczymy rozmowy 

 

2939 

03:10:01.801 --> 03:10:07.785 

z, powiem wprost, my rozmowy teraz toczymy z 

PKS-em. 

 

2940 

03:10:07.825 --> 03:10:09.686 

Jeżeli Pan Marcin mógł jeszcze uzupełnić, to bardzo 

proszę. 

 

2941 

03:10:09.726 --> 03:10:11.966 

- Dziękuję, bardzo proszę. 

 

2942 

03:10:12.046 --> 03:10:15.287 

- Panie i Panowie radni, Panie Sołtysie. 

 

2943 

03:10:16.027 --> 03:10:20.169 

Ponieważ jakby jestem osobą, która z ramienia 

gminy bierze udział 

 

2944 

03:10:20.209 --> 03:10:23.470 

przy tych rozmowach, potwierdzę słowa burmistrza. 

 

2945 

03:10:23.510 --> 03:10:24.910 

Rozmawiamy z PKS-em. 

 

2946 

03:10:24.930 --> 03:10:28.311 

Chcemy uruchomić kilka linii, natomiast w 

kontekście dojazdów 

 

2947 

03:10:28.351 --> 03:10:31.032 

do miasta musimy wyważyć złoty środek, 

 

2948 

03:10:31.092 --> 03:10:36.116 

bo dobrze wiemy, że jeśli ta linia będzie przez 

godzinę krążyła po 

 

2949 

03:10:36.216 --> 03:10:38.658 

gminie odbierając ludzi tu jednej, 

 

2950 

03:10:38.718 --> 03:10:42.421 

tu jedną osobę, tu dwie osoby np. z pięciu 

miejscowości. 

 

2951 

03:10:42.501 --> 03:10:44.783 

To finalnie do tego autobusu może się okazać, 

 

2952 

03:10:44.803 --> 03:10:49.206 

że nikt nie wsiądzie, bo dojazd do miasta własnym 

samochodem zajmie 

 

2953 

03:10:49.246 --> 03:10:52.048 

komuś, nie wiem, 10 minut, tak? 

 

2954 

03:10:52.068 --> 03:10:56.351 

Więc a z kolei też nie możemy generować kilkunastu 

linii 
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2955 

03:10:56.411 --> 03:10:59.913 

autobusowych, bo to nam się nie zepnie po prostu 

finansowo, 

 

2956 

03:10:59.973 --> 03:11:05.657 

więc na ten moment po prostu zbieramy 

zapotrzebowanie w danych 

 

2957 

03:11:05.717 --> 03:11:10.380 

miejscowościach od zakładów pracy i chcemy te 

linie zbudować w taki 

 

2958 

03:11:10.400 --> 03:11:14.442 

sposób, żeby czas jej przejazdu był konkurencyjny w 

stosunku 

 

2959 

03:11:14.482 --> 03:11:16.644 

do dojazdu samochodem. 

 

2960 

03:11:16.684 --> 03:11:18.907 

Rozmawiamy też z firmami, co nie jest tajemnicą, 

 

2961 

03:11:18.987 --> 03:11:21.329 

o wprowadzeniu jakichś benefitów dla 

pracowników, 

 

2962 

03:11:21.349 --> 03:11:25.394 

którzy będą korzystali z komunikacji zbiorowej, 

 

2963 

03:11:25.454 --> 03:11:28.798 

a nie z własnych samochodów. 

 

2964 

03:11:28.838 --> 03:11:30.740 

- Dziękuję. Pan Burmistrz Wojciech Szefner. Bardzo 

proszę. 

 

2965 

03:11:31.626 --> 03:11:32.947 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

2966 

03:11:32.967 --> 03:11:35.828 

ja tylko jedną informację chciałem przekazać. 

 

2967 

03:11:35.868 --> 03:11:38.370 

Co prawda ona jest umieszczona w sprawozdaniu 

Pana Burmistrza, 

 

2968 

03:11:38.390 --> 03:11:42.992 

natomiast gdyby pojawiały się później kolejne 

pytania, 

 

2969 

03:11:43.052 --> 03:11:46.695 

to chciałbym powtórzyć, że w ramach tego naboru 

marcowego 

 

2970 

03:11:46.815 --> 03:11:49.056 

uzupełniającego, o który żeśmy wszyscy czekali, 

 

2971 

03:11:49.116 --> 03:11:53.318 

pojawiły się już listy projektów uwzględnionych z 

dofinansowaniem. 

 

2972 

03:11:53.378 --> 03:11:57.040 

I lista rezerwowa i oba tematy, które zgłaszała gmina 

Sulechów, 

 

2973 

03:11:57.080 --> 03:12:00.502 

czyli skrzyżowanie ulica Brzechwy jako ulica 

Przedwiośnie znalazły 

 

2974 

03:12:00.542 --> 03:12:01.922 

się na liście rezerwowej. 

 

2975 

03:12:01.962 --> 03:12:04.724 

Skrzyżowanie na miejscu czwartym, ulica 

Przedwiośnie na miejscu 

 

2976 

03:12:04.764 --> 03:12:07.084 

ostatnim. Dziękuję bardzo. 

 

2977 

03:12:07.164 --> 03:12:11.726 

- Czyli niedobrze. 
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2978 

03:12:11.746 --> 03:12:13.367 

To trzeba było na początku, a nie na koniec. 

 

2979 

03:12:17.590 --> 03:12:20.593 

Kończmy zawsze dobrymi wiadomościami. 

 

2980 

03:12:21.994 --> 03:12:24.697 

- Panie Przewodniczący, to jak Pan pozwoli to dobre 

wiadomości są 

 

2981 

03:12:24.757 --> 03:12:27.080 

takie, że te zadania są w budżecie. 

 

2982 

03:12:27.120 --> 03:12:30.383 

Jeśli Państwo nie, mówiąc, mówiąc też obrazowo, 

 

2983 

03:12:30.423 --> 03:12:34.907 

nie spłatacie mi filgla, to moi pracownicy zakładają. 

 

2984 

03:12:35.088 --> 03:12:37.710 

Może inaczej. No jedno jest rozstrzygnięte i 

będziemy realizować, 

 

2985 

03:12:37.750 --> 03:12:39.072 

a drugie zamierzamy rozstrzygnąć. 

 

2986 

03:12:39.112 --> 03:12:42.094 

Najwyżej przesuniemy termin realizacji na przyszły 

rok, 

 

2987 

03:12:42.134 --> 03:12:44.817 

więc nie odpuszczamy zadań. 

 

2988 

03:12:44.857 --> 03:12:48.399 

Tylko będziemy je ewentualnie dostosowywać do 

realiów czasowych, 

 

2989 

03:12:48.440 --> 03:12:50.681 

no bo tak naprawdę nawet jeśli teraz to ogłosimy, 

 

2990 

03:12:50.701 --> 03:12:52.463 

mówiąc teraz to jest październik. 

 

2991 

03:12:52.483 --> 03:12:55.906 

No to zdajemy sobie sprawę, żeby to zakończyć to 

trzeba albo mówić 

 

2992 

03:12:55.926 --> 03:12:58.528 

o niewygasach, albo po prostu już dzisiaj mówić, 

 

2993 

03:12:58.548 --> 03:13:02.851 

że to będzie zadanie na przykład w WPF-e i do 

skończenia powiedzmy 

 

2994 

03:13:02.911 --> 03:13:04.993 

do połowy przyszłego roku. Dziękuję. 

 

2995 

03:13:05.589 --> 03:13:08.051 

- Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

2996 

03:13:08.091 --> 03:13:11.073 

Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został 

 

2997 

03:13:11.113 --> 03:13:12.274 

zrealizowany. 

 

2998 

03:13:12.314 --> 03:13:14.675 

Zamykam VI sesję Rady Miejskiej w Sulechowie IX 

kadencji. 

 

2999 

03:13:14.715 --> 03:13:16.236 

Dziękuję bardzo. 


